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گازرسانی عادی بعد از انفجار 
خطوط انتقال گاز 

اقتصاد| صفحه 6

مدیر دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران تازه ترین وضع 
انفجارهای خرابکارانه خطوط انتقال گاز را تشریح کرد و 

گفت: گازرسانی بعد از انفجار به حالت عادی بازگشت.
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     ادامه در صفحه 2

 برزخ بیکاری 
فارغ التحصیلان اصفهان

ملی  مرکز  داده های  آخرین  اساس  بر 
 ۱۰ به  دراصفهان  بیکاری  نرخ  آمار، 
درصد رسیده است .ودر مقایسه این نرخ 
شود  می  ،مشخص  کشور  میانگین  با 
بیکاری در استان اصفهان حدود دو درصد 
از کل کشور بالاتر است که تفاوت قابل توجهی را نشان می 
دهد . این در حالی است که استان تهران علی رغم چالش 
جمعیت و نرخ مشارکت اقتصادی کمتر نسبت به اصفهان، نرخ 
بیکاری بسیار پایین تر و معادل ۶.۵ درصد را ثبت کرده است. 
واقعیت آن است سونامی بیکاری جامعه ایرانی مدت هاست که 
آغازشده و اکنون به یکی از معضلات اصلی کشور در بخش 
اشتغال و بازار کار، تبدیل شده است. متأسفانه اصفهان ازجمله 
کلان شهرهایی بشمار می آید که بیکاری در آن شدت بیشتری 
دارد.اما زمانی این چالش، فاجعه بارتر می شود که خبربالا بودن 
بیکاری فارغ التحصیلان نسبت به دیگر اقشار شنیده شود.
طبق اعلام مرکز آمار ایران هم اکنون حدود 2 میلیون نفر 
بیکار در کشور وجود دارد که 4۱.۵ درصد این تعداد جمعیت 
بیکار فارغ التحصیلان دانشگاهی هستند.ودراین میان اصفهان 
باوجود بیکاری 28 درصد از فارغ التحصیلان دانشگاهی اش 
سهم بسزایی را از این خیل بیکاران تحصیل کرده به خود 

اختصاص می دهد.

   صفحه  5

   صفحه 5

 لزوم تعریف فصل مشترک 
بین ایران و عربستان
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نوبت اول
آگهی مناقصه نوبت اول

 شرکت تعاونی مسکن کارکنان گروه 22توپخانه شــهرضا در نظر دارد اجرای اســکلت بتنی بلوک 20-1 و 20-2  خود را به  پیمانکار واجد شرایط 
)حقیقی یا حقوقی (  واگذار نماید . لذا متقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اوراق مناقصه به واحد مالی  شرکت به آدرس: اصفهان – شهرضا  

سروستان – فاز 3 خیابان ارم فرعی 6 واحد مالی دفتر تعاونی مسکن مراجعه نمایند. 

اجرای عملیات اسکلت بتنی بلوک 20-1 و 20-2موضوع مناقصه

شهرضا – فاز 3 سروستانمحل اجرا

7 ماهمدت اجرا 

نیاز نداردحداقل پایه پیمانکار

3054  مترمربعسطح زیر بنا

200،000،000  ریالمبلغ تضمین شرکت در مناقصه
* متقاضیان شرکت در مناقصه می توانند جهت دریافت مدارک مناقصه به واحد مالی شرکت مراجعه نمایند.

*تاریخ دریافت اسناد: 1402/11/26 لغایت 1402/12/05 
*تاریخ تحویل اسناد: پایان وقت اداری 1402/12/08

*تاریخ بازگشایی پاکت ها : ساعت 10 صبح 1402/12/09
*هزینه درج آگهی بر عهده برنده مناقصه می باشد . 

*ضمنا شرکت در رد یا قبول پیشنهادات مختار می باشد.

هیئت مدیره شرکت تعاونی مسکن گروه 22 توپخانه شهرضا

نوبت اول

مناقصه عمومی یک مرحله ای 
  فراخوان انجام خدمات نظارت بر پروژه های عمرانی 

سطح شاهین شهر 

شـهرداري شـاهین شـهر در نظر دارد فراخوان انجام خدمات نظارت بر پروژه هاي عمراني   
 سـطح شـاهین شـهر بـا شـماره سیسـتمي 20020۹4٧34000111 را از طریـق سـامانه 

تدارکات الکترونیکي دولت برگزار نماید. 
کلیه مراحل برگزاري فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه 

سامانه تدارکات الکترونیکي دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد. 
گواهي دریافت  و  نام  ثبت  به  نسبت  سامانه،  در  عضویت  عدم  صورت  در  فراخوان  در  شرکت   متقاضیان 
 امضاي الکترونیکي )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زماني:
تاریخ انتشار فراخوان: 1402/11/26 

مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/12/03
مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/12/13

زمان بازگشایی پاکت ها: 1402/12/14 
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: شاهین شهر میدان فاطمیه شهرداري مرکزي- 03145225200 

  نوبت اول

سعید ابریشمی راد - شهردار شاهین شهر
م الف: 166٧4۹۹

مدیـرکل نوسـازی، توسـعه و تجهیز مـدارس اصفهان 
گفت: سـرانه فضای آموزشـی استاندارد، هشـت متر مربع 
و سـرانه اسـتان اصفهـان ۵.8 متر مربع اسـت که سـرانه 
۶ ناحیـه آمـوزش و پـرورش اصفهـان و شهرسـتان های 
شـاهین  شـهر، خمینی شـهر و زرین شـهر زیر حـد نصاب 

سـرانه اسـتان هم پایین تر اسـت.
ناصـر فتحـی افزود: علت پایین بودن سـرانه آموزشـی 
در ایـن مناطـق کـه منجر بـه بالا رفتـن تراکـم جمعیت 
شـده،  نفـر   4۵ حـدود  تـا  کلاس هـا  در  دانش آمـوزی 
حاشیه نشـینی و مشـکلات ناشـی از وجود مـدارس دارای 

سـاختمان تخریبـی و نیازمنـد مقاوم سـازی اسـت.
مدیـرکل نوسـازی، توسـعه و تجهیز مـدارس اصفهان 

افـزود: بنـا بـر بررسـی های صـورت گرفتـه در سـال 8۳، 
۳۶ درصـد مـدارس اصفهـان تخریبی، ۳۵ درصـد نیازمند 
مقـاوم سـازی و تنهـا ۳8 درصـد مسـتحکم اعـلام شـده 

بود.
وی یـادآور شـد: اکنـون درصد مدارسـی کـه تخریبی 
یـا نیازمنـد مقاوم سـازی بـود )۷۱ درصـد(، با اسـتفاده از 
اعتبـارات ملی، اسـتانی و مشـارکت خیرین بـه ۱۹ درصد 

کاهش پیـدا کرده اسـت.
فتحی خاطرنشـان کـرد: اعتبار ملی و اسـتانی اداره کل 
نوسـازی مـدارس اصفهـان بطـور متوسـط سـالانه بیـن 
هفـت تـا هشـت هـزار میلیـارد ریـال )منابـع ملـی 8۰ و 

اسـتانی 2۰ درصد( اسـت.

بـه گفتـه وی، در دولـت سـیزدهم بیـش از 2 هـزار 
میلیـارد ریـال اعتبار به اداره کل نوسـازی اسـتان اصفهان 
اختصـاص یافـت و در کنـار آن در جشـنواره های 2 سـال 
اخیـر، حـدود ۱۶ میلیارد ریـال تفاهمنامه با خیران اسـتان 
منعقـد شـده اسـت.مدیرکل نوسـازی، توسـعه و تجهیـز 
مـدارس بـا اشـاره بـه عملکـرد دولـت سـیزدهم در امـر 
مدرسـه سـازی در اسـتان افـزود: از ابتـدای دولـت 2۵۰ 
پـروژه در قالـب یکهـزار و 22۰ کلاس بـا زیربنـای 2۰۰ 
هـزار متـر مربـع و اعتباری بالغ بـر ۱۶ هزار میلیـارد ریال 
اجـرا شـده اسـت. اکنون حـدود یـک میلیـون دانش آموز 
در ۶ هـزار واحـد آموزشـی در اصفهـان مشـغول تحصیل 

. هستند

 رییس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان ارتقا شاخص امید 
به زندگی را نشانه دگرگونی و بهبود نظام سلامت در دوران 
انقلاب و نظام اسلامی ذکر کرد و گفت: بدون تردید یکی از 
مهم ترین دستاوردهای انقلاب اسلامی، بهبود نظام سلامت 

است. 
شاهین شیرانی در مراسم اقتتاحیه نخستین کنگره بین 
المللی انجمن علمی تغذیه ایران در تالار این سینا دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان افزود: ابتدای انقلاب اسلامی سن اُمید 
به زندگی بین ایرانیان ۵2 تا ۵۳ ســال بود ولی امروز در 4۵ 
سالگی انقلاب اسلامی این شاخص به ۷۵ سال برای آقایان 

و 2 تا سه سال بیشتر از آن برای خانم ها رسیده است. 
او یــاد اوری کرد: هر چند شــاخص های زیادی مانند 
تعداد تخت بیمارستانی، تعداد پزشکان و کادر درمان، تعداد 
دانشجویان علوم پزشکی و نظایر آن برای سنجش ارتقای 
نظام سلامت وجود دارد ولی همه این شاخص ها خود را در 

میزان امید به زندگی در یک کشور نشان می دهد. 
او گفت: امروزه علوم تغذیه از جمله رشته های استراتژیک 
است که می تواند موقعیت یک کشور را در جهان بالا و پایین 
بیاورد و برای تحقق شعار پیشگیری بهتر از درمان نیازمند 

توجه ویژه به علوم تغذیه هستیم. 
شیرانی افزود: سلامت تنها نبود بیماری نیست و یکی از 
یک جنبه های مهم آن تغذیه و امنیت غذایی است و تحقق 
شعار پیشــگیری بهتر از درمان نیازمند توجه ویژه به علوم 

تغذیه دارد. 
او ادامه داد: نظام اســلامی سلامت را حق مردم می داند 
و ارتقای ســلامتی مردم از جمله وظایف حاکمیت است و 
توجه به تغذیه در تامین سلامت بسیار مهم و اثرگذار و عامل 

مهمی در پیشگیری از بُروز بسیاری بیماری هاست. 
رییس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان تصریح کرد: امروزه 
»غذا« به سلاحی در دست استکبار تبدیل شده است و شاهد 
هستم در تجاوز رژیم اشــغالگر قدس به غزه در کنار همه 

فجایع محدودیت های شــدیدی از طرف این رژیم بر روی 
ورود مواد غذایی به این منطقه اعمال شده است تا مردم این 

مناطق از سو تغذیه رنج ببرند. 
او یادآور شد: کشور ما نیز هم اکنون درگیر جنگ پنهان 
است و هرچند استکبار می گوید تحریم ها شامل غذا و دارو 
نیست ولی کسانی که در بطن کارها قرار دارند می دانند ما تا 
زمانی که در این زمینه ها خودکفا نباشیم، استکبار حتی اجازه 
ورود غذا و دارو را نمی دهد و نمونه آن را در ورود واکســن 

کرونا مشاهده کردیم. 
او اظهار داشت: خشکســالی های طولانی و بارش های 
کم در کنار کشاورزی ســنتی باعث شده تا نتوانیم حساب 
ویژه ای بر روی منابع آبی کشــور باز کنیم البته کشاورزی 
سنتی و غرق آبی باید با روش های مدرن و پر بازده جایگزین 
شــود و باید از فرصت های زیادی که کشورمان در شمال و 
جنوب برای تامین آب دارد بهره مند شد و رژیم غذایی مردم 
را باید به ســمتی ببریم که دشمنان نتوانند امنیت غذایی ما 

را تهدید کنند. 
او گفت: سواد تغذیه ای جامعه باید افزایش یابد و رسانه ها 
نقش موثری در ارتقا دانش مــردم در این خصوص دارد و 
باید تغذیه به مطالبه مردمی تبدیل شود و مردم از مسوولان 

بخواهند تا متخصص تغذیه داشته باشند. 

او یادآور شــد: چند سالی است که کارشناسان تغذیه در 
مراکز بهداشت حضور دارند و این کارشناسان می توانند نقش 
موثری در ارتقا دانش تغذیه مردم و اصلاح باورهای سنتی 
و غلط در خصوص تغذیه و سلامت داشته باشند که در این 
زمینه اصلاح باورهای نسل جدید باید به سرعت انجام شود. 
رییس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان خاطرنشان کرد: امروز 
اهمیت تغذیه در سلامت جامعه ثابت شده است و هر گونه 
هزینه برای ارتقای وضعیت تغذیه ای جامعه پرداخت صرف 
هزینه نیست بلکه سرمایه گذاری بر روی رُشد فکری و رُشد 

سلامت نسل حاضر و نسل های بعدی است. 
او خاطرنشــان کرد: اســتان اصفهــان از جمله اولین 
استان هایی بود که در سال های قبل افزودن مکمل های اسید 
فولیک و آهن را به آرد نان عملیاتی کرد و امروزه استفاده از 
مکمل ها به روشی شایع برای ارتقا کیفیت تغذیه تبدیل شده 
اســت که باید در کشــور به آن توجه جدی شود و رساندن 
ریزمغذی های لازم به بدن در پیشگیری از ابتلا به بسیاری 

از بیماری ها موثر است. 
او یادآور شد: اگر تغذیه نادرست و کم تحرکی دست به 
دســت هم دهند عامل اصلی بیماری های قلبی و عروقی 
هستند که عامل نخست مرگ و میر در کشور است بنابر ان 
اصلاح تغذیه در کاهش مرگ و میرهای کشور موثر است. 

رییس دانشــگاه علوم پزشکی تصریح کرد: تجهیزات و 
لوازم آزمایشــگاه های مرتبط با علم تغذیه باید بُروز باشد و 
کشــور نیازمند بروز رسانی استانداردها در این حوزه است و 
باید نظارت جامع و کاملی بر روی میزان کود و ســموم در 

محصولات کشاورزی و دامپروری داشت. 
او از شرکت های بیمه خواست همان گونه که هزینه هایی 
ماننــد آنژیوگرافــی و دیالیز را پرداخــت می کنند، خدمات 
مشاوره ای پیرامون تغذیه سالم را نیز مورد حمایت بیمه ای 
قرار دهند که بدون تردید آمار ابتلا به بیماری های غیر واگیر 

را کم خواهد کرد. 

سرانه فضای آموزشی اصفهان پایین تر از استاندارد کشوری است

رییس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

ارتقا شاخص امید به زندگی نشانه دگرگونی و بهبود نظام سلامت است

نفیسه زمانی نژاد
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رویداد

برزخ بیکاری فارغ 
التحصیلان اصفهان

ادامـه از صفحـه یـک:  اسـتانی کـه بیـش از پنج 
میلیـون نفـر جمعیت دارد و سـهم آن در صنعت کشـور ۱۱ 

درصـد، سـرمایه گذاری ۱۰ درصـد و
اشتغال صنعتی هشت درصد و رتبه اصفهان در طرح های 
نیمه تمام صنعتی و تعداد معادن اول و ازنظر ذخایر معدنی دوم 
است. اما در طول چند سال گذشته همواره آمار بیکاری آن در 

صدرجدول قرار داشته است.
بحرانی که شاید زمان آن فرا رسیده با یک بررسی اصولی از 
علل بالا بودن بیکاری در آن به ویژه دربین تحصیل کرده های 

دانشگاهی، به راهکارهای رفع آن هم پرداخته شود.
دلایلی چون رکود اقتصادی، نبود تولید، بالا بودن ریسک 
ناکارآمدی سیاست های  فقدان سرمایه گذاری،  کسب وکار، 
بانکی و پولی ازجمله مواردی است که معمولًا برای بیکاری 
قشر تحصیل کرده عنوان می شود و البته بیراه هم نیست. 
ولی فراموش نشود که گاه دلایلی دیگر که شاید به نظر 
چندان مهم هم نیایند بر این بحران دامن می زند. به طوری که 
مهم  علل  از  یکی  باورند  این  بر  کارشناسان  از  بسیاری 
بیکاری در شرایط فعلی به نوع نگاه افراد فاقد شغل نسبت 
به کار مرتبط می شود. چراکه اغلب بیکاران تحصیل کرده 
درتصورتصرف مشاغل مدیریتی ورده بالا از پذیرفتن هر شغل 

وفعالیتی اجتناب می کنند.
علت دیگر منطبق نبودن رشته های تحصیلی با نیاز بازار کار 
کشور است و این مورد نیز یکی از مشکلاتی است که گریبان

بسیاری از دانش آموختگان دانشگاهی را گرفته است.
همچنین عده ای هم، دلیل دیگر بیکاری این قشر بزرگ از 
جامعه را به سنتی بودن فضای کسب وکار در ایران مرتبط 

می کنند.
به نحوی که بخش بزرگی از بازار کار در تصرف افرادی است 
که هیچ تحصیلات دانشگاهی ندارند فقط با تکیه بر تجربیات 
خود در حال فعالیت هستند درحالی که امروزه درصد بالایی از 

کسب وکارها به سوی استارتاپ شدن و نوآور شدن می روند.
اما موضوع بسیار مهم تر که در شرایط کنونی، فقدان آن 
دلیل اصلی برای بیکار ماندن فارغ التحصیلان بشمار می آید 
کارآفرین نبودن دانشگاهیان وعدم انگیزه جوانان خلاق برای 
کارآفرینی است، وازسویی هم بی مهارتی این افرادی است که 
سالیانی ازعمرخود را در دانشگاه های سپری کرده اند به گونه ای 
که این روزها مشکل بازار کار ایران، نبود شغل نیست بلکه 
نبود مهارت، معضل اساسی است که کارفرمایان و متولیان 

مراکز اقتصادی نسبت به آن شاکی شده اند.
واقعیتی که فقدان آن بار روانی سنگینی را بر مردم کشور وارد 
نموده به خصوص زمانی که این مشکل درمیان قشری رسوخ 
یابد که با امیدواری نسبت به آینده ای روشن، زمان زیادی را 

صرف آموختن علم کرده باشند.
ضروری است که برای گذر از این بحران، متولیان و مسئولان 
به یک اجماع در سطح سیاست گذاری ملّی دست یابند وبا 
اجرای طرحی برای مهارت آموزی فارغ التحصیلان ، یک 

باربرای همیشه به حل این چالش بزرگ ،اقدام کرده باشند.
بدون شک در دنیای امروزی بدون مهارت آموزی و کارآفرینی 

رفع معضل بیکاری ناممکن است.

   سرمقاله 

 صم بکم!                                 
دوران دوماهـه غربالگـری پیرامـون 
جسـتجو در میان جامعه بـرای یافتن 
فشـارخون  و  دیابـت  کـه  کسـانی 
غیرمتعـارف پنهـان دارند، مسـئولان 
و  درمـان  و  بهداشـت  ارشـد  وزارت 
دانشـگاه های پزشـکی کشـور را بـه ایـن حقیقـت تلخ 
واقـف کـرد کـه شـاید در ادامه به ایـن نتیجه برسـند، 
در اینجـا هـم مقـاوم اول دنیـا را در امـر بالاترین تعداد 
مبتلایـان بـه دو بیمـاری خطرنـاک و پنهان به دسـت 
هـم  پـی  در  معضـلات  و  مشـکلات  امـا  آورده ایـم! 
می آینـد و می رونـد و نهادهـای نظارتـی هـم فرصـت 
اینگونـه  اینکـه  سـر خارانـدن ندارنـد چـه رسـد بـه 
چالش هـا را در جامعـه بـه حداقل برسـانند. حـالا دیگر 
نمی تـوان  مبتـلا  میلیونـی  گـروه  ایـن  بـرای  کاری 
کـرد به جـز اینکـه درمـان آن هـا را مدیریـت نمـود و 
داروهای موردنیازشـان را در دسـترس قـرار داد اما مگر 
کسـری های قبلـی همچـون داروی حیاتـی وارفاریـن 
 SMA بـرای بیماران قلبی و نوشـداروی مبتلایـان به
فراهم و مهیا شـده اسـت تـا نوبت به اینگونـه دردهای 
ام  اس  بیمـاران  داروی  ماجـرای  برسـد؟!  بی درمـان 
ای یکـی از پـر فـراز و نشـیب تریـن موضوعـات در 
حـوزه سـلامت اسـت. بیمارانی کـه تعـدادی در همان 
شـایع ترین   SMA بیمـاری می میرنـد.  شـیرخوارگی 
دلیـل ژنتیکـی مرگ نـوزادان و شـیرخواران اسـت. در 
تیپ هـای دیگـر بیمـاران، بیمـار می توانـد زنـده بماند، 
امـا طـول عمر و کیفیـت زندگـی اش بـه دارو و درمان 
بسـتگی دارد. ایـن بیمـاری با گذشـت زمان پیشـرفت 
می کنـد و منجـر بـه ضعـف عضلانـی می شـود. پـس 
بـرای جلوگیـری از پیشـرفت آن لازم اسـت، اقدامـات 
تشـخیصی و درمانـی به موقـع انجـام شـود؛ امـا امروز 
بیمـاران SMA در ایـران وضـع چنـدان خوبـی ندارند 
و بـا وجـود وعده رئیس جمهـور بـرای واردات داروهای 
آن، تنهـا یک سـوم از میـزان نیـاز را دریافـت کرده اند 
بیمـاران  داروهـا،  از  بخشـی  شـدن  وارد  به رغـم  و 
چشـم انتظار توزیـع هسـتند. رئیـس انجمـن بیمـاران 
SMA می گویـد: »امـا اینقـدر حرف زدیـم و مصاحبه 
کردیـم کـه خسـته شـدیم، امـا هیچکـس پاسـخگو 
نیسـت!« جالـب اینکـه کمیسـیون اصـل ۹۰ مجلـس 
هـم به ایـن مسـئله ورود پیدا کـرده تا نصـرالله پژمان 
فـر توضیـح دهد: »کمیسـیون اصـل ۹۰ از ابتـدا دنبال 
بررسـی ایـن موضوع بـود که چـرا واردات ایـن دارو ها 
اتفـاق نمی افتـد. بـه ما اعـلام کردند باید بررسـی هایی 
آیـا  کـه  و مشـخص شـود  انجـام  دارو  ایـن  دربـاره 
می توانـد منجـر بـه درمـان یا پیشـگیری از گسـترش 
بیماری شـود یـا خیـر؟ ازآنجایی که نظر قطعـی در این 
زمینه وجود نداشـت، موضوع اثربخشـی دارو ها توسـط 
معاونت تحقیقات وزارت بهداشـت پیگیری شـد. در این 
جلسـه کـه خردادماه سـال جـاری برگـزار شـد، اعلام 
کردنـد کـه هنـوز تأثیـر و اثربخشـی داروی بیمـاران 
SMA اعـلام نشـده اسـت، امـا بالاخـره با اصـرار ما 
بخشـی از دارو هـا وارد شـد، البتـه اصرار مـا توزیع دارو 
برای تمام بیماران اسـت. امیدواریم بررسـی اثربخشـی 
دارو توسـط معاونـت تحقیقات وزارت بهداشـت زمان بر 
نشـود و بتوانیـم در اسـرع وقت بـرای تمام بیمـاران در 
تمام سـنین دارو برای ارائه داشـته باشـیم.« درحالی که 
سـعید اعظمیـان، مدیرعامـل انجمـن SMA، معتقـد 
اسـت »دارو هـای SMA هشـت سـال اسـت در دنیـا 
تأییدیـه گرفته انـد و در سـطح کشـور های دنیـا بـرای 
بیمارانشـان اسـتفاده می شـود و بهبـود کیفیـت زندگی 
بچه هایـی را که خیلی سـال اسـت درگیر ایـن بیماری 
هسـتند، موجـب می شـود. ایـن دارو هـا افـرادی را کـه 
در مراحـل اولیـه بیمـاری قـرار دارنـد، درمـان می کند. 
دو سـال پیـش مـا مقابـل مجلـس مطالبه ای داشـتیم 
کـه رئیس جمهـور بـه جمـع مـا آمدنـد و فـردای آن 
خـاص  بیمـاران  دارو هـای  رسـیدیم.  خدمتشـان  روز 
هزینه هـای بالاتری نسـبت به دیگـر دارو هـا دارند، اما 
درنهایـت آقای دکتر رئیسـی به وزیر بهداشـت دسـتور 
دادنـد تـا دارو هـای این بیمـاران تأمین شـود و با توجه 
بـه بحث هایی کـه دربـاره اثربخشـی دارو مطـرح بود، 
وزیـر بهداشـت پیشـنهاد دادنـد درعین حـال کـه دارو 
تأمیـن می شـود، بـه مدت شـش مـاه روی اثربخشـی 
دارو بررسـی صورت بگیـرد. بعدازآن با شـرکت دارویی 
مراوداتـی داشـتیم و توانسـتیم 4۰۰ دوز داروی رایگان 
دریافـت کنیـم تـا درمان بیمـاران بـه تأخیر نیفتـد، اما 
متأسـفانه از ایـن 4۰۰ دوز فقـط ۵۰ دوز آن بین بیماران 
توزیـع شـد و ۳۵۰ دوز آن در انبار هـا خـاک می خورد!« 
حـالا 8۰۰ بیمار SMA در کشـور چشـم امیدشـان به 
وعده هایـی اسـت کـه توسـط مدیران ارشـد بخصوص 
درحالی کـه  بـود  شـده  داده  آن هـا  بـه  رئیس جمهـور 
رئیـس سـازمان غـذا و دارو همچنـان تاکیـد می کنـد: 
و  ندارنـد  دارو مشـکلی  توزیـع  در   SMA بیمـاران«
داروی بیمارانـی که اسـامی آن ها معاونـت درمان برای 
مـا ارسـال کـرده، تحویل داروخانه ها شـده اسـت.« اما 
وقتـی پـای درد دل ایـن بیمـاران می نشـینیم متوجـه 
می شـویم نه تنهـا درمانشـان کامـل نشـده بلکـه حتی 
4۰۰ دوز داروی اهدایـی شـرکت تولیدکننـده کـه بـا 
پیگیـری انجمـن بیمـاران مبتـلا به SMA به کشـور 
آمـده بـود هـم به درسـتی توزیـع نمی شـود. مدیرعامل 
انجمـن اس ام ای ایـران دراین بـاره می گوید: »در حال 
حاضـر داروی اولویـت اول را که نزدیـک به ۳۰۰ بیمار 
بودنـد دو مـاه اسـت قطـع کرده انـد و بـرای اولویـت 
دوم، یعنـی ۱۱ تـا 2۰ سـاله ها را کـه 2۰۰ بیمـار بودند، 
بـه حـدود نیمـی از بیمـاران یعنـی تقریبـً ۱۰۰ بیمـار 
دارو داده انـد« و ایـن درحالیسـت کـه مقامات مسـئول 
پیرامـون تأمیـن درمان همـه بیماری هـا همچنان صم 

بکـم مانده انـد!
ادامه دارد

حسن روانشید

   بی توجهی تاکی؟! قسمت ۲515

لزوم تعریف فصل مشترک بین ایران و عربستان
روز گذشــته مسئولان استانی و شهری اصفهان با سفیر 
عربســتان در ایران دیدار داشتند که طی آن بر تعامل هرچه 

بیشتر روابط بین دو کشور تأکید شد.
استاندار اصفهان در این دیدار گفت: باید بیشتر با یکدیگر 
گفت وگو کنیم و برخی از واســطه ها از میان دو کشور حذف 
شوند و برای رفت وآمدهای متعدد هدف و مشارکت تعریف 

کنیم.
به گزارش  مهر، سید رضا مرتضوی اظهار کرد: امیدواریم 
فصل مشــترک و رو به جلویی از ارتباطات میان جمهوری 

اسلامی ایران و عربستان سعودی تعریف و دنبال شود.
او ادامه داد: ما کشور عربستان سعودی را به عنوان یکی 
از کشورهای بزرگ اسلامی می شناسیم و معتقد هستیم اگر 
میان امت اسلام ارتباطات عمیق تری وجود باشد در نهایت با 

موفقیت های بزرگ نیز مواجه خواهیم شد.
اســتاندار اصفهان ضمن اشاره به دوره جدید روابط میان 
جمهوری اســلامی ایران و عربستان ســعودی، بیان کرد: 
فصل های مشترک میان دو کشــور به حدی زیاد است که 

می توانیم برنامه ریزی مشترک با اهداف واحد داشته باشیم.
مرتضوی ادامه داد: جمهوری اسلامی ایران اراده قوی در 
شکل گیری روابط حسنه دارد البته بسیاری از چالش ها نیز با 

هم افزایی و همراهی میان دو کشور قابل حل است.
او خاطرنشان کرد: اصفهان نیز به عنوان یکی از استان های 
راهبردی کشــور ما می تواند به خوبی در گسترش روابط دو 
کشــور نقش آفرینی کند و ظرفیت های متعــدد اقتصادی، 
صنعتی، کشاورزی، علمی و فناوری، گردشگری، فرهنگی و 
هنری در استان اصفهان می تواند زمینه همکاری های بیشتر را 

فراهم کند و پشتوانه روابط میان دو کشور باشد.
استاندار اصفهان گفت: ما عربستان را به عنوان سرزمین 
مقدسی که مهد ظهور دین مبین اسلام است موردتوجه قرار 

می دهیم.
او متذکر شــد: تلاش های مســئولین ارشد دو کشور در 
راســتای بهبود روابط تحسین برانگیز است و می تواند مبانی 

خوبی برای حرکت های روشن در آینده باشد.
مرتضوی اظهار کرد: وجود اشــتراکات بسیار و توجه دو 
کشــور به آینده اســلام، ظرفیت های بزرگی را در راستای 
گسترش روابط فراهم می کند و ما در استان اصفهان می توانیم 
بضاعت های خود را جهت تعاملات بیشتر میان دو کشور به 

کار ببندیم.
او ادامه داد: جمهوری اسلامی ایران در حوزه های مختلف 
از جمله )پزشــکی، فناوری، صنعت و سایر حوزه ها( توانسته 
به جایگاه قابل توجهی دست یابد که البته همه دستاوردها را 
متعلق به خود نمی دانیم و معتقد هستیم دستاوردهای ایران 
اسلامی در خدمت جهان اسلام است. استاندار اصفهان عنوان 
کرد: باید بیشتر با یکدیگر گفت وگو کنیم و برخی از واسطه ها 
از میان دو کشور حذف شــوند و برای رفت وآمدهای متعدد 

هدف و مشارکت تعریف کنیم.
او متذکر شد: اراده قوی میان رهبران، ظرفیت های قوی، 
اقتضائات و اشــتراکات میان دو کشــور همه ما را به سمت 

افزایش همکاری و تعاملات سوق می دهد.
استاندار اصفهان ادامه داد: با برنامه ریزی صحیح این مسیر 
هموار خواهد شد، ارتباط میان دو کشور خوشایند بسیاری از 
کشــورهای دیگر نیست و برخی چالش ها با ورود افراد ثالث 
شکل می گیرد همان هایی که در فاصله گرفتن این دو کشور 

سود می برند.
مرتضوی گفت: امنیت، آرامش، اقتصاد پویا و حرکت های 
پرشور میان دو کشور تأثیر بسزایی در آینده امت اسلام خواهد 

داشت.
استاندار اصفهان تأکید کرد: اصفهان آماده نقش آفرینی در 
حوزه های مختلف میان دو کشور است که می تواند زمینه ساز 

افق روشن برای جهان اسلام باشد.
Á  عربستان ســعودی همیشه دست خود را به

سوی صلح جلو می برد
در ادامه سفیر عربستان سعودی در ایران گفت: عربستان 
سعودی همیشه دست خود را به سوی صلح جلو می برد و به 

فکر خیر و نیکی برای منطقه است.
به گزارش ایراســین، عبدا... بن سعود العنزی در دیدار با 
استاندار اصفهان، اظهار کرد: اصفهان شهر بسیار زیبایی است 
و تلاش می کنیم با ابعاد مختلف این شهر آشنا شویم. او ادامه 
داد: روابط میان جمهوری اسلامی ایران و عربستان سعودی 
روبه پیشرفت و این پیشرفت به خاطر اراده قوی میان رهبران 
دو کشور اســت. سفیر عربستان سعودی در ایران بیان کرد: 

جمهوری اسلامی ایران کشور همسایه و دوست ما و همکاری 
میان دو کشور بسیار مهم است.

او ضمــن تأکید بر تقویت روابط میان دو کشــور، گفت: 
تقویت روابط باعث قوت منطقه و جهان اســلام خواهد بود. 
ارتباطات میان رئیس جمهور ایران و ولیعهد عربستان سعودی 
در راســتای ایجاد روابط قوی و مستحکم است و در این راه 
اراده صادقانه ای وجود دارد و عواملی مشترک میان دو کشور 

بسیار زیاد است.
عبدا... بن سعود العنزی گفت: برای حل چالش های میان 
دو کشور اراده قوی وجود دارد و درصدد هستیم این خدمات 

در راستای جهان اسلام باشد.
او متذکر شد: جمهوری اســلامی ایران کشور دوست و 
کشوری محوری است و می دانیم که احترام متقابل و نزدیکی 
میان دو کشور اتفاقات خوب آینده را رقم خواهد زد همچنین 

مصلحت منطقه بر این ارتباط دوگانه است.
سفیر عربســتان ســعودی در ایران گفت: ایران کشور 
مسلمان و برادر ما است و همکاری ما باید بر پایه مصلحت 

باشد تا بتواند باعث خیر و نیکی میان دو کشور باشد.
او خاطرنشان کرد: حجاج ایرانی با احترام مناسک خود را 
به جای می آورند زیرا موقعیت اسلامی، جغرافیایی و اثرگذاری 
جهانی ایران قابل احترام اســت و منجر می شود همکاری دو 
کشــور بر پایه احترام پیش برود و دور شــدن از گفت وگوی 
متقابل دو کشور را از یکدیگر دور خواهد کرد درصورتی که باید 
رو در رو در مورد چالش ها صحبت کرد زیرا میان ما اشتراکات 

و ارزش های بسیاری وجود دارد.
عبدا... بن ســعود العنزی افزود: افرادی هستند که راضی 
نیستند ایران و عربستان به یکدیگر نزدیک شوند، از این رو 

باید برخلاف نظر آنان عمل کنیم.
او ادامه داد: عربســتان سعودی همیشه دست خود را به 
ســوی صلح جلو می برد و به فکر خیر و نیکی برای منطقه 

است.
سفیر عربستان سعودی در ایران خاطرنشان کرد: از ابتدای 
حضور در ایران، احترام و محبت از مسئولان و برادران ایرانی 
خود دیدیم و همیشه موردتوجه و خوش آمد هستیم که این 

روحیه ایرانیان از اخلاق مسلمانی است.
او گفت: اصفهان از استان های راهبردی جمهوری اسلامی 
ایران و در حوزه های اقتصادی توانمند است از این رو می تواند 

زمینه ساز تعاملات بسیاری باشد.
سفیر عربستان در ایران خطاب به استاندار اصفهان گفت: 
شما اهل محبت هســتید و برای دریافت این محبت ما در 
اولویت قرار داریم، به راستی که دو کشور همسایه باید به فکر 

تقویت روابط باشند.
Á  آمادگی شــهرداری اصفهان برای تحقق

خواهرخواندگی اصفهان و مدینه
در دیدار شهردار اصفهان با سفیر عربستان در ایران نیز، 
علی قاســم زاده با تأکید بر اینکه علاقه مندیم با سراسر دنیا 
در ارتباط باشیم، گفت: در کنار دیپلماسی رسمی، شهرداری 
دیپلماسی شهری را نیز پیگیری می کند، خوشحال خواهیم 
شد که با شهر مدینه در عربستان برای خواهرخواندگی وارد 

مذاکره شویم.
به گزارش ایمنا، شــهردار اصفهان افزود: مردم اصفهان، 
مهمان دوســت هســتند، به ویژه اگر این مهمان از برادران 

مسلمان ما باشــد، از اینکه در کنار شما هستم خوشحالم و 
امیدوارم این احساس مشترک را با هم تجربه کنیم.

او با تأکید بر اینکه ســفر اول شما به اصفهان محسوب 
می شود، به طورقطع این ســفر برای شما جذاب خواهد بود، 
افزود: امیدوارم فرصت کافی برای بازدید از اماکن تاریخی و 

فضای شهری اصفهان داشته باشید.
شهردار اصفهان با بیان اینکه به اذعان کسانی است که 
دنیادیده هستند، اصفهان یکی از زیباترین شهرهای جهان به 
شمار می رود، افزود: اصفهان از حیث طبیعت و باغشهر بودن 
و هم از نظر تاریخی سرآمد است و این شهر تجربه سه دوره 

پایتختی را نیز دارد.
او ادامه داد: اگرچه اکنون رنگ شهر، فرهنگی و تاریخی 
اســت، اما اصفهان شهر بزرگ دانشــگاهی و صنعتی نیز 
محسوب می شود، شهری که از نظر هنر و هنرمند زبانزد عام 

و خاص است.
قاســم زاده تصریح کرد: مردم اصفهان را می توان به سه 
دســته هنرمند، هنرشناس یا هنردوست تقسیم کرد، چراکه 
در جای جای شــهر که قدم بزنید، شاهد تجلی هنر در حوزه 
معماری و صنایع دستی خواهید بود. شهردار اصفهان با تأکید بر 
اینکه علاقه مندیم با سراسر دنیا در ارتباط باشیم، افزود: در کنار 
دیپلماسی رسمی، دیپلماسی شهری را نیز پیگیری می کنیم. او 
با اشاره به اینکه اکنون اصفهان با ۱۵ شهر خواهرخوانده است، 
ادامه داد: علاقه مند هســتیم تا ارتباطات را به سمت برادران 
مسلمان توسعه دهیم، خوشحال خواهیم شد که با شهر مدینه 

در عربستان برای خواهرخواندگی وارد مذاکره شویم.
او تصریح کرد: دیپلماســی شهری امکان مراوده بهتر و 
بیشــتر میان مردم و تشکل های فرهنگی، علمی و ورزشی 
و اجتماعی را فراهم می کنــد، به طورقطع علاوه بر علایق 
مشــترک سیاسی، به واسطه مســلمان بودنمان موضوعات 

مشترک انسانی و دینی داریم.
Á  در ایران نیز به شدت به سمت توسعه شهری و

تحقق شهرهای هوشمند در حال حرکت هستیم
شهردار اصفهان با بیان اینکه خبرهای خوبی از عربستان 
در حوزه توسعه شهری و حرکت به سوی شهرهای هوشمند 
می شــنویم و از این بابت که کشورهای مسلمان در توسعه 
شهری سرعت گرفتند، خوشحال هستیم، افزود: در ایران نیز 
به شدت به سمت توسعه شهری و تحقق شهرهای هوشمند 
در حال حرکت هســتیم. او ادامه داد: اسلامیت ما، انگیزه ما 
را بر اینکه در جهان ســربلند باشیم، بیشتر می کند، بنابراین 
نباید نســبت به دنیا در زیست مادی و دنیایی ضعیف عمل 
کنیم، قرآن ما را مأمور به عمران و آبادی این دنیا کرده است، 
بدون آنکه دل بستگی به آن داشته باشیم. قاسم زاده تصریح 
کرد: جهش و سرعت توسعه در عربستان قابل تقدیر و تحسین 
است، به رغم فرازوفرودها در روابط میان دو کشور، آرزوی قلبی 
ما پیشرفت کشورهای اسلامی است، به ویژه عربستان که قبله 
مسلمانان نیز در آن قرار دارد. او با بیان اینکه اشتراک تجربیات 
در حوزه توسعه شــهری و شهر هوشمند می تواند ارتباطات 
را گســترده تر کند، گفت: امیدوارم این سفر مقدمه ای برای 
ارتباطات بعدی باشد. شهردار اصفهان اظهار کرد: مسلمانان 
در هر شــرایط نگران هم و در غم و شادی هم نیز شریک 
یکدیگر هستند. قاسم زاده ادامه داد: تحولات در حوزه ورزش 
در کشور عربستان بسیار جالب است، معتقدیم انقلاب ورزشی 

رخ داده است، جذب ستارگان فوتبال جهان در تیم های فوتبال 
عربستان و این ابتکار سطح فوتبال را در آسیا ارتقا می دهد.

شهردار اصفهان افزود: امیدوارم فردا بازی خوبی را میان 
تیم های سپاهان و الهلال شاهد باشیم؛ نتیجه هرچه باشد، این 

کنار هم قرار گرفتن بسیار ارزشمند است.
Á  امیــدوارم روابطی بیش از خواهرخواندگی با

اصفهان داشته باشیم
ســفیر پادشاهی عربستان ســعودی در ایران در دیدار با 
شهردار اصفهان با بیان اینکه شهرداری ها صورت فرهنگی 
و زیبایی شــهر را ترسیم و برای همه عیان می کنند، گفت: 
امیدوارم روابطی بیشتر از خواهرخواندگی داشته باشیم و در این 

راستا روابط را قوی تر کنیم.
عبدا... بن سعود العنزی  اظهار کرد: در مورد شهر اصفهان 
بسیار خوانده ام و امتیاز آن داشتن مردمان بسیار خوب است، 
امیدوارم شهردار اصفهان نیز از ریاض دیدن کند و با آثار این 

شهر آشنا شود.
او با بیان اینکه اهمیت شــهرداری و شــهر اصفهان را 
می دانســتم که امروز به شــهرداری آمدم، در حقیقت این 
شهرداری ها هســتند که صورت فرهنگی و زیبایی شهر را 
ترســیم و برای همه عیان می کنند، افزود: امیدوارم روابطی 
بیشتر از خواهرخواندگی با اصفهان داشته باشیم و در این راستا 

روابط را قوی تر کنیم.
سفیر پادشــاهی عربستان ســعودی در ایران ادامه داد: 
امیدوارم همیشه شریک خوشی های هم باشیم، البته موافق 

تبادل تجربیات در حوزه های مختلف هستم.
Á  آماده تقویت و گسترده کردن تعاملات میان

اصفهان و عربستان هستیم
رئیس دفتر نمایندگــی وزارت امور خارجه در اصفهان در 
این دیدار با اشــاره به ظرفیت های موجود همچون توریسم، 
تعاملات دانشــگاهی، تجارت و همکاری های اقتصادی و 
صنعتی در اصفهان و عربستان گفت: آماده تقویت و گسترده 

کردن تعاملات میان اصفهان و عربستان هستیم.
مصطفی دولت یار اظهار کــرد: در اصفهان ظرفیت های 
نهفته بســیاری وجود دارد که می تواند زمینه ســاز تعاملات 

گسترده میان اصفهان و عربستان باشد. 
او با اشــاره به ظرفیت های موجود همچون توریســم، 
تعاملات دانشــگاهی، تجارت و همکاری های اقتصادی و 
صنعتی در اصفهان و عربستان افزود: زمینه دیدارهای مجدد 
ســفیر عربستان را با مسئولان اصفهان فراهم می کنیم تا از 
نزدیک با جزئیات ظرفیت های موجود در اصفهان آشنا شوند. 
رئیس دفتر نمایندگی وزارت امور خارجه در اصفهان با اشاره 
به اینکه در حوزه تعاملات تجاری در اتاق بازرگانی جلسه ای با 
حضور سفیر عربستان خواهیم داشت، گفت: این جلسه فرصت 
خوبی اســت تا درباره این ظرفیت ها بیشتر صحبت کنیم. او 
با بیان اینکه شهردار اصفهان به تحقق خواهرخواندگی میان 
اصفهان و مدینه اشاره داشت، افزود: این پیشنهاد را به صورت 
مکتوب بــه وزارت امور خارجه اعلام کردیم که مقرر شــد 
پیگیری آن زمانی که سفیر عربستان در ایران استقرار یافتند، 

انجام شود.
رئیس نمایندگی وزارت امور خارجــه در اصفهان یادآور 
شد: آماده تقویت و گسترده کردن تعاملات میان اصفهان و 

عربستان هستیم.

مأموریت های کمیته ساماندهی 
انتخابات اصفهان ادامه دارد

مسئول کمیته ساماندهی انتخابات اصفهان گفت: در سه 
هفته باقی مانده تا انتخابات، پیگیری مأموریت های کمیته 
ســاماندهی به صورت بازآموزی، تمرین، مانور و همایش 
ادامه خواهد داشت. به گزارش  مهر، حسن مؤمنی با اشاره 
به روند برنامه های کمیته ســاماندهی انتخابات شهرستان 
اصفهان، اظهار کرد: کمیته ســاماندهی بخشــی از کمیته 
اجرایی انتخابات اســت که کار خود را از اواخر سال گذشته 

آغاز کرده است.
او افزود: تا مردادماه ســال جاری 2۰ جلســه با تمام 
اعضای قبلی، معتمدین، افراد مؤثر محلات در مناطق 2۰ 
گانه اصفهان برگزار کردیم و در بعضی مناطق جلســات 
خود را تکرار کردیم که در مجموع 2۷ جلســه منطقه ای 
با این افراد برگزار و مســئولان مناطق مشــخص شدند. 
مسئول کمیته ساماندهی انتخابات اصفهان تصریح کرد: 
در ادامه از مســئولان مناطق خواسته شد تا اعضای ستاد 
منطقه در کمیته های اجرایی، مشارکت، آموزش، فناوری 
اطلاعات و پشــتیبانی را معرفی کنند و تا حدودی ســتاد 
مناطق 2۰ گانه تشکیل شود. او ادامه داد: با توجه به وسعتی 
که منطقه ۱۰ داشــت، این منطقه را به دو منطقه تقسیم 
کردیم و در مجموع 2۱ منطقــه آماده برگزاری انتخابات 
در شهرستان اصفهان اســت. مؤمنی افزود: در ادامه روند 
امور اجرایی انتخابات، رابطین نمایندگان فرماندار در مناطق 
مشــخص شدند و بنا شد رابطین نمایندگان فرماندار را در 
۹۷2 شــعبه اخذ رأی اصفهان چینش کنند که این اتفاق 
افتاده اســت و هر ســتاد منطقه مأموریــت دارد اعضای 
شــعبه خود را چینش کند و بین ۵ تا ۹ نفر اعضای ستاد 
شعبه را مشخص کند. مسئول کمیته ساماندهی انتخابات 
اصفهان گفت: از مردادماه تاکنون هر هفته یک جلسه به 
صورت مجزا برای مسئولین مناطق یا برای رابطین مناطق 
و یا به صورت مشــترک داشته ایم و در این جلسات تمام 
مسئولیت های مشترک، اجرایی، آموزشی، اجرایی، پشتیبانی 
و فناوری اطلاعات به صورت منطقه به منطقه، شعبه به 
شعبه، انفرادی و حتی تخصصی پیگیری می شود. او افزود: 
در سه هفته باقی مانده تا انتخابات، پیگیری مأموریت ها به 
صورت بازآموزی، تمرین، مانــور و همایش ادامه خواهد 
داشــت. مؤمنی ابراز کــرد: دیروز، امروز و فردا جلســات 
آموزشی و مصاحبه با نمایندگان فرماندار در تمامی شعب را 
خواهیم داشت، یعنی محور نیروی انسانی، آموزش و نوعی 
ساماندهی و چینش نیروهای انتخاباتی با آن ظرفیت حدود 
هشت هزارنفری است که فقط مربوط به اجرا می شود و آن 

را در کمیته اجرایی پیگیری می کنیم.

خبر کوتاه 

در  مردم  حماسی  گفت: حضور  نجف آباد  ویژه  فرماندار 
راهپیمایی 22 بهمن نشان داد ملت ایران پشت نظام و انقلاب 
خود ایستاده اند و کم کاری یک مسئول را پای نظام اسلامی 

نمی گذارند.
موسی مباشری به ایسنا گفت: تأیید نظام به حضور مردم 
در صحنه های مختلف است که حماسه آفرینی در راهپیمایی و 
انتخابات این موضوع را اثبات می کند. او افزود: کمتر راهکاری 
برای اثبات استقامت در راه نظام وجود دارد که تأثیرش به 
اندازه انتخابات و راهپیمایی باشد، از این رو ملت ایران مثل 
همیشه در این صحنه حاضر شده و استقامت و پایداری بر 
اصل نظام را اثبات می کنند. فرماندار ویژه نجف آباد با بیان اینکه 
مردم ایران نسبت به آرمان های انقلاب آگاه هستند، تصریح 
کرد: آنان نسبت به اهداف و چشم انداز آن بی تفاوت نبوده و 
همواره نظام اسلامی را تأیید می کنند و کم کاری یک مسئول 
را به پای نظام نمی گذارند. او معتقد است: ملت ایران نسبت 
به خون شهدا و نظام، خود را مسئول می دانند و همیشه با 

حضور در صحنه های مختلف حامی انقلاب و کشور بوده اند 
و نمی خواهند که استقلال خود را از دست بدهند و زیر سلطه 
دولت های ظالم قرار بگیرند. مباشری ادامه داد: هر فرد به سهم 
خود برای این نظام و پایداری آن نقش آفرینی می کند ولی 
به شکل منسجم در راهپیمایی و انتخابات این دیدگاه خود 
را ثابت می کنند. فرماندار ویژه نجف آباد با بیان اینکه انقلاب 
اسلامی دستاوردهای زیادی داشته، خاطرنشان کرد: بیان آن ها 
برای عموم مردم به ویژه نسل جوان نیاز بوده تا اینکه دشمن 
نتواند با سیاه نمایی و جنگ رسانه ای اهداف خود را محقق 
سازد. او حضور حماسی مردم در راهپیمایی 22 بهمن امسال 
را مصداق بارز قدرشناسی از دستاوردهای نظام بیان کرد و 
یادآور شد: این حضور حماسی مایه دلگرمی دولت های مظلوم 
و خوشحالی دوستان نظام در دنیا خواهد بود. مباشری معتقد 
است: بسیاری از ملت های جهان به این حضور حماسی ملت 
ایران چشم دوخته اند و از مشارکت بالا که ندای آزادی دارد 

خوشحال می شوند.

ملت ایران پشت نظام و انقلاب ایستاده اند
فرماندار ویژه نجف آباد:

باید واسطه های ۲ کشور حذف شوند



 

i n f o @ e s f a h a n e m r o o z . i r
w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r 3 برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار 

در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4842 شـــمــاره   | بیستم  ســـال   |  1402 بهمن   26 پنجشنبه| 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

اصفهان
 شهر استان  

رونمایی از نقشه گردشگری اصفهان به ۲ زبان چینی و انگلیسی
برای نخستین بار در کشور صورت گرفت

کاشت گل های بهاری نوروز 1۴۰3 با تفاله های چای
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان خبر داد:

منطقه ۱۰؛ همنشینی محله های نو و کهنه تعریض خیابان دستگرد با ۲5۰ 
میلیارد ریال اعتبار

گـروه اصفهـان: به گفتـه مدیر منطقـه ۱۳ شـهرداری 
اصفهـان پـروژه تعریـض خیابان دسـتگرد با اعتبـاری بالغ 
بـر 2۵۰ میلیـارد ریال اجرا شـده و در حال حاضـر در اختیار 

شـهروندان قرار دارد.
جـواد کشـانی با اعلام ایـن خبر گفت: طرح آزادسـازی 
و تعریـض خیابان دسـتگرد حدفاصل بلوار شـهید کاظمی 
تـا خیابان قائمیه، بیش از 2۰ سـال قبل در دسـتور کار قرار 

داشـته و بـه دلایلی در یک مرحله متوقف شـده اسـت.
او بـا بیـان اینکـه در طرح تعریـض خیابان دسـتگرد 2 
ملـک در مسـیر قـرار داشـت، افـزود: این امـلاک تملک و 
بلافاصلـه عملیات اجرایی تکمیل فـاز دوم این خیابان آغاز 

. شد
مدیـر منطقه ۱۳ شـهرداری اصفهان خاطرنشـان کرد: 
پـروژه تعریـض خیابـان دسـتگرد با اعتبـاری بالغ بـر 2۵۰ 
میلیـارد ریـال شـامل تملـک امـلاک باقی مانده در مسـیر 
بـه متـراژ حـدود ۳۰۰ مترمربع، اجـرای پنج هـزار مترمربع 
آسـفالت و ۳۵۰۰ مترمربع پیاده روسـازی اجرا شـده اسـت و 

در حـال حاضـر در اختیار شـهروندان قـرار دارد.

مانع زدایی از پروژه های 
مشارکتی برج های 

شهیدخزایی
گروه اصفهـان: مدیرعامـل سـازمان سـرمایه گذاری و 
مشـارکت های مردمـی شـهرداری اصفهـان از اقـدام ایـن 
سـازمان برای مانع زدایـی از پروژه های مشـارکتی برج های 

شـهید خزایـی پس از 2 سـال خبـر داد.
بـا  گفـت:  خبـر  ایـن  اعـلام  بـا  حیـدری  مسـعود 
هم افزایی هـا و پیگیری هـای بـه عمـل آمـده از سـوی 
معاونـت مالـی و اقتصـادی، معاونت شهرسـازی و معماری 
و مدیریـت منطقـه ۱۰ شـهرداری اصفهـان، مشـکلات 
مرتبـط بـا کاربـری و ارتفاعـات ابرپروژه هـای مسـکونی 
واقـع در منطقـه ۱۰ برطـرف و بـه منظور اجـرای عملیات 
ساخت وسـاز در پروژه هـای مذکـور بـه سـرمایه گذاران آن 

شـد. ابلاغ 
او بـا اشـاره به ضرورت مولدسـازی امـوال و دارایی های 
شـهرداری اصفهـان، بر اولویـت اجـرای پروژه های مناطق 
به روش مشـارکت عمومی- خصوصی تأکید کـرد و افزود: 
مجموعـه پروژه هـای مسـکونی شـهید خزایـی درمجموع 
بـه مسـاحت عرصـه ۵8 هـزار و ۳۳۶ مترمربـع و زیر بنای 
حـدودا 8۹ هـزار مترمربـع بالغ بـر ۵۰۰ واحـد، از مهم ترین 
پروژه هـای مشـارکتی در منطقـه ۱۰ اسـت کـه از اولویـت 
خاصـی بـرای شـهروندان برخوردار اسـت و در عیـن حال، 
بـه لحـاظ ایجـاد ارزش افـزوده، بـرای شـهرداری نیـز حائز 

اهمیت اسـت.
مجموعه هـای  مشـارکتی  پروژه هـای  او،  گفتـه  بـه 
مسـکونی گنـدم، اقاقیـا، یـاس و نیلوفر واقـع در منطقه ۱۰ 
شـهرداری اصفهان به لحاظ کد ارتفاعی و بلندمرتبه سـازی 
دارای مشـکلات متعـددی بودنـد کـه بـا پیگیری مسـتمر 

برطرف شـد.
مدیرعامـل سـازمان سـرمایه گذاری و مشـارکت های 
مردمـی شـهرداری اصفهان تأکیـد کرد: در ایـن پروژه های 
مشـارکتی، مجموعـا ۵۰۰ واحد مسـکونی احداث می شـود 
کـه امیدواریـم پـس از پایـان عملیـات اجرایـی در تأمیـن 

مسـکن شـهروندان نقش شـایانی ایفـا کند.
 او بـا تمجید از عملکرد منطقه ۱۰ شـهرداری اصفهان 
در حـوزه سـرمایه گذاری و جـذب مشـارکت های مردمـی، 
خاطرنشـان کرد: این منطقه از نظـر آماری عملکرد موفقی 
را به نمایش گذاشـته اسـت، به نحوی که جایگاه نخسـت 
را هـم از نظـر عرصـه و هـم از نظر اعیـان در میان مناطق 
پانزده گانـه در بخش مشـارکت با بخـش خصوصی به خود 

اختصاص داده اسـت.

پیشرفت ۹5 درصدی 
آزادسازی خیابان بازارچه

گـروه جامعه: مدیـر منطقه 4 شـهرداری اصفهان گفت: 
در حـال حاضـر ۹۵ درصد آزادسـازی خیابـان بازارچه انجام 
شـده و تنها حـدود ۵ پلاک تـا اتمام مرحله آزادسـازی این 

خیابان باقی مانده اسـت.
محسـن زمانـی با اعـلام این خبـر گفت: رسـیدگی به 
وضعیـت خیابـان بازارچه یکی از مطالبات جـدی اهالی این 
محدوده طی سـال های اخیر بوده اسـت و به همین منظور 
در گام نخسـت آزادسـازی ایـن خیابـان در دسـتور کار قرار 

گرفت.
او بـا اعـلام اینکـه ۹۵ درصـد از آزادسـازی خیابـان 
بازارچـه انجـام شـده و تنها حـدود ۵ پلاک تـا اتمام مرحله 
آزادسـازی باقی مانده اسـت، افـزود: تمامی مراحـل اداری و 
مالـی بـرای تعیین تکلیـف پرونده هـای دارای سـقف مازاد 
انجام و جلسـات متعـددی برای بررسـی امـکان بارگذاری 
جدید به منظور جبران سـقف حذف شـده با مالـکان برگزار 

شـده است.
مدیـر منطقـه 4 شـهرداری اصفهان بـا اشـاره به دیگر 
اقدامات انجام شـده در راسـتای تأمین مطالبات شـهروندان 
ایـن منطقه گفـت: برای جداسـازی مسـیر اتوبـوس تندرو 
در خیابـان جـی و هشت بهشـت و ترمیـم آسـفالت مسـیر 
اتوبوس تندرو بزرگمهر اقداماتی از جمله جداسـازی مسـیر 

اتوبـوس تنـدرو خیابان هشت بهشـت انجام شـده اسـت.
او خاطرنشـان کـرد: هماهنگـی با پلیـس راهور جهت 
نصـب علائم ترافیکی بـرای جلوگیـری از ورود خودروهای 
سـنگین بـه محلـه روشـن دشـت، نصـب سـرعت گیر در 
مسـیر رفت و برگشـت و تقویت روشـنایی روی کانال عابر 
پیاده مقابل امامزاده شـاهزید و احـداث پل عابر پیاده مقابل 
مسـجدالنبی )ع( جی و پروین از دیگر اقداماتی اسـت که در 

منطقه 4 انجام شـده اسـت.

کشف ۴ کیلو تریاک از 
خرده فروش مواد مخدر در 

فلاورجان
گروه استان: فرمانده انتظامی شهرستان فلاورجان از 
شناسایی و دستگیری خرده فروش مواد مخدر و کشف 4 
کیلو و ۱۶2 گرم تریاک در عملیات مأموران انتظامی این 

فرماندهی خبر داد.
ســرهنگ مرتضی هادیان بیان داشت: در پی کسب 
اخبار مبنی بر اینکه فردی در باغ و دامداری خود در یکی 
از محلات حاشیه ای شهرستان اقدام به فروش مواد مخدر 
می کند، بررســی موضوع جهت شناسایی و دستگیری 
این فرد در دســتور کار مأموران فرماندهی انتظامی این 

فرماندهی قرار گرفت.
او در ادامه افزود: در این راســتا مأموران کلانتری ۱2 
پس از اطمینان از صحت خبر و هماهنگی با مرجع قضائی 
به محل موردنظر اعزام و در عملیاتی ضربتی موفق شدند 
این متهم را دســتگیر و در بازرسی از مخفیگاه او مقدار 4 

کیلو و ۱۶2 گرم تریاک را کشف کنند.
فرمانده انتظامی شهرستان فلاورجان در پایان با اشاره 
به اینکه متهم دستگیر شده پس از تشکیل پرونده برای 
انجام اقدامات قانونی به مرجع قضائی تحویل داده شد از 
شهروندان درخواست کرد هرگونه اخبار و اطلاعات خود در 
این زمینه را از طریق تماس با مرکز فوریت های ۱۱۰ به 

پلیس اطلاع دهند.

پیگیری افت فشار گاز در 
روستاهای سمیرم

مدیرکل مدیریت بحران اصفهان گفت: در حال حاضر 
افت فشار گاز در برخی از روستاهای بخش وردشت سمیرم 
در حال پیگیری و رفع مشکل است و تمهیدات لازم برای 

تأمین سوخت به عمل آمده است.
 منصور شیشــه فروش، مدیــرکل مدیریت بحران 
اســتانداری اصفهان در گفت وگو با خبرنــگار فارس در 
اصفهان اظهار داشــت: به دنبال وقوع حریق در خط لوله 
سراسری انتقال گاز، اکیپ های امدادی و عملیاتی منطقه 
2 عملیات انتقال گاز استان اصفهان به محل اعزام شد. او 
افزود: با به کارگیری تجهیزات تخصصی عملیات بازسازی 
و ایمنی خطوط در حال اجرا است. شیشه فروش بیان کرد: 
جلسه ستاد مدیریت بحران استان اصفهان در مرکز استان 
و شهرستان ها تشکیل و به منظور پیشگیری از افت فشار 
گاز در بخش های مصرف، اعمال محدودیت های مصرف 
گاز در بخش های صنعتی به صورت موقت انجام شــد. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان ادامه داد: در 
حال حاضر افت فشــار گاز در برخی از روستاهای بخش 
وردشت ســمیرم در حال پیگیری و رفع مشکل است و 
تمهیدات لازم برای تأمین ســوخت به عمل آمده است. 
او تصریــح کرد: از تمامی مشــترکان گاز در بخش های 
خانگی، صنفی، صنعتی، آموزشــی و عمومی درخواست 
می شــود همکاری لازم در صرفه جویی در مصارف گاز و 

برق معمول دارند.

زیرساخت های کتابخوانی در 
تیران نیازمند توسعه است

رئیس اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامی تیران و کرون 
گفت: زیرساخت های کتابخوانی در این شهرستان نیازمند 

توسعه و تقویت است.
به گزارش  ایمنا، علی معینی در آئین افتتاحیه نمایشگاه 
بزرگ کتــاب تیران در محل ســالن کانون فرهنگی و 
تربیتی شهید بهشتی تیران اظهار کرد: یکی از حوزه های 
فرهنگی، کتابخانه ها و کتاب فروشی ها هستند که به عنوان 

زیرساخت در حوزه مطالعه مطرح می شوند.
او با بیان اینکه در حال حاضر ۳ کتابخانه عمومی در 
شهرهای این شهرستان فعال است، افزود: کتابخانه های 
عمومی نیازمند افزایش ظرفیت و منابع بوده و راه اندازی 

مراکز مطالعه در روستاها ضرورت دارد.
رئیس اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامی تیران و کرون 
با اشــاره به فعالیت بیش از 2۰ کتابخانه در مساجد این 
شهرستان، خاطرنشان کرد: این مراکز توانسته اند نیاز محلی 
مطالعه و سالن های مطالعه را در شهرها و روستاها ایجاد 

کنند، اما منابع کتب آن باید افزایش یابد.
او با اشــاره به اینکه این منطقه کتاب فروشی ندارد، 
تصریح کــرد: با وجود کمبود کتابخانــه عمومی و نبود 
کتاب فروشی دائمی، زیرساخت های مطالعه و کتابخوانی 

در این منطقه ضعیف بوده و نیاز به تقویت این نیاز است.
معینی ادامــه داد: دولت برای راه اندازی مراکز فروش 
کتاب تمهیدات لازم را اندیشیده و افرادی که در این حوزه 
سرمایه گذاری می کنند، از معافیت و تخفیف های مالیاتی 

بهره مند خواهند شد.
او ورود بخش خصوصی در تأسیس کتاب فروشی را 
ضروری خواند و اذعان داشت: راه اندازی کتاب فروشی در 
تیران با توجه به تقاضا صرفه اقتصادی خواهد داشــت و 
در صورت اجرای طرح هــای ملی، از حمایت های دولت 
نیز بهره مند می شود. رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
تیران و کرون با اشــاره به اینکه با همکاری انتشــارات 
استانی و ملی و همچنین مؤسسات فرهنگی و هنری در 
برپایی نمایشگاه های کتاب، یادآور شد: سالانه چند نوبت 
نمایشگاه های کتاب در شهرها برگزار می شود. او اضافه 
کرد: در حال حاضر نمایشگاه کتاب شهر تیران با ظرفیت 
۵۰۰ عنــوان کتاب در محل کانــون فرهنگی و تربیتی 
شهید بهشتی تیران برپا شــده و با تخفیف بیش از ۵۰ 
درصد عرضه خواهد شد. معینی با بیان اینکه عصرها این 
نمایشگاه میزبان علاقه مندان است، گفت: این نمایشگاه تا 
۱۰ اسفندماه فعال بوده و دانش آموزان مخاطبان اصلی با 

دریافت تخفیف ۶۵ درصدی خواهند بود.

گروه اصفهان: رئیس اداره گردشگری سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان گفت: آیین رونمایی 
از »نقشه گردشگری اصفهان« به دو زبان چینی و انگلیسی 
روز 2۵ بهمن ماه در هفدهمین نمایشگاه بین المللی گردشگری 

برگزار می شود.
علیرضا مســاح با اعلام این خبر گفت: شهر اصفهان به 
عنوان یکی از اصلی ترین شهرهای گردشگرپذیر در کشور، 
در سال جاری میزبان حدود ۶۰ هزار گردشگر چینی بود که 
چند روزی را در این شــهر مانده و به بازدید از آثار دیدنی آن 

پرداختند.
او افزود: ازآنجایی که تاکنون نه فقط در اصفهان بلکه در 
کشــور هیچ اقدامی در جهت معرفی شهر اصفهان به زبان 
چینی برای گردشــگران این کشور انجام نشده است، بر آن 
شدیم تا برای نخستین بار با تهیه یک نقشه گردشگری، نقاط 

مرکزی شهر اصفهان را به آنها معرفی کنیم.

رئیس اداره گردشگری ســازمان فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشی شهرداری اصفهان با بیان اینکه این نقشه با استفاده 
از رنگ ها و نقوش جذاب و چشمگیر مطابق با سلیقه چینی ها 
طراحی شده است، گفت: از هنر مینیاتور که یک هنر اصالتا 
چینی است و با ورود به ایران، طی سده های گذشته سلیقه و 
ذائقه هنرمندان ایرانی را به خود گرفته اســت نیز در طراحی 
این نقشه اســتفاده شده است. او خاطرنشان کرد: این نقشه 
گردشگری به دو زبان چینی و انگلیسی تهیه شده و از طریق 
هتل ها، آژانس های مسافرتی و اقامتگاه ها در اختیار گردشگران 
چینی قرار می گیرد تا بتوانند ضمن بازدید از نقاط دیدنی شهر 

اصفهان، با این شهر بیشتر و بهتر آشنا شوند.
مســاح اضافه کرد: آیین رونمایی از »نقشه گردشگری 
اصفهان« به دو زبان چینی و انگلیســی روز 2۵ بهمن ماه، 
ســاعت ۱۵ در هفدهمین نمایشگاه بین المللی گردشگری، 

سالن ۳۵، تالار اجتماعات برگزار می شود.

گروه اصفهان: معاون محیط زیســت و خدمات شهری 
شهرداری اصفهان با اعلام اینکه امسال شهرداری اصفهان 
حــدود 4 تن تفاله چای خشــک از موکب ها و هیئت های 
مذهبی دریافت کرده است، گفت: این تفاله ها پس از فرآوری 
به محیط کشت گل های بهاره تبدیل شده و گل هایی که 
نوروز سال ۱4۰۳ در سطح شهر کاشته می شود حاصل این 

تلاش قابل توجه است.
مهدی بقایی با اعلام این خبــر گفت: در برنامه جدید 
حوزه خدمات شهری، طرح های مختلفی همچون تولید برق 
خورشیدی، استفاده از پساب تصفیه شده برای آبیاری فضای 
سبز، کاشت گونه های گیاهی که به آب کمتری نیاز دارند، 
هوشمندسازی، مکانیزاســیون و تغییر در طرح جمع آوری 
پسماند تر تعریف شده و تاکنون برخی از آنها اجرایی شده 

است.
او بــا تأکید بر اینکه تغییر زمان جمع آوری پســماند تر 
در اصفهان پشــتوانه علمی دارد و بر اساس برنامه ۱4۱۰ 

معاونت محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان 
اجرا شده است، افزود: اصلی ترین دستاورد این طرح این بود 
که معاونت خدمات شهری در یک برنامه مدون قرار گرفت 

و به سمت تحقق آن پیش رفت.
-ورود روزانه هزار تن پسماند به کارخانه پردازش پسماند

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان 
با بیــان اینکه روزانه حدود هزار تن پســماند وارد کارخانه 
پردازش پسماند و تولید کود آلی شهرداری اصفهان می شود، 
گفت: طبق برنامه ریزی های انجام شده تا سال ۱4۱۰ باید 

دفن و دفع پسماند 2۰۰ تن کاهش یابد.
او با اشــاره به اینکه روزانه ۵۰ تن شــیرابه در کارخانه 
پردازش پســماند و تولید کود آلی تولید می شود که بخشی 
از آن ناشــی از تفاله چای خیس اســت، خاطرنشان کرد: 
خوشبختانه جداســازی زباله های خشک از تر در اصفهان 
فرهنگ سازی شده است، اما موضوع تفکیک زباله های تر 
از یکدیگر نیز باید فرهنگ سازی شود تا شاهد ورود حجم 

زیادی بقایای میوه و سبزی و همچنین تفاله چای به کارخانه 
پردازش پسماند و در نتیجه تولید شیرابه نباشیم.

بقایی با اشاره به اجرای طرح تحویل تفاله چای خشک 
به ایســتگاه های بازیافت از دی ماه سال گذشته، گفت: در 
نخستین ماه اجرای این طرح، شهروندان 2۰۰ کیلوگرم تفاله 
چای خشــک تحویل دادند و تاکنون نیز همراهی خوبی با 

این طرح داشته اند.
-تحویل 4 تن تفاله چای توسط هیئت های مذهبی در 

سال جاری
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان 
با بیان اینکه شهرداری امسال برای نخستین بار تفاله چای 
خشک شده را از موکب ها و هیئت های مذهبی در ماه محرم 
تحویل گرفت، افزود: حدود چهار تن تفاله چای خشــک، 
جداسازی و تحویل داده شد که این تفاله ها پس از فرآوری 
به محیط کشت گل های بهاره تبدیل شده و گل هایی که 
نوروز سال ۱4۰۳ در سطح شهر کاشته می شود حاصل این 

تلاش قابل توجه است. او در خصوص پسماند ریجکتی در 
شــهر اصفهان هم گفت: در حال حاضر ۳۰۰ تن پسماند 
ریجکتی )زباله هایی کــه راهکاری برای بازیافت یا تجزیه 
آن ها نیســت یا به دلیل آلوده و کثیف بودن نمی توان آن ها 
را بازیافت کرد( دفن می شــود و با بهره برداری از پیرولیز یا 
تجزیه حرارتی ۱۰۰ تنــی و واحد 2۰۰ تنی صنایع تبدیلی 
در ســال ۱4۱۰ از دفن و دفع 2۰۰ تن پســماند جلوگیری 

خواهد شد.
او تصریح کرد: روزانه حدود ۶۰ تن تفاله چای خیس، ۵۰ 
تن مواد ســلولزی همچون پوشک بچه و دستمال کاغذی، 
2۰ تن منسوجات و 2۰ تا ۳۰ تن میوه فاسد به همراه دیگر 
پسماندها وارد کارخانه پسماند می شود که با فرهنگ سازی 
تفکیک پسماندهای تر از مبدأ، جلوگیری از ورود تفاله چای 
به سطل زباله و جداسازی مواد سلولزی و منسوجات از سایر 
زباله هــا در مبدأ، به راحتی می توان بــه میزان زیادی تولید 

شیرابه و پسماند را کاهش داد.

منا
س: ای

عک
منطقه ۱۰ اصفهان با مساحت 22۰۰ هکتار و ۱۷ محله 
در مقیاس های بزرگ دارای بافتی کهنه و نو اســت که در 
مجاورت یکدیگر قرار گرفته، اما در آن محلات بالانشین از 
محلات محروم فاصله بسیاری دارد، گویی دو جهان از هم 
متفاوت در یک اقلیم گنجانده شده است و از فرهنگ مردمان 

آن تا شکل ظاهری محلات، تفاوت بسیاری وجود دارد.
به گزارش  ایمنا، منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان با مساحت 
حدود 22۰۰ هکتار، از شــمال به میدان لاله در امتداد اتوبان 
چمران تا حصه، از جنوب بــه محله بوزان در امتداد خیابان 
جی تا میدان احمدآباد، از شــرق به حصه، جوهران و بوزان 
تــا خیابان جی و از غرب به میدان احمدآباد در امتداد خیابان 
ســروش تا میدان قدس در امتداد خیابان لاله تا میدان لاله 
محدود می شود. این منطقه دارای ۱۷ محله به نام های پروین 
اعتصامی، دشتســتان، عســگریه، مصلی، سروستان، شیخ 
طوســی، خواجه عمید، ملاصدرا، عطار نیشابوری، هفتون، 
لاله، فجر، اطشاران، جوهران، گرکان، حصه جنوبی و کوی 
نرگس است. منطقه ۱۰ همچون سایر مناطق دیگر اصفهان 
دارای بافتی کهنه و نو اســت که در مجاورت یکدیگر قرار 
گرفته است، اما در این منطقه، محلات بالانشین از محلات 
محروم فاصله بســیاری دارد، گویی دو جهان کاملًا از هم 
متفاوت در یک اقلیم گنجانده شده است و از فرهنگ مردمان 
آن گرفته تا بومی بودن و شــکل ظاهری محلات، تفاوت 
بسیاری وجود دارد. 24 متری، هفتون، گرکان، جیران و حصه 
جنوبی دنیای دیگری است با مردمانی خون گرم و زحمتکش 
که به رغم بعضی آســیب های اجتماعی که در محل زندگی 
آن ها وجود دارد، بسیار متدین و سخت کوش هستند؛ اینجا 
تلاش برای زندگی را می شود مشاهده کرد، تلاش برای بقا و 
جریانی متفاوت از یک زندگی سالم اما پرزحمت؛ مردمانش را 
دوست داشتم، شلوغی و آلودگی چهارراه ها، پرنده فروش های 
خوش ذوق خیابان عطار و کاســبان بی تعارف محله هفتون، 
حتی مشاغل مزاحمی که ســد معبر عابران پیاده بودند، اما 
در هرکدام می شــد، واژه زندگی را معنا کرد. اینجا خبری از 
درختان سر به فلک کشیده و کوچه باغ های خاطره نیست، اما 
تحرک و پویایی در مویرگ های آن جاری و نشاطی درخور 
وصف در زیر پوســت محلات آن قابل لمس است؛ در این 
منطقه نیز روزگاری روستا و صحراهای فراوانی وجود داشته، 
اما امروز تنها کوچه اســت و خیابان و مغازه های کوچک و 
بزرگی که با ساختاری نامتوازن کنار یکدیگر قرار گرفته اند. 
به ســمت اطشاران و محله جوهران که می رویم، ساختاری 
کوبیسمی شــکل در عمقی نامحدود وجود دارد که صحنه 
شگفتانه ای را خلق کرده است؛ شاید در نگاه اول کمی توی 
ذوق زند، اما هر چه پیش تر می روی با مشاهده زمین های سبز 
زراعی و ترکیب بافت کهنه و روستایی با انبوهی از حجم های 
مســتطیل  شکل که دل آسمان را خراشــیده است، تنوع و 
پیچیدگی خاصی را احساس خواهید کرد. نکته جالب دیگر 
اینکه در هر محله خاص و معروف این منطقه چه در بخش 
بالانشین ها و چه در محدوده محروم آن امام زاده های مجربی 
وجود دارد که فضای معنوی ویژه ای را در این محلات ایجاد 
کرده اســت. امام زاده سید ابراهیم ابن موسی ابن جعفر )ع(، 
در محله گرکان که نســب آن با توجه به شجره نامه موجود، 
به امام موسی بن جعفر )ع( می رسد و به گفته یکی از اهالی 

محله هفتون، قصه این امام زاده از این قرار است که پزشکی، 
فرزندش بیمار بوده و به طور اتفاقی از این محل رد می شده 
اســت که متوجه حضور این امام زاده در این مکان می شود، 
دخیل می بندد و شرط می کند، درصورتی که فرزندش شفا پیدا 

کند، امام زاده را بازسازی و بنای آن را ترمیم کند.
امام زاده شــاه میرحمزه بن موســی بن جعفر )ع( نیز در 
خیابان عسگریه قرار دارد و در اطشــاران امام زاده ای به نام 
حســن ابن ابوابراهیم ابن موسی کاظم )ع( وجود دارد که به 
اعتقاد بزرگان و معتمدان محل، نســب آن از طرف مادر با 
پنج واســطه به امام زین العابدین )ع( و از طرف پدر با چهار 
واسطه به امام موســی کاظم )ع( می رسد؛ در حصه جنوبی 
نیــز امام زاده صالح وجود دارد که به تازگی با تلاش مدیریت 
شهری بازسازی شــده و هنگام ورود به حصه نمای زیبایی 
ایجاد کرده است. مادی هفتون تنها مادی این منطقه است 
که از میدان قدس آغاز می شــود و تا حوالی میدان آذربهرام 
ادامه می یابد؛ شهرک سلامت، بیمارستان خصوصی عسگریه 
و باغ بانوان طلوع از جمله ویژگی های شاخص در این منطقه 
است؛ برج کبوترخانه در حاشیه غربی بزرگراه شهید آقابابایی 
نیز تنها اثر به جا مانده از دیاران دور است که در این منطقه 

خودنمایی می کند.
Á  زمین های بایر و رهاشده از مشکلات بزرگ

محله هفتون است
سید هاشم میراسماعیلی که از بدو تولد تاکنون در محله 
هفتون واقع در منطقه ۱۰ اصفهان زندگی کرده است، درباره 
ایــن محله و قدمت آن می گوید: این محله و محلات دیگر 
چون جیران و گرکان پیش تر روســتا بوده است و مردم آن 
کشاورز بودند. او ادامه می دهد: قدمت این روستاها که اکنون 
تبدیل به محلات منطقه ۱۰ اصفهان شــده به 2۰۰ ســال 
می رســد و به طورکلی ۱۳ خانه در اینجا وجود داشته است، 
اما اکنون که دیگر آب نداریم، زمین ها خشک و بیشتر آن ها 
مسکونی و تجاری شده است. میراسماعیلی توضیح می دهد: 
در این منطقه دامداری بسیار رواج داشته و محصول زراعی 

آن گرمک بوده اســت، اما در حال حاضر دیگر نه دامداری 
و نه زمینی برای کشــت و کار وجــود دارد. او می گوید: این 
منطقه و محلات آن با ورود مهاجران از اطراف اصفهان حتی 
کشورهایی چون پاکستان و افغانستان به مرور گسترش پیدا 
کرده اســت که در این راستا مدیریت شهری نیز برای ارائه 
خدمات شهری و فراهم کردن امکانات لازم برای این منطقه 
همکاری و مســاعدت های فراوانی داشــته، اما کافی نبوده 
اســت؛ محلاتی همچون محله هفتون در مرحله نخست از 
آسیب های اجتماعی رنج می برد که این مسئله موجب ایجاد 
مشکلات دیگری چون مهاجرت بومی های این محلات از 

آن شده است.
میراسماعیلی ادامه می دهد: برخی ساکنان اینجا با رفتن 
به زادگاه خود یا نقاط دیگر، خانه های خود را یا به مهاجران 
دیگر اجاره می دهند یا زمین های آن ها به صورت بایر می ماند 
و چون بیشــتر آن ها توسط شــهرداری ایمن سازی نشده، 
مشــکلات فراوانی را برای اهالی ایجاد کرده است؛ خیابان 
معراج بــه عنوان خیابان اصلی محــلات هفتون و گرکان 
تاکنون عقب نشینی درستی نداشته و همان طور که ملاحظه 
می کنید، مغازه ها تا خیابان پیشــروی داشته و کل پیاده رو را 

تسخیر کرده است.
او تأکید می کند: بعضی مشــاغل مزاحم در این خیابان 
نیز برآشفتگی آن و شــلوغی معابر افزوده است و باید برای 
این موضوع نیز فکر چاره ای شــود، از ســوی دیگر پارک 
خودروهای ســنگین در بعضی خیابان های تازه احداث این 
محله، مشکلات فراوانی را برای ساکنان آن ایجاد کرده است. 
با ورود به خیابان عطار نیشابوری نخستین چیزی که توجه 
همه را جلب می کند، بازار پر رونق پرنده فروشان است، اینجا 
خبری از پت شاپ ها نیست و تنها مرغ عشق، فنچ، قناری و تا 
دلتان بخواهد انواع طوطی های خوش رنگ و لعاب و سخنگو 

خواهید دید که هیچ جای اصفهان پیدا نخواهید کرد.
Á  از تمام نقاط اصفهان برای خرید پرنده به

خیابان عطار می آیند

مجتبی سنمار یکی از پرنده فروشان بنام در خیابان عطار 
اســت؛ او ساکن منطقه ۱۰ اصفهان بوده و از 2۵ سال پیش 

تاکنون در این خیابان به شغل پرنده فروشی مشغول است.
او می گوید: ۱۵ سال پیش از اینکه من وارد این حرفه شوم 
در این خیابان پرنده فروشی می شده است، اما طی این سال ها 
به دلیل تورم و افزایش نرخ اجاره ها، بیشتر پرنده فروش ها از 
اینجا رفتند و تقریبا بورس کاشی و سرامیک جایگزین این 

حرفه در این خیابان شده است.
 پرنده فروش خیابان عطار ادامــه می دهد: از تمام نقاط 
اصفهان برای خرید پرنــده به این منطقه و خیابان می آیند 
و بیشتر پرندگانی که اینجا عرضه می شوند، همچون قناری 
و مرغ عشــق داخلی و از کشور ایران هستند، اما طوطی ها 
وارداتی هستند و از هند و پاکستان می آیند که البته آن ها را 

نیز در اینجا تکثیر می شوند و پرورش می یابند. 
او می گوید: اغلب مشتریان ما عروس و دامادهایی هستند 
که هنوز بچه دار نشــده اند یا سالمندانی که همدم و مونسی 
ندارند و تنها هســتند. وقتی در مورد خریدوفروش حیوانات 
خانگی در این محل از او می پرسم، می گوید: در کل مهربانی 
بــا حیوانات و پرندگان و نگهــداری از آن ها می تواند انرژی 
خوبی به همراه داشــته باشــد، اما این محل تنها به فروش 
پرندگان اختصاص دارد؛ نگهداری از پرندگان آسان تر است 
و با تجربه سال ها پرنده فروشی می توانم بگویم، دوستداران و 
طرفداران پرندگان در تمام نقاط اصفهان در یک سطح است 
و حتی افرادی که حیوانــات خانگی دارند از اینجا نیز پرنده 
خریداری کرده اند.منطقه ۱۰ شــهرداری اصفهان در بخش 
شــرقی این کلان شهر واقع شــده و دارای ۱۷ محله است؛ 
این منطقه همچون مناطق شمالی و غربی این کلان شهر 
متشکل از روستاها و زمین های زراعی بوده که قدمتی دیرینه 
دارد و اکنون به محلاتی بزرگ و پرجمعیت تبدیل شده است؛ 
پنــج امام زاده مهم و مجرب در این منطقــه وجود دارد و از 
آثــار تاریخی به جا مانــده در آن می توان به برج کبوترخانه 

اشاره کرد.
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جامعه

گروه جامعه: معاون مرکز آمار و فناوری اطلاعات سازمان 
بیمه سلامت ایران گفت: بر اساس اطلاعات سامانه نسخه 
الکترونیک، پُرمصرف ترین داروهای کشــور در سال جاری 
داروی بیماران قلبی و عروقی و دیابتی اســت. امیرحسین 
حبیبیان افزود: اطلاعات سامانه نسخه الکترونیک در سال 
جاری نشان می دهد، ۱۱۶ قلم دارو تجویز شده در فهرست 
گران ترین داروهای تجویزی در کشور است که این داروها 
بیشتر برای بیماران خاص و صعب العلاج، در 28 استان کشور 
تجویز شــده اند. او گفت: برخی از ایــن داروها، بیش از ۷۰ 
میلیون تومان قیمت دارد و در برخی بیماران مبتلا به موکوپلی 
ساکاریدوز، دارو تجویزی با قیمتی بیش از یک میلیارد تومان 
نیز در این ســامانه ثبت شده است که به صورت رایگان در 
اختیار این بیماران قرار گرفته است. حبیبیان ادامه داد: در سال 
جاری همچنان داروی انسولین قلمی، پرهزینه ترین داروی 

تجویزی است که مبلغی بالغ بر 4۰۰ میلیارد تومان برای این 
دارو هزینه شده است. معاون مرکز آمار و فناوری اطلاعات 

سازمان بیمه سلامت ایران، با اشاره به اینکه پرمصرف ترین 
داروهای کشــور، مربوط به بیماری های قلــب و عروق و 

دیابت اســت، افزود: تعداد 2۱۵ میلیون داروی متفورمین در 
سال جاری تجویز شده که در مقایسه با سال قبل ۳۰ درصد 
افزایش داشته است و پس از آن داروهای آ اس آ و لوزارتان 

که در پرفشاری خون استفاده می شوند، قرار دارد.
Á  افزایش ۲۰ تا 3۰ درصدی صدور نسخه های

الکترونیک در سال جاری
حبیبیان، با اشــاره به افزایش 2۰ تا ۳۰ درصدی صدور 
نسخه های الکترونیک در سال جاری، نسبت به سال قبل، 
افزود: مشارکت پزشکان امسال از عدد ۱۰2 هزار پزشک عبور 
کرده است که نشــان دهنده رشد 8 درصدی با اجرای طرح 
نسخه الکترونیک است. او گفت: از ابتدای اجرای طرح نسخه 
الکترونیک تاکنون بیش از 2۶۹ میلیون نسخه الکترونیک 
ثبت شده که در ماه های اخیر حدود ۱2 میلیون نسخه در ماه 

در سطح کشور توسط پزشکان تجویز شده است.

داروهای قلب و دیابت؛ پرمصرف ترین ها در سال جاری

دستگیری 15 هزار خرده فروش مواد مخدر و معتاد متجاهر

۲5 سال به متوسط طول عمر ایرانیان افزوده شده است

جامعه؛ نیازمند افزایش سواد تغذیه ای
سفر 1/۲ میلیون خارجی برای 

درمان به ایران
وزیر بهداشت از افزایش مجوزهای گردشگری سلامت 
از ۱۳۰ مرکــز به 28۰ مرکز خبر داد و گفت: کشــورهایی 
نظیر عراق، افغانستان، پاکستان، عمان، بحرین، ارمنستان، 
تاجیکستان و کشورهای حاشیه خلیج فارس بیشترین مراجعه 
را بابت گردشگری سلامت به کشور دارند. به گزارش ایسنا، 
بهرام عین اللهی در حاشیه هفدهمین نمایشگاه گردشگری 
ایران که در محل نمایشــگاه های بین المللی تهران برگزار 
شد، با حضور در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در این نمایشگاه 
دســتاوردهای دانشگاه های علوم پزشــکی ایران در حوزه 
گردشگری سلامت به نمایش گذاشته شده است . با توجه به 
سیاست های رئیس جمهور و همکاری بین جمهوری اسلامی 
ایران و کشورهای همســایه، یکی از مطالبی که موردنظر 

ماست توسعه گردشگری سلامت است.
وزیر بهداشــت افزود: در زمان شــروع دولت تنها ۱۳۰ 
مرکز مجوز گردشگری سلامت را داشتند اما الآن این آمار 
به 28۰ مرکز رســیده اســت. وی ادامه داد: به دلیل اینکه 
جمهوری اســلامی ایران قوی ترین حوزه سلامت منطقه 
را دارد، مردم کشــورهای همسایه تمایل دارند برای درمان 
به کشور ما مراجعه کنند. عین اللهی با بیان اینکه بیشترین 
مراجعات گردشگری سلامت را امروزه از کشورهایی مانند 
عراق و افغانســتان داریم، گفت: از ۶4 ملیت گوناگون یک 
میلیون و 2۰۰ هزار گردشگر ســلامت در سال گذشته به 
کشور مراجعه کرده اند. وی درباره میزان ارزآوری گردشگری 
سلامت به کشورمان نیز گفت: سالانه یک میلیارد دلار ارز از 
طریق گردشگری سلامت وارد کشور می شود. وزیر بهداشت 
در پایان گفت: ۱۰ کشور شامل عراق، افغانستان، پاکستان، 
عمان، بحرین، ارمنستان، تاجیکستان و کشورهای حاشیه 
خلیج فارس بیشترین مراجعه را بابت گردشگری سلامت به 

کشور دارند.

امکان تماشای فیلم در 
شبکه نمایش برای نابینایان و 

ناشنوایان 
گروه جامعه: شبکه نمایش سیما در جدیدترین برنامه هایش 
فیلم هــای جدیــد خود را برای ناشــنوایان و روشــندلان 
متناسب ســازی می کند.  محمد غلامرضایی، مدیر شبکه 
نمایش ســیما از تدارک ویژه این شبکه برای روشندلان و 
ناشنوایان خبر داد و گفت: در تغییرات جدید شبکه، پنجشنبه ها 
ســاعت 2۳ باکس ویژه پخش فیلم های جدید قرار دارد و 
فیلم های این بخش که برای اولین بار از شــبکه های سیما 
به نمایش درمی آیند، برای مخاطبان گرامی روشندل و ناشنوا 
متناسب سازی شده است. غلامرضایی اعلام کرد: فیلم های 
جدید شبکه نمایش دارای یک لاین صدای مستقل هستند 
که در آن صحنه فیلم برای مخاطبان روشــندل شرح داده 
می شود و این عزیزان می توانند با استفاده از ریموت کنترل 
تلویزیون خود، باند صدای دارای شرح صحنه را انتخاب کنند 
و ارتباط بهتری با فیلم  و جزییات آن برقرار کنند. مدیر شبکه 
نمایش با بیان اینکه باکس تکرار فیلم های جدید در روز جمعه 
ساعت ۹ و ساعت ۱۷ است یادآور شد: در این باکس فیلم ها 
با زیرنویس فارسی بازپخش می شوند تا مخاطبان ناشنوا هم 
بتوانند از تماشای فیلم های سینمایی جدید لذت ببرند. این 
برای نخستین بار است که در شبکه های سیما لاین مستقل 
صدا برای شــرح صحنه فیلم جهت استفاده روشندلان به 
کار گرفته می شود. شبکه نمایش سیما در تغییرات بنیادینی 
که آغاز کرده، توجه ویژه خود را به طیف گسترده مخاطبان 
صداوســیما نشان داده اســت و در احترام به حقوق جامعه 
توان یابان زمینه بهره مندی آنان از محتوای نمایشی را فراهم 

کرده است.

شبکه هاي مخاطره آمیز 
اجتماعي

نه تنهـا  اجتماعـی  شـبکه های  افشـاری|  فرزانـه 
کسـالت و بی حوصلگـی مـا را از بیـن نمی برنـد بلکـه 
سـلامت روانی مـان را هم بـه مخاطره می اندازنـد. در این 
میـان آمـار و ارقـام مربـوط به ناراحتی و اسـترس ناشـی 
از اسـتفاده زیـاد از شـبکه های اجتماعـی قابل توجـه و 

است. چشـمگیر 
بسـیاری از مـا وقتـی حوصله مـان سـر مـی رود یـا 
احسـاس خسـتگی و کسـالت می کنیم سـر در موبایل و 
گوشـی تلفن همراه کرده به شـبکه های اجتماعی سرک 
می کشـیم تا به خیال خود حالمان خوب شـود و ذهنمان 
آرام بگیـرد؛ امـا واقعـً این طـور اسـت؟ آیـا شـبکه های 
اجتماعـی مـا را آرام می کننـد؟ مطالعـات جدیـد علمـی 

عکـس ایـن را می گوینـد.
بااین حـال، تازه تریـن مطالعات علمی بـه ما می گویند 
که شـبکه های اجتماعی کسـالت و بی حوصلگی را از بین 
نمی برنـد. در حقیقـت، اغلـب اوقات کانال هـا و صفحات 
پـر از افـرادی اسـت کـه بر سـر یکدیگـر فریـاد می زنند. 
برخـی از پیـام هـای توییتری در ذهن شـما حک شـده و 

باعث اسـترس شـما می شوند.
شـبکه های  از  اسـتفاده  مشـکلات  چشـمگیرترین 
اجتماعـی مربـوط بـه جوانـان اسـت. چراکـه بر اسـاس 
مطالعـات، جوانـان به طور فزاینده ای نسـبت به احسـاس 
کسـالت و بی حوصلگـی، بی تحمل شـده اند.  در حقیقت، 
بسـیاری از جوانـان وقتـی صفحه نمایشـگری جلوشـان 

نیسـت، اضطـراب زیـادی را تجربـه می کننـد.
شـبکه های اجتماعـی نه تنها کسـالت و بی حوصلگی 
مـا را از بیـن نمی برند بلکه سـلامت روانی مـان را هم به 
مخاطـره می اندازنـد. بـا این وجـود، بـه نظر می رسـد که 
ایـن تأثیر در سراسـر جهان یکسـان نیسـت. در حقیقت، 
کسـانی هسـتند کـه از شـبکه های اجتماعـی به خوبـی 
اسـتفاده می کننـد و از مزایـای لذت بخـش آن برخـوردار 
می شـوند. بـا این حـال، آمـار و ارقـام مربـوط بـه ناراحتی 
و اسـترس ناشـی از اسـتفاده زیاد از شـبکه های اجتماعی 

قابل توجه و چشـمگیر اسـت.
 به عنوان مثـال، برخـی از افـراد به این شـبکه ها معتاد 
شـده اند. درواقـع، فضـای مجـازی بـرای آن هـا به عنوان 
دوپامیـن عمـل می کنـد. برخـی دیگـر زندگـی را فقـط 
از طریـق جهـان دیجیتـال درک می کننـد. آن ها خـود را 
در ایـن جهـان مجـازی بـا دیگـران مقایسـه می کننـد و 
نمی تواننـد هیچ پیام، اسـتوری یـا تصویر و عکسـی را از 
دسـت بدهند وگرنه گرفتار اسـترس و اضطراب ناشـی از 

حـس عقب مانـدن می شـوند.
راه هـای زیادی برای مقابله با کسـالت و بی حوصلگی 
وجـود دارد. بااین حـال، مهم تریـن چیـز این اسـت که یاد 

بگیرید کسـالت و بی حوصلگی را تحمل کنید.
درواقع، کاری که باید انجام دهید این اسـت که منابع 
دیگری را پیدا کنید که با آن ها سـرگرم شـوید و اسـتفاده 
از شـبکه های اجتماعـی را بگذارید برای امـور ضروری یا 
انجـام کارهایتان اگـر این مـوارد را به خوبی انتخاب کنید، 

می تواننـد هـم غنی کننده و هم مفید باشـند.
خوانـدن، گوش دادن به موسـیقی یا تمریـن برخی از 
فعالیت هـای هنـری همـه منابع اسـتثنایی بـرای ذهن و 
سـلامت روان شما هسـتند. آن ها احساسات را هماهنگ 
می کننـد، اسـترس را تنظیـم می کننـد و خلاقیـت را 

می دهند. افزایـش 
اگـر تـلاش کنیـد، بـه زودی متوجـه می شـوید کـه 
جهان هـای شـگفت انگیزی فراتـر از صفحه نمایش تلفن 
همـراه و سـروصدای بی وقفه شـبکه های اجتماعی وجود 

دارد کـه تـا امـروز از آن هـا غافـل بوده اید.
کارشناس ارشد مرکز مشاوره آرامش پلیس اصفهان

   یادداشت  کوتاه از اصفهان 

رئیـس دانشـگاه علـوم پزشـکی اصفهـان و رئیـس کنگره 
بین المللـی انجمـن علمـی تغذیـه  ایـران بـا اشـاره به افـزوده 
شـدن 2۵ سـال بـه متوسـط طول عمـر ایرانیـان گفـت: تمام 
هزینه هـای انجـام شـده در حـوزه تغذیـه، هزینه نیسـت، بلکه 
سـرمایه گذاری روی سـلامت نسـل آینـده بـه شـمار مـی رود.
بـه گـزارش ایمنـا، شـاهین شـیرانی در کنگـره بین المللی 
انجمـن علمـی تغذیـه  ایران اظهـار کـرد: در پی تمـام اقدامات 
انجـام شـده با هـدف افزایش امیـد به زندگـی افـراد، 2۰ تا 2۵ 
سـال بـه طـول عمر 8۵ میلیـون ایرانـی اضافه و در چند سـال 
اخیـر تغذیـه در نظام سـلامت ادغام شـده اسـت و مراکز جامع 

سـلامت متخصصان تغذیـه و مراقبان تغذیـه دارند.
او بـا بیـان اینکه نـکات تغذیه ای بایـد مطالبه مردم باشـد، 
افـزود: زمانـی ایـن خواسـته بـه تحقـق می رسـد کـه سـواد 
سـلامت جامعـه افزایـش پیدا کند و تـا زمانی که این خواسـته 
در افـراد جامعه ایجاد نشـود، بیشـتر اقدامات انجام شـده در حد 
تئـوری باقـی خواهـد مانـد. رئیس کنگـره بین المللـی انجمن 
علمـی تغذیـه  ایـران با تأکید بـر لـزوم ورود کارشناسـان تغذیه 
بـه سـطح جامعه تصریح کـرد: باید شـاهد افزایش سـواد مردم 
در حـوزه تغذیه باشـیم و افـراد از باورهای غلطی که اثرات سـو 
دارد، آگاه شـوند، شـاهد هسـتیم که نسـل جوان اهمیـت لازم 
را بـرای تغذیـه قائل نیسـتند و آینـده پیش روی سـلامت این 
قشـر از جامعـه قابل تصـور نیسـت. او با تأکیـد بر لـزوم ارتباط 
کارشناسـان و انجمن های علمی تغذیه ای با نهادها، سـازمان ها 
و مسـئولان تأثیرگـذار ادامه داد: مرکـز پژوهش های مجلس به 

عنـوان اتـاق فکر و سـازمان برنامـه بودجه از مکان هایی اسـت 
کـه انجمن های علمـی می تواننـد بـا آن ارتباط برقـرار کنند.

شـیرانی بـا بیـان اینکـه تمـام هزینه هـای انجـام شـده در 
حوزه تغذیه، هزینه نیسـت، بلکه سـرمایه گذاری روی سـلامت 
نسـل آینـده بـه شـمار مـی رود، گفـت: زنـان و مـادران محور 
اصلـی تغذیه در خانواده هسـتند و تغذیـه تمام افـراد خانواده به 
آن ها وابسـته اسـت و می توانند با رعایت نکاتی سـاده از جمله 

کاهـش میـزان نمک مصـرف شـده در غذاها، از بروز بسـیاری 
بیماری ها پیشـگیری کنند. او با تأکیـد بر اینکه تجهیزات، علم 
و اسـتاندارهای آزمایـش مـواد غذایـی باید همواره به روز باشـد، 
اضافـه کـرد: بیمه هـا اقدامات تغذیـه ای را پوشـش نمی دهند و 
ایـن در صورتی اسـت کـه میلیون ها تومان بـرای بیماری هایی 
کـه بـا رعایت نـکات تغذیـه ای قابل پیشـگیری اسـت، هزینه 
می کنـد. رئیس کنگـره بین المللـی انجمن علمی تغذیـه  ایران 

بـا بیـان اینکه تأکید در رشـته تغذیه بر پیشـگیری از بیماری ها 
اسـت، افزود: متخصصان تغذیه پیشـگامان این عرصه هسـتند 
و درصورتی کـه بتوانیـم تغذیـه سـالم، وزن مناسـب و امکانات 
لازم را داشـته باشـیم، شـاهد نتایج بسـیار خوبی خواهیم بود و 
امید اسـت با اقدامات انجام شـده نسـل آینده نسـلی سـالم تر و 
باهوش تـر باشـند و امنیـت و ایمنی غـذا برای کشـور به خوبی 

فراهم شـود.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

۳۵۱۶- ۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان 
های فاقد ســند رسمی مســتقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدورسند 
مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اســناد و املاک تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 

اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف ۱- برابر رأی شــماره ۱۶۱22 مورخ ۱4۰2/۰8/2۳ هیات دوم مالکیت خانم زهره اعتصامی به 
شناسنامه شماره ۳22 کدملی ۱2۹۰24۰۶2۰ صادره اصفهان فرزند رضا در ششدانگ یکباب ساختمان 
به مساحت ۱8۵/۱۳ مترمربع پلاک شماره ۳۱4۰ فرعی از ۱8 اصلی واقع در اصفهان بخش ۱4 حوزه 
ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از حمید سلامت فرزند علی ثبت در دفتر املاک به شرح استعلام 

هیات تأئید و محرز گردیده است.
ردیف 2- برابر رأی شماره ۱84۳۷ مورخ ۱4۰2/۰۹/2۳ هیات دوم مالکیت خانم سکینه کبیری رنانی 
به شناسنامه شماره 48۱ کدملی ۱2۹۰2۷2۶۹۷ صادره اصفهان فرزند اسماعیل در ششدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت ۱۷4/۱۵ مترمربع پلاک شماره ۳۱4۰ فرعی از ۱8 اصلی واقع در اصفهان بخش 
۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از حمید سلامت فرزند علی ثبت در دفتر املاک به شرح 

استعلام هیات تأئید و محرز گردیده است.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰2/۱۱/۱۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰2/۱۱/2۶ شهریاری- رئیس منطقه 

ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۶۵۵۶84/م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۳۵۱۰- ۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان 
های فاقد ســند رسمی مســتقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدورسند 
مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اســناد و املاک تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 

اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف ۱- برابر رأی شماره ۱8۵2۷ مورخ ۱4۰2/۰۹/2۵ هیات دوم مالکیت آقای حسن پاکروان لنبانی 
به شناسنامه شماره ۱۶8 کد ملی ۱284۳8۷4۶۱ فرزند شکراله در ششدانگ یکباب مغازه به مساحت 
۶۹/۵۰ مترمربع پلاک شماره ۶8 اصلی واقع در اصفهان بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 
مع الواسطه از محمد حسین زارع بهرام ابادی ثبت در دفتر املاک به شرح استعلام هیات تأئید و محرز 

گردیده است.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰2/۱۱/۱۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰2/۱۱/2۶ شهریاری- رئیس منطقه 
ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۶۵۵۱۰8/م الف

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

۳۵۰8- ۱-  برابر آراء صادره هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در حوزه ثبت ملک کوهپایه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز 
گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح ذیل به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
۱( رای شماره ۱4۰2۶۰۳۰2۰28۰۰۱۱4۶ مورخ ۱4۰2/۱۰/28 مالکیت شرکت گاز استان اصفهان به 
شناسه ملی ۱۰۱۰۱8۹۱۷8۱ در قسمتی از ششدانگ ایستگاه تقلیل فشار گاز به مساحت ۱4۰ متر مربع 
تحت پلاک 8 اصلی واقع در روستای اسلام آباد بخش 2۱ حوزه ثبت ملک کوهپایه)مبایعه نامه عادی 

خریداری مع الواسطه از آقایان سید حسین و سید علی فقری فرزندان سید مرتضی(
2( رای شماره ۱4۰2۶۰۳۰2۰28۰۰۱۱48 مورخ ۱4۰2/۱۰/28 مالکیت شرکت گاز استان اصفهان به 
شناسه ملی ۱۰۱۰۱8۹۱۷8۱ در قسمتی از ششدانگ ایستگاه تقلیل فشار گاز به مساحت ۱88/2۷ متر 
مربع تحت پلاک ۱4 اصلی واقع در روستای هلارته بخش 2۱ حوزه ثبت ملک کوهپایه )خریداری از 

قاسم علی عزیزی کمندانی فرزند ولی اله(
۳( رای شماره ۱4۰2۶۰۳۰2۰28۰۰۱۱۵۰ مورخ ۱4۰2/۱۰/2۹ مالکیت شرکت گاز استان اصفهان به 
شناسه ملی ۱۰۱۰۱8۹۱۷8۱ در ششدانگ ساختمان ایستگاه حفاظت کاتدی به مساحت ۱۶ مترمربع 
در قســمتی از پلاک شــماره ۳۶۳ فرعی از 4۶ اصلی واقع در کوهپایه بخش ۱۹ حوزه ثبت ملک 
کوهپایه )مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از آقای سید محمد بنی طبای کوپایی فرزند سید 

یحیی مالک رسمی(
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰2/۱۱/۱۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰2/۱۱/2۶  اصغر علی خانی کوپایی- 

رئیس ثبت اسناد و املاک کوهپایه ۱۶۵48۰۱/م الف
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی 
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۳۵۰۵- ۱- برابــر رای شــماره  ۱4۰2۶۰۳۰2۰۱8۰۰۱۶8۱ مورخ ۱4۰2/۱۱/۰2 هیأت اول موضوع 

قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم مریم فرح بخش 
فرزند حسن بشماره شناسنامه 8۵۹ صادره از شهرستان بوئین میان دشت  در یک باب خانه به 
مســاحت ۱22.۳2 متر مربع از قسمتی از پلاک 2۵۷۹ فرعی از 44۵  اصلی واقع در دولت آباد 
برخوار شهر خورزوق شهرک سیمرغ خریداری بموجب مبایعه نامه عادی بصورت مع الواسطه 
از مالک رســمی مشاعی آقای علی غفوری خرزوقی فرند حسن به شماره سند ۳8۶8۰ مورخ 
۱۳۳۶/۰2/۱۱ دفترخانه ۱۰ اصفهان محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریــخ انتشــار نوبــت اول: ۱4۰2/۱۱/۱۱ تاریخ انتشــار نوبــت دوم : ۱4۰2/۱۱/2۶ مهدی 

ذکاوتمندجزی- رئیس  اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  ۱۶۵۶۹۰2/م الف 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی 
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۳۵2۳- ۱- برابر رای شماره  ۱4۰2۶۰۳۰2۰۱8۰۰۱۶8۰ مورخ ۱4۰2/۱۱/۰2 هیأت اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمدعلی مختاری 
ماربینی فرزند حسینعلی بشماره شناسنامه ۱۹۷8 صادره از اصفهان در یک باب کارگاه به مساحت 
۳۷۷.84 متر مربع از قسمتی از پلاک ثبتی  ۳2۰ اصلی واقع در اصفهان مالکیت بموجب سند 
ابتیاعی به نام متقاضی به شــماره 28۵۹ مورخ ۱4۰2/۰4/۳۱ دفترخانه 4۵۱ دولت آباد محرز 
گردیده است .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریــخ انتشــار نوبــت اول: ۱4۰2/۱۱/۱۱ تاریخ انتشــار نوبــت دوم : ۱4۰2/۱۱/2۶ مهدی 

ذکاوتمندجزی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک برخوار ۱۶۵۷۵۶۰/م الف 
آگهی فقدان سند مالکیت

۳۶۹8- ۱- چون خانم هانیه صادقی فرزند شعبانعلی به کد ملی ۱2۷۱۷۹۳482 با ارائه وکالتنامه 

به شــماره ۶۷۷۱۹ مورخ ۱4۰2/۱۱/۰8 دفتر اســناد رسمی 42۱ اصفهان بعنوان وکیل مالک 
پلاک 4 فرعی از ۱۳۷۶8 اصلی بخش ۵ ثبت اصفهان، مدعی مفقود شــدن ســند مالکیت 
که با مشخصات مالکیت: ۱ - مالكیت مجتبی/کیوانداریان فرزند نعمت اله دارای شماره ملی 
۱28۰28۹۳2۵ به عنوان مالک دو دانگ مشاع از ششدانگ که با شماره چاپی 444۳۷۹ با مستند 
مالکیت ۱۰4۵2۰ مورخ ۷۶/۰۳/2۵ دفتر اسناد رسمی ۵ اصفهان در صفحه ۳2۱ دفتر 4۹ خروجی 
ذیل شــماره 8۹۵۱ ثبت شده است  و سپس به علیرضا/زارعی فرزند براتعلی شماره شناسنامه 
۷۰4 تاریخ تولد ۱۳۶۰/۰۱/۱۳ صادره از اصفهان دارای شــماره ملی ۱28۷۱۷4۶8۱  با شماره 
مستند مالکیت 4۵۹۷۶ تاریخ ۱۳۹۹/۰2/۱۵ دفترخانه اسناد رسمی شماره 42۱ شهر اصفهان 
استان اصفهان منتقل شده است. 2- مالکیت مجتبی/کیوانداریان فرزند نعمت اله دارای شماره 
ملی ۱28۰28۹۳2۵ به عنوان مالک دو دانگ مشــاع از ششدانگ که با شماره چاپی ۷۶۳۰۶۷ 
با مستند مالکیت ۱۰4۵۶۰ مورخ ۷۶/۰۳/2۵ دفتر اسناد رسمی ۵ اصفهان در صفحه 24 دفتر 
۵2 خروجی ذیل شماره 88۱۱۱ ثبت شده است و سپس به علیرضا/زارعی فرزند براتعلی شماره 
شناسنامه ۷۰4 تاریخ تولد ۱۳۶۰/۰۱/۱۳ صادره از اصفهان دارای شماره ملی ۱28۷۱۷4۶8۱ با 
جز سهم 2 از کل سهم ۶ بعنوان مالک دو دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان با شماره 
مستند مالکیت 4۵۹۷۶ تاریخ ۱۳۹۹/۰2/۱۵ دفترخانه اسناد رسمی شماره 42۱ شهر اصفهان 
استان اصفهان منتقل شده است. ۳- مالکیت مجتبی/کیوانداریان فرزند نعمت اله دارای شماره 
ملی ۱28۰28۹۳2۵ به عنوان مالک دو دانگ مشــاع از ششدانگ که با شماره چاپی ۷۶۳۰۶۶ 
با مستند مالکیت ۱۰4۵۶۰ مورخ ۷۶/۰۳/2۵ دفتر اسناد رسمی ۵ اصفهان در صفحه 2۱ دفتر 
۵2 خروجی ذیل شماره 88۱۱۱ ثبت شده است و سپس به علیرضا/زارعی فرزند براتعلی شماره 
شناسنامه ۷۰4 تاریخ تولد ۱۳۶۰/۰۱/۱۳ صادره از اصفهان دارای شماره ملی ۱28۷۱۷4۶8۱ با 
جز سهم 2 از کل سهم ۶ بعنوان مالک دو دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان با شماره 
مستند مالکیت 4۵۹۷۶ تاریخ ۱۳۹۹/۰2/۱۵ دفترخانه اسناد رسمی شماره 42۱ شهر اصفهان 
استان اصفهان منتقل گردیده است میباشد اکنون وکیل نامبرده درخواست صدور سند مالکیت 
المثنی پلاک فوق را نموده اســت. لذا به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده ۱2۰ آئین نامه 
قانون ثبت مراتب در یک نوبت آگهی میشود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را کتبً ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نمائید تا 
مراتب صورت مجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام 
به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک شمال 

اصفهان- سید اسداله موسوی ۱۶۶۷۶۹۹/م الف 

گروه جامعه: رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر فراجا از کشف 
قریــب به ۶ تن انواع مواد مخدر و دســتگیری بیش از ۱۵ هزار 
معتاد متجاهر و خرده فروش مواد مخدر در اجرای پنجمین مرحله 
از طرح آرامش در شــهر خبر داد. سردار ایرج کاکاوند با اشاره به 
اجرای پنجمین مرحله از طرح آرامش در شــهر توسط رده های 
پلیس مبارزه با مواد مخدر سراســر کشور، بر ضرورت و اهمیت 
اجرای چنین طرح هایی در ارتقاء احســاس امنیت شــهروندان 
تأکید کرد و خاطرنشان ساخت: در راستای ارتقاء احساس امنیت 
شهروندان به عنوان سرمایه های اجتماعی پلیس، طرح پاک سازی 
و کنترل محسوس و نامحسوس نقاط آلوده شهرها و نیز دستگیری 
خرده فروشان مواد مخدر و جمع آوری معتادان متجاهر، با عنوان 

طرح آرامش در شهر با جدیت و بهره گیری از تمام ظرفیت های 
درون و برون سازمانی، در تمام استان های کشور اجرا می شود. او در 
ادامه به تشریح جزئیات اجرای مرحله پنجم طرح آرامش در شهر 
پرداخت و تصریح کرد: ازآنجایی که برخورد با خرده فروشان مواد 
مخــدر و جمع آوری معتادان متجاهر همواره یکی از اولویت های 
مأموریتی پلیس مبارزه با مواد مخدر سراســر کشور است، بدین 
منظور، مرحله پنجم طرح آرامش در شهر، با هدف پاک سازی چهره 
شهرها از لوث خرده فروشان و معتادان متجاهر از ۱۷ بهمن ماه به 
مدت 2 روز توسط رده های تخصصی پلیس در سراسر کشور، اجرا 
گردید. این مقام ارشد انتظامی در بخش دیگری از سخنان خود به 
بیان نتایج حاصل از اجرای طرح پرداخت و افزود: از زمان اجرای 

مرحله چهارم طرح آرامش در شهر ظرف 48 ساعت، با پیگیری و 
مجاهدت شبانه روزی همکارانم در رده های تخصصی مبارزه با مواد 
مخدر سراسر کشور و نیز همکاری سایر رده های انتظامی، ۱2 هزار 
و 24۰ نفر معتاد متجاهر جمع آوری، ۳ هزار و 2۳۰ نفر خرده فروش 
دستگیر، قریب به ۶ تن انواع مواد مخدر کشف، 8۹ قاچاقچی مواد 
مخدر دستگیر و ۱۶ باند قاچاق مواد مخدر منهدم گردید. این مقام 
ارشد انتظامی در ادامه تشدید برخورد با خرده فروشان مواد مخدر 
و جمع آوری معتادان متجاهر را برابر تأکید فرمانده کل انتظامی 
کشور و مطالبات به حق شهروندان دانست و اظهار داشت: بررسی 
و ارزیابی عملکرد اســتان ها، جمع آوری روزانه و مستمر معتادان 
متجاهر با تأکید بر نشانگاه های آلوده به توزیع و مصرف مواد مخدر، 

مطالبه و پیگیری ایجاد و افزایش ظرفیت های نگهداری معتادان 
متجاهر در مراکز ماده ۱۵، ۱۶ و نیز مرکز 42 قانون مبارزه با مواد 
مخدر )کار در شرایط سخت( از دستگاه های متولی، هم افزایی به 
دستگاه قضا با هدف برخورد قاطعانه با خرده فروشان مواد مخدر و 
معتادان متجاهر از جمله اقداماتی است که در اجرای طرح آرامش 
در شهر پیگیری می شود. رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر فراجا 
در خاتمه با اشــاره به اینکه مبارزه با اعتیاد نیازمند عزم همگانی 
و مشارکت اجتماعی شــهروندان است، اظهار کرد: از شهروندان 
تقاضا داریم همچون گذشته با پلیس همکاری نموده و هرگونه 
موارد مشکوک را از طریق تماس با مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ 

اطلاع رسانی کنند.
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فرهنگ و هنر

آگهی تغییرات شرکت سهامی خاص سوله سازان زاینده رود به 
شناسه ملی ۱0860006508 و به شماره ثبت 278

به استناد صورتجلســه هیئت مدیره مورخ ۱4۰2/۱۱/۱۰ تصمیمات ذیل اتخاذ شد 
اختیارات هیئت مدیره به شــرح ذیل به مدیر عامل تفویض گردید: وکالت راجع به 
اعتــراض به رای، تجدیدنظر، فرجام خواهی و اعاده دادرســی وکالت در مصالحه و 
ســازش وکالت در ادعای جعل یا انکار و تردید نسبت به سند طرف و استرداد سند 
وکالت در تعیین جاعل وکالت در ارجاع دعوی به داوری و تعیین داور وکالت در توکیل 

وکالت در تعیین مصدق و کارشــناس وکالت در دعوی خســارت وکالت در استرداد 
دادخواست یا دعوا وکالت در جلب شخص ثالث و دفاع از دعوای ثالث وکالت در ورود 
شخص ثالث و دفاع از دعوی ورود ثالث وکالت در دعوی متقابل و دفاع در قبال آن 
وکالت در ادعای اعسار وکالت در قبول یا رد سوگند وکالت در حق درخواست صدور 
بــرگ اجرایی و تعقیب عملیات آن و اخذ محکــوم به و وجوه ایداعی اداره کل ثبت 
اسناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری دهاقان 

)۱۶۶۷228(

آگهی تغییرات شرکت سهامی خاص سپاهان لیفتر به شناسه ملی 
۱086۱۱5274۱ و شماره ثبت 80۱2

به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱4۰2/۱۱/۰8 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: 
موضوع فعالیت شرکت به شرح ذیل می باشد و ماده مربوطه دراساسنامه اصلاح گردید: تولید 
انواع لیفتراک گازوئیلی، برقی، گازسوز،) در ظرفیت های مختلف( بالابرهای کششی و خود 
کششی یدک کش گازوئیلی و برقی و جرثقیلی خودکششی و لیفتراکهای دستی و قطعات 
منفصله آنها مشارکت با شرکتهای خارجی در زمینه تولیدات بند ۱ و اخذ نمایندگی محصولات 

فوق. صادرات و واردات ماشین الات و لوازم وقطعات ساخته شده در ارتباط با موارد موضوع 
بند ۱ فوق)انجام مفاد موضوع شرکت در صورت لزوم با کسب اجازه از مجمع امور صنفی و 
یا اتحادیه مربوطه امکان پذیر است.( ارائه خدمات پس از فروش جهت کلیه کالاهای مجاز 
بازرگانی. ثبت موضوع فعالیت به شرح مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد 
و در صورت لزوم پس از کسب مجوزهای لازم از مراجع ذیصلاح امکانپذیر می باشد. اداره 
کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان 

)۱۶۶۶8۱۳(

سیمرغ صنایع دستی را باید به قله قاف 
موفقیت برسانیم

از اهمیــت آن صحبت به عمــل می آید از 
گذشــته و تاکنون در زندگی ما جاری بوده 
است اما امروزه کارکرد تزئینی و فخرفروشانه 
در زندگی ما گرفته است، آری صنایع دستی 
که باوجود پیشینه طولانی در کشورمان هنوز 
مشخص نیست در دسته صنایع قرار بگیرد 
و یا به عنوان یک هنر و رشــته هنری آن را 
در نظر گرفت در دهه های اخیر با فراز و نشــیب های در رشد و 
ادامه حیات خود روبه رو بوده است، حال پرسش اینجاست مشکل 

اساسی ما در حوزه صنایع دستی کجاست؟
ازاین رو مریم جلالی، معاون صنایع دستی 
و هنرهای سنتی وزارت میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی کشور در 
گفت وگو با اصفهان امروز  گفت: بااینکه 
نتوانسته ایم در حوزه صنایع دستی موفق 
عمل کنیم، مخالف هســتیم زیرا به عنوان مثــال من برندها و 

جوانان فعال در حوزه صنایع دستی سراغ دارم که در شهر اصفهان 
فعالیت می کنند و توانســتند با خلاقیت محصولات جدیدی در 
حوزه صنایع دســتی ایجاد کنند و حتی توانستند در پلتفرم های 
بازارهای جهانی ثبت شــوند. او افزود:  اگر ما در حوزه کسب وکار 
خلاق نتوانستیم توفیقاتی داشته باشــیم، بدین خاطر است که 
هرگاه کارشناســان ما آمدند و رویکردهــای نوین خلاقانه ارائه 
دادند، سیاســت گذار و مشتری با آن ها همراه نبودند از طرفی اگر 
سیاست گذاری در دوره ای آمد و رویکردهای خلاقانه ای را پیشنهاد 
کرد، حوزه کارشناسی نسبت به آن موضع گرفته و اجازه نداده است 
که آن رویکردهای خلاق شــکل بگیرد و از طرفی غافل بودن 
ما نســبت به حوزه مشتری و مخاطب یا در کل حوزه بازار باعث 
شــده که از خلاقیت دور بمانیم. معاون صنایع دستی و هنرهای 
سنتی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی کشور  
بابیان اینکه خلاقیت یعنی دایره معنای جدید ایجاد کردن،اظهار 
کرد: ما همچنان در چنبره تعاریف ســنتی و قدیمی مانده ایم و 
نمی توان با این ورودی انتظار خروجی با رویکرد خلاق داشــته 

باشیم.درواقع نمی توان انتظار داشت در یک شکل کلیشه ای همان 
رویه ها و فرآیندها را پیگیری کنیم و انتظار داشته باشیم شهر در 
حوزه صنایع دستی خلاق شــود. او ادامه داد: شهر خلاق مبتنی 
بر سیاست گذاری خلاق و مبتنی بر رویکردهای آینده پژوهشی، 
کارشناسی، تولید ادبیات و گزاره های جدید و کارشناسی است و 
در دوره مدرن همه مؤلفه ها یعنی جامعه شناســان، روانشناسان، 
طراحان صنعتی، مهندس و حوزه محیط زیست همگرایانه باهم 
باشند یعنی حوزه کارشناس بتواند ادبیات جدید تولید کند تا در حوزه 
مشتری که قاعده این هرم است ما بتوانیم خلاقانه برخورد بکنیم 

و خلاقیت را بپذیریم.
جلالــی تصریح کرد: آموزش پــرورش، آموزش عالی، فنی 
حرفه ای، وزارت بازرگانی، جهاد کشاورزی، محیط زیست، و سایر 
دستگاه ها در حوزه صنایع دستی مسئولیت و نقش دارند به همین 
جهت صنایع دستی امر فرا بخشی است و این نگرش غلط است 
که فکر کنیم تمام وظایف در حوزه صنایع دستی به عهده معاونت 

هنرهای سنتی و صنایع دستی وزارت میراث فرهنگی است.

معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی کشور گفت: موزاییکی و تک ساحتی 
فکرکردن بزرگ ترین آسیبی است که به خلاقیت ضربه می زند، و 
تا زمانی که در حوزه صنایع دستی تک ساحتی فکر  کنیم، نمی توانیم 
در این حوزه خلاقیت داشته باشیم، خلاقیت ماحصل همگرایی، 
هم جوشــی عناصر غیر مرتبط با یکدیگر است و ما باید در لحظه 

آموزش این ادبیات را عمومی کنیم.  او تاکید کرد: ما مجبور هستیم 
سیمرغ صنایع دستی را به قله قاف موفقیت برسانیم اگرچه هرکدام از 
این مرغ ها موانعی را برای نبود همراهی دارند اما معاونت صنایع دستی 
وزارت میراث فرهنگی تمام تلاشــش بر این است که همه را با 
یکدیگر همگرا و همراه کند. معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی کشور بابیان اینکه  

تفکیک بین هنرمند، صنعت گر و بازرگان در حوزه صنایع دستی باید 
اتفاق بیافتد، گفت: هنرمند باید به خلق و جوشش هنری اش بپردازد، 
صنعت گر باید ادبیات تولید انبوه و کیفی سازی محصول دنبال کند 
و بازرگان به عنوان راه های فروش، راه های تحلیل سلیقه مشتری 
بگردد تا زمانی که یک اعوجاج مفهومی بین این سه تا داریم توسعه 

و تعالی در حوزه صنایع دستی صورت نمی گیرد.

آگهی ابلاغ اجرائیه كلاسه ۱4020400200۳00۱۱6۱
۳۶۷۷- ۱- شماره پرونده: ۱4۰2۰4۰۰2۰۰۳۰۰۱۱۶۱/۱  شماره بایگانی پرونده: ۱4۰2۰۵۹۵۱/۱  
شــماره آگهی ابلاغیه: ۱4۰2۰۳8۰2۰۰۳۰۰۰۰۱۳ تاریخ صدور: ۱4۰2/۱۱/24 دفترخانه اسناد 
رسمی شماره ۱۳۷ شهر اصفهان استان اصفهان بدینوسیله به خانم زهرا بابائی شاهدانی نام پدر: 
حسین تاریخ تولد: ۱۳۵2/۱2/2۵ شماره ملی ۱۰۹۱۵۶4۳۰2 شماره شناسنامه: ۱۰۷۷ که برابر 
نتیجه سامانه ابلاغ الکترونیک، نامبرده فاقد حساب کاربری/ثبت ثنا می باشد و همچنین طبق 
گزارش مأمور پست در نشانی مندرج در متن سند اصفهان خیابان كاوه خ غرضی-كوی شكوفه 
نشانی مخاطب شناسایی نگردیده و ابلاغیه عینً اعاده شده است ابلاغ می گردد برابر سندقرارداد 
بانكی: شماره سند: ۱-۱۱۰۳4۶۹2-۱۳8-24۰2 ، تاریخ سند: ۱4۰۰/۰8/2۹ می بایست نسبت 
به پرداخت ۵۳۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال )پانصد و ســی میلیون ریال( تا تاریخ ۱4۰2/۱۱/4 به انضمام 
۱۷۵/۰۰۰ ریال خسارت روزانه و نیم عشر اجرایی اقدام نمائیدکه بر اثر عدم پرداخت، بانک قرض 
الحسنه مهر ایران )بستانکار( درخواست صدور اجرائیه نموده است پس از تشریفات قانونی اجرائیه 
صادر و به شماره بایگانی ۱4۰2۰۵۹۵۱ در اداره اجرای اسناد ذمه ای )سایر اسناد( اصفهان مطرح 
می باشد. لذا بنا بر تقاضای بستانکار طبق ماده ۱8 آئین نامه اصلاحی اجرای مفاد اسناد رسمی 
به شما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار این آگهی در سایت آگهی های سازمان که تاریخ ابلاغ 
اجرائیه محسوب است و فقط یک نوبت در روزنامه اصفهان امروز چاپ اصفهان درج و منتشر می 
گردد و طبق تبصره دوم ماده ۱۱۳ قانون برنامه پنج ساله ششم اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی 
جمهوری اسلامی ایران ، ظرف مدت بیست روز از تاریخ ابلاغ نسبت به پرداخت بدهی اقدام، در 
غیر اینصورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد 
شد. ضمنا موظف می باشید جهت ثبت نام و دریافت حساب کاربری اقدام نمایید.اداره اجرای اسناد 

رسمی اصفهان ۱۶۶۷۰2۷/م الف 
آگهی ابلاغ اجرائیه كلاسه۱4020400200۳00۱۱60

 ۳۶۷۳- ۱- شماره پرونده: ۱4۰2۰4۰۰2۰۰۳۰۰۱۱۶۰/۱ شماره بایگانی پرونده: ۱4۰2۰۵۹4۹/۱ 
شــماره آگهی ابلاغیه: ۱4۰2۰۳8۰2۰۰۳۰۰۰۰۱4 تاریخ صدور: ۱4۰2/۱۱/24 دفترخانه اسناد 
رسمی شماره ۱۳۷ شهر اصفهان استان اصفهان بدینوسیله به خانم فائزه دهبان نام پدر: علی باز 
تاریخ تولد: ۱۳۷۳/۱2/۱8 شماره ملی: ۱۱۹۰۱۶۹۶22 شماره شناسنامه: ۱۱۹۰۱۶۹۶22 که برابر 
نتیجه سامانه ابلاغ الکترونیک، نامبرده فاقد حساب کاربری/ثبت ثنا می باشد و همچنین طبق 
گزارش مأمور پست در نشانی مندرج در متن سند اصفهان - اتوبان شهید آقابابائی خ سعادت - خ 
سلامت - كوی مهر - پلاك 28 نشانی مخاطب شناسایی نگردیده و ابلاغیه عینً اعاده شده 
است ابلاغ می گردد برابر سندقرارداد بانكی: شماره سند: 4۱۵۳۷۵2 ، تاریخ سند: ۱۳۹۹/۱۰/۱4 
می بایست نسبت به پرداخت مبلغ 2۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال تا تاریخ ۱4۰2/۱۱/۰4 به انضمام مبلغ 
8۳/۰۰۰ ریال بابت خسارت روزانه و نیم عشر اجرایی اقدام نمائیدکه بر اثر عدم پرداخت، بانک 
قرض الحسنه مهر ایران )بستانکار( درخواست صدور اجرائیه نموده است پس از تشریفات قانونی 
اجرائیه صادر و به شماره بایگانی ۱4۰2۰۵۹4۹ در اداره اجرای اسناد ذمه ای )سایر اسناد( اصفهان 
مطرح می باشد. لذا بنا بر تقاضای بستانکار طبق ماده ۱8 آئین نامه اصلاحی اجرای مفاد اسناد 
رسمی به شما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار این آگهی در سایت آگهی های سازمان که تاریخ 
ابلاغ اجرائیه محســوب است و فقط یک نوبت در روزنامه اصفهان امروز چاپ اصفهان درج و 
منتشر می گردد و طبق تبصره دوم ماده ۱۱۳ قانون برنامه پنج ساله ششم اقتصادی، اجتماعی و 
فرهنگی جمهوری اسلامی ایران، ظرف مدت بیست روز از تاریخ ابلاغ نسبت به پرداخت بدهی 
اقدام، در غیر اینصورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب 
خواهد شد. ضمنا موظف می باشید جهت ثبت نام و دریافت حساب کاربری اقدام نماید. اداره 

اجرای اسناد رسمی اصفهان ۱۶۶۷۰2۵/م الف 
آگهی فقدان سند 

۳۶۹۰- ۱- شــماره نامه: ۱4۰28۵۶۰2۰2۵۰۱۵8۰۱ نظر به اینکه آقای مهرداد وکیلی فرزند 
عزیزاله طبق وکالت نامه شماره ۱2۹۶2 مورخ ۱۳۹۷/۱۱/۶ دفترخانه اسنادرسمی 4۳4 اصفهان 
و طبق اقرارنامه اصلاحی شماره 2۶۷۳8 مورخ ۱4۰2/۱۰/۱۹ دفترخانه 4۳4 اصفهان و تفوض 
وکالت شــماره 2۶۷۳۹ مورخ ۱4۰2/۱۰/۱۶ دفترخانه 4۳4 اصفهان به وکالت از آقای کیهان 
شیران فرزند غلامحسین با تسلیم دو برگ استشهاد شهود شماره ۶۳۶۵۹ مورخ ۱4۰2/۱۰/۱۷ 
دفترخانه ۱۳۵ اصفهان، مدعی مفقود شدن سند مالکیت یک سهم و هفت – بیست و هفتم 
سهم مشاع از ۵ سهم ششدانگ معادل ۳4 سهم از ۱۳۵ سهم ششدانگ پلاک ثبتی شماره ۶۷۹ 
فرعی از ۱۱ اصلی واقع در بخش ۱4 ثبت اصفهان که تحت شماره چاپی ۶8۱8۹۳ در صفحه 

۱۷۶ دفتر 4۱۳ ذیل ثبت ۵۱۰۱۱ صادر و تسلیم گردیده و نامبرده اظهار داشته که سند مالکیت 
مرقوم در اثر جابجایی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب 
به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده ۱2۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود 
چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد 
از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبً ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت 
به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت 
اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالكیت المثنى طبق 
مقررات خواهد شد. ابوالفضل شهریاری نائینی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 

۱۶۶۶۵۰2/م الف 
آگهی فقدان سند مالکیت

۳۶۷۹- ۱-  شــماره نامه: ۱4۰28۵۶۰2۰24۰۰۹۷۰۱ نظر به اینکه سند مالکیت هجده سهم 
مشاع از سیصد و شصت سهم ششدانگ پلاک ثبتی شماره 2۱4۶4 فرعی از ۵۰۰۰ اصلی واقع 
در بخش پنج اصفهان به نام یلدا عطار زاده جوزدانی تحت شماره چاپی 848242 ب ۹4 با شماره 
دفتر الکترونیکی ۱۳۹۵2۰۳۰2۰24۰۰2۰2۱ ثبت و صادر و تسلیم گردیده است سپس نامبرده 
با ارائه درخواســت کتبی به شماره وارده: ۱4۰2/۳4۵۷ مورخ ۱4۰2/۰۹/۱۶ به انضمام دو برگ 
استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شماره: ۵۷4۱  مورخ ۱4۰2/۰۹/۰4 به گواهی دفترخانه 
۳۹۱ اصفهان رسیده است مدعی است که سند مالکیت آن به علت جابجایی مفقود گردیده است 
و درخواست صدور المثنای سند مالکیت ملک فوق را نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک 
اصلاحی ذیل ماده ۱2۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد 
گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالكیت 
یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالكیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. مهدی 

شبان- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان ۱۶۶۶۹۹۷/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

۳۶8۹- ۱- شماره نامه: ۱4۰28۵۶۰2۰24۰۰۹۰2۶ نظر به اینکه سند مالکیت سه دانگ مشاع از 
ششدانگ پلاک ثبتی شماره 2۱4۶۵ فرعی از ۵۰۰۰ اصلی واقع در بخش پنج اصفهان ذیل ثبت 
2۳۰۵۷۱ در صفحه 4۷۰ دفتر املاک جلد ۱24۵ به نام خانم یلدا عطازاده جوزدانی تحت شماره 
چاپی 44۶۵۷4 ثبت و صادر و تسلیم گردیده است، خانم یلدا عطار زاده جوزدانی با ارائه درخواست 
کتبی به شماره وارده: ۱4۰2/۶۷۶۰ مورخ ۱4۰2/۰۷/2۹ به انضمام دو برگ استشهادیه محلی که 
امضاء شهود آن ذیل شماره: ۵۶۹۵ مورخ ۱4۰2/۰۷/2۹ به گواهی دفترخانه ۳۹۱ اصفهان رسیده 
است مدعی است که سند مالکیت آن به علت جابجائی مفقود گردیده است و درخواست صدور 
المثنای سند مالکیت ملک فوق را نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 
۱2۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است 
اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالكیت یا سند معامله ارائه 
نشود اقدام به صدور سند مالكیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. مهدی شبان- مدیر واحد ثبتی 

حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان ۱۶۶۶۹۹۳/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۳۵2۰- ۱- برابر رای شــماره ۱4۰2۶۰۳۰2۰2۳۰۰۱۱۵۵ مورخــه ۱4۰2/۱۰/۰۱ هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی اداره ثبت اسناد و املاک مرکزی اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم زهرا 
حاجی عبدالرحمانی خواجوئی فرزند فرج اله بشماره شناسنامه ۶۱۶۷ صادره از قهدریجان در یک 
باب مغازه به مساحت 28/۰۱ مترمربع مجزی شده از پلاک ۱۱ فرعی از ۵4۳۶ اصلی واقع در 

بخش 4 ثبت مرکزی اصفهان محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشــار نوبت اول: ۱4۰2/۱۱/۱۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰2/۱۱/2۶ حسین زمانی 

علویجه- رئیس ثبت اسناد و املاک مرکزی اصفهان  ۱۶۵4۹24/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۳۵۱8- ۱- برابر رای شــماره ۱4۰2۶۰۳۰2۰۰۷۰۰۷2۷۱ هیات دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم زهره مرتضوی فرزند سید 
محمود بشماره شناسنامه 48۰۹۰ صادره از اصفهان در ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی 
با کاربری زراعی باغی به مســاحت ۵۳۳۰/8۹ مترمربع قســمتی از پلاک شماره 2۶ اصلی 
واقع در هویه بخش ۹ خریداری از مالک رسمی آقای مصطفی پزشک فرزند عبدالعلی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰2/۱۱/۱۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰2/۱۱/2۶ مظاهر عباسی 

قلعه شاهی- رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان ۱۶۵۵۷۱۱/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۳۵۱4- ۱- برابر رای شــماره ۱4۰2۶۰۳۰2۰2۶۰۱۶۱۹۵ مــورخ ۱4۰2/۰۹/2۹ هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
قنبر على جعفری به شناســنامه شماره ۵2 کدملی ۶2۱۹۶۵4۱۶۱ صادره بوئین و میاندشت 

فرزند غلامحسین موازی سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱8۰ متر 
مربع به پلاک شماره ۱۳۹۰۰ اصلی واقع در بخش ۵ اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان 

سند مالکیت مشاعی شماره 8222۰ – ۱۳۷۵/۱2/2۶
برابر رای شــماره ۱4۰2۶۰۳۰2۰2۶۰۱۶۱۹۷ مورخ ۱4۰2/۰۹/2۹ هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی اداره 
ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محسن اصلانی 
به شناسنامه شــماره ۳۷۹ کد ملی ۶2۱۹۹488۵8 صادره افوس فرزند علی اصغر موازی سه 
دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱8۰ متر مربع به پلاک شماره ۱۳۹۰۰ 
اصلی واقع در بخش ۵ اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان سند مالکیت مشاعی شماره 

۱۳۹۹/۰۷/۱۵ – 2۹۷4۹
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشــود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
اریخ انتشــار نوبت اول: ۱4۰2/۱۱/۱۱ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰2/۱۱/2۶ رئیس اداره ثبت 

اسناد و املاک شمال اصفهان- سید اسدالله موسوی ۱۶۵۵۶۱۳/م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۳۵۱2- ۱-  برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح 
زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.

ردیف ۱- برابر رأی شــماره 2۰84۹ مورخ ۱4۰2/۱۱/۰۳ هیات سوم مالکیت آقای غلامعلی 
سلطانی رنانی به شناسنامه شماره ۱۷۰ کدملی ۱2۹۰۰8۷88۱ صادره اصفهان فرزند محمدعلی 
در ششــدانگ یکباب ساختمان به مساحت 2۰8/۰۶ متر مربع پلاک شماره ۵22 فرعی از ۱8 
اصلی واقع در اصفهان بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت محمد و عبدالوهاب 

مشایخ فرزندان باقر ثبت در دفتر املاک به شرح استعلام هیات تأئید و محرز گردیده است.
تاریخ انتشــار نوبت اول: ۱4۰2/۱۱/۱۱ تاریخ انتشــار نوبت دوم: ۱4۰2/۱۱/2۶ شهریاری- 

رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۶۵48۷۷/م الف

معاون صنایع دستی کشور در گفت وگو با»اصفهان امروز«:

خداحافظی  کوچک ، خداحافظی بزرگ 
عطر ریخته شده در اصفهان 

آخرین بارِ  هر چیزی در یاد آدم می ماند. مثلِ 
آخرین خداحافظی. فرودگاه ها و بیمارستان ها 

پر از قصه ی این خداحافظی هاست. 
مدت ها پیش؛ شش سال در اصفهان زندگی 
کردم.  وقتی برای آخرین بار در ترمینال کاوه، 

سوار اتوبوسِ اراک شدم هیچ کس نبود با او خداحافظی کنم. 
اتوبوس که راه افتاد، دیوان حافظ را باز کردم. 

ناگهان چشمم به این بیت حافظ افتاد:
»هان مشو نومید چون واقف نه ای از سِر غیب

باشد اندر پرده بازی های پنهان غم مخور«
احساس می کردم حافظ هم در صندلی کناری نشسته است. 

آن موقع ها  در اتوبوس، از تلویزیون کوچک نصب شده بر بالای 
سر راننده، فیلم پخش می شد.  مسافران تک وتوک می خندیدند. 
ولی خیلی های دیگر  نمی خندیدند. سرشان را به شیشه چسبانده 

بودند و به نقطه ای دور خیره شده بودند. 
راننده تخمه می شکست و اصلا خبر نداشت چه تعداد مسافر 

غمگین دارد و چه تعداد خوشحال. 
اگر مثلا به جای پخش آن فیلم، یکی از تصنیف های علیرضا 
قربانی را پخش می کرد شاید به ظاهر اندوه را مهمان اتوبوس 

می کرد اما همیشه بعد از اندوه، بهجت درونی است. 
حالا خیلی از همان روز گذشــته. حالا لابد بازیگران آن فیلم 
کمدی، پیر شده اند و خودشان مبتلا به انواع و اقسام دردهای 
پادرد و کمردرد و کبد چرب شــده اند. شــاید همان راننده اگر 
اصفهانی بوده در باغ رضوان برای همیشــه خوابیده باشد و اگر 
اراکی بوده در بهشت زهرا آرام گرفته باشد. شاید هم بازنشسته 
شده باشد و با نوه هایش بازی می کند. می رود خودش را جایی 
پنهان می کند تا نوه ها او را پیدا کنند.  البته آنقدر بزرگ شده است 
که نمی تواند در جایی مخفی شــود.  آدم بزرگ ها مشکل شان 

همین است. بچه ها به راحتی پنهان می شوند. آدم بزرگ ها، هم 
جسم شان بزرگ است و هم عیب های شان. 

یادم می آید دخترم کیمیا وقتی شش ساله بود یک بار برای مان 
مهمان آمد و رفت پشت مبل  ها مخفی شد و گفت: من رو پیدا 

کنید!
حالا کیمیا خیلی بزرگ شــده. آن مبل ها و آن خانه را عوض 
کردیم و سرنوشت چیز دیگری رقم زد . چیزی که به دلخواه نبود. 
هیچ بچه ای برای ابد نمی تواند پشتِ مبل بماند. بیرون می آید و 
بزرگ می شود و مجبور است اندوه را تجربه کند. مجبور است 
خداحافظی را یاد بگیرد و مجبور است بفهمد که در ذات سلام، 

خداحافظی پنهان است. 
 دیروز در خیابان  ملک اراک  قدم می زدم.  دقت کردم به آدم ها. 
آدم های تنها کمتر بودند. همه ســعی کرده بودند با دوســتی 
صمیمی به خیابان بیایند. انگار ما وقتی در خیابان پرسه  می زنیم 

از در و دیوار  و ســرما و تنهایی و جهان پر از جنگ می ترسیم. 
کســی را با خودمان می آوریم که سپرِ بلای ما باشد. هر روز با 
دوست مان خداحافظی کوچکی می کنیم. کوچک از این نظر که 

ایمان داریم فردا او را خواهیم دید. 
هر روز برای رســیدن به مراســم خداحافظی بزرگ تمرین 
نمی کنیم؟ و البته همیشه معنای خداحافظی بزرگ مرگ نیست. 

گاهی جدایی دردناک تر از مرگ است. 
حالا دارم می فهمم که چرا انقدر به پرسه زدن در بیمارستان ها 
علاقه دارم. حتی در سن نوجوانی گاه می شد به بیمارستان قدس 
اراک می رفتم و ساعت ها آنجا می نشستم. بیمارستان، بالقوه، 

محل وقوع رویداد عظیم است: فقدان. 
همین دیشب دوستی برایم همان بیتی از حافظ فرستاد که آن 

روز در ترمینال کاوه خوانده بودم:
»هان مشو نومید چون واقف نه ای از سِر غیب...«

آن روز در اصفهان سر به شیشه چسبانده بودم و هوا ابری بود. 
اگــر هم ابری نبود چنان غم انگیز بود که خیال می کردم ابری 
است. ابری که باران نداشته باشد لابد دلش خیلی پر است که 

جلوی بغضش را می گیرد. 
آدرس و رســمِ آدم هایی که ظاهرشــان جوری است که انگار 

چیزی نشده را خوب بلدم. 
آن روز من بودم و حافظ. بغض کرده بودم. مثل ابری بی باران. 
نگاه کردم به صندلی کناری. حافظ رفته بود. لابد رفته بود به 

سراغ آدمی دلتنگ تر. 
خوبی صدای بلند تلویزیونِ اتوبوس ها این اســت که صدای 
هق هق تو به گوش کسی نمی رسد.  حالا من خود بیمارستانم. 
خود فرودگاهم . خود ترمینالم . صداهایی می شنوم. صدای آخرین 
بوسه . آخرین روبوسی ها. آخرین بغل ها.  وقتی تو مجبور باشی 
آدمی را که خیلی برایت عزیز اســت جا بگذاری و بروی سوار 

هواپیما یا ماشین بشوی، هر چند دقیقه یک بار برمی گردی به 
عقب و می بینی آن آدم، به ظاهر کوچک می شود. 

اما این فقط لایه ی اول داســتان است. لایه ی عظیم تر قصه 
چیز دیگری است. 

هر لحظه، تصویر او و صدای او و خاطره هایش بزرگ و بزرگ تر 
می شود.

تا اینکه بالاخره یک روز در زمستانی سرد، آن آدم و خاطره هایش 
تبدیل به بهمنِ عظیمی می شود و زیر بار آن »برف _ خاطره« 

برای همیشه مدفون می شوی. 
و آن وقت شــاید تنها دل خوشی ات خواندن مکرر همین بیت 

حافظ باشد:
»هان مشو نومید چون واقف نه ای از سِر غیب

باشد اندر پرده بازی های پنهان غم مخور«
هیچ کس از آینده خبر ندارد و چون همه نادانیم؛ آرامیم.

رضا مهدوی هزاوه
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اقتصاد

۷6 درصد رضایتمندی مردم از 
 فرودگاه اصفهان

دفتر برنامه ریزی راهبردی و مدیریت عملکرد شرکت 
فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران، فرودگاه های اصفهان، 
تبریز و بندرعباس را به عنوان سه فرودگاه برتر کشور در 

طرح جامع نظرسنجی و پایش کیفیت خدمات فرودگاهی 
در دی ماه ۱4۰2 از نظر شاخص رضایت معرفی کرد.

بـه گـزارش ایراسـین، فـرودگاه بین المللی »شـهید 
بهشـتی« اصفهان بـا شـاخص رضایـت ۷۶.۷ درصدی 
در دی مـاه بـه عنوان فـرودگاه برتر، فـرودگاه بین المللی 
»شـهید مدنی« تبریز با شـاخص رضایت ۷۵.۶ درصدی 
به عنـوان فـرودگاه دوم و فـرودگاه بین المللی »شـهدای 
پـرواز ۶۵۵« بندرعبـاس بـا شـاخص رضایـت ۷۳.۶ بـه 
عنوان فرودگاه سـوم کشـور در طرح جامع نظرسنجی و 

پایـش کیفیت خدمـات فرودگاهی معرفی شـدند.
گـزارش شـاخص رضایـت فرودگاه هـای کشـور در 
طـرح جامـع نظرسـنجی و پایـش خدمـات فرودگاهـی 
آذرمـاه ۱4۰2 در حالـی اسـت کـه شـاخص رضایـت 
فرودگاه هـای اصفهـان، تبریـز و بندرعبـاس بـه ترتیب 

۷۷.4، ۷۵.۹ و ۷۳.2 بـوده اسـت.
در همین راسـتا، فرودگاه شـیراز با شـاخص رضایت 
میانگیـن ۷۳.۱ درصـد چهـارم شـد. فـرودگاه مهرآباد با 
رسـیدن به شـاخص رضایت ۷۰ درصد در جایگاه پنجم 
قـرار گرفـت و فـرودگاه یـزد بـا ثبـت شـاخص رضایت 
۶۹.۵، ششـم شـد. فرودگاه هـای زاهدان، مشـهد و اهواز 
نیـز، به ترتیب بـا شـاخص رضایـت ۶8.8، ۶8.2 و ۶۱.۷ 

درصـد، در رده هـای هفتـم تا نهم قـرار گرفتند.
میانگیـن شـاخص رضایـت کل فرودگاه های تحت 
مالکیـت شـرکت فرودگاه هـا و ناوبـری هوایی ایـران در 
ماه گذشـته به ۷۰.۶ درصد رسـید که این میزان، نسـبت 

بـه مـاه قبل هشـت دهم درصد افزایش داشـته اسـت.
در دی ماه ۱4۰2، بیشـترین میزان رضایت مسافران، 
مسـتقبلان و مشـایعت کنندگان از تسهیلات و خدمات 
ارائـه شـده در فرودگاه هـای کشـور با شـاخص رضایت 
۷۷.8 درصـد، مربـوط بـه نمازخانه هـا بـوده اسـت. در 
جایـگاه دوم خدمـات برتـر، رسـتوران ها و فسـت فودها 
بـا میانگین شـاخص رضایـت ۷۵.۳ قرار گرفتنـد و گروه 
سـرویس های بهداشـتی و وضوخانه با میانگین شاخص 
رضایـت ۷4.۳ درصـد، سـومین گـروه در زمینـه ارائـه 

خدمـات برتر فرودگاهی شـناخته شـدند.
بین المللـی کشـور  در مـاه گذشـته، فرودگاه هـای 
در روزهـای دوشـنبه بـا رسـیدن بـه میانگین شـاخص 
رضایـت ۷۱.۶ درصد، الگـوی بازخورد را سـبز کردند. در 
همین راسـتا، روز یکشـنبه 24 دی ماه ۱4۰2، سـبزترین 
روز مـاه بـود کـه بـا شـاخص رضایـت ۷4.۳ درصـد به 

ثبت رسـید.

جلوگیری از افزایش بی دلیل 
قیمت ها با طرح کالابرگ »عید 

تا عید« 
دبیـر هیئـت دولـت با اشـاره به گـزارش وزیـر کار از 
پیشـرفت اجـرای طـرح کالابـرگ ابـراز امیـدواری کرد 
کـه این طـرح در تثبیت و جلوگیـری از افزایش بی دلیل 

قیمت هـا در بـازار مؤثر باشـد.
بـه گـزارش ایراسـین، علی بهـادری جهرمـی اظهار 
کـرد: اعضـای هیئـت وزیـران پیـرو سـفرهای »دهـه 
فجر«، گزارشـی از نظرات و پیشـنهادات و نتایج جلسات 
مختلـف را ارائـه کردند و تصمیم گیری هایی نیـز در این 
زمینـه اتخـاذ شـد و رئیس جمهـوری دسـتوراتی صـادر 

کرد.
او افـزود: مثـلا در زمینه گلایه از »مدیـران پروازی« 
رئیس جمهـوری  بـود،  حاشـیه ای  اسـتان های  در  کـه 
دسـتور داد معاونـت اجرایـی بـا همـکاری دسـتگاه های 
مرتبـط، بررسـی مورد به مـورد انجـام دهند تا مـواردی 
کـه ضرورتـی نـدارد، اسـتفاده از مدیرانی کـه در منطقه 

عملیاتی مسـتقر نیسـتند، انجام نشـود.
دبیـر هیئت دولت یادآور شـد: وزیر کار هم گزارشـی 
از پیشـرفت اجـرای طرح کالابرگ که بـرای عید تا عید 
)»فجـر تا فطـر«( ارائه کرد که نشـان می دهد اسـتقبال 
بسـیار خوبی از ایـن طرح به ویـژه در دهک های پایین تر 
جامعـه انجام شـده اسـت. امیدواریـم این امـر در تثبیت 
و جلوگیـری از افزایـش بی دلیـل قیمت ها در بـازار مؤثر 

باشد.
سـخنگوی دولت با اشـاره به مصوبـات جدید هیئت 
وزیـران، گفـت: باهـدف تقویـت اشـراف و نظـارت بـر 
فرآیندهـای مختلـف واردات و توزیـع کالاها یـا تولید و 
توزیـع آن ها از سـوی سـتاد مبارزه بـا قاچـاق کالا و ارز، 
آئین نامه ای مصوب شـد تا سـامانه های هوشـمندی که 
در این زمینه ایجاد شـدند با سـرعت بیشـتری تکمیل و 
اتصـال آن هـا بهـم انجام شـود تا بـا اشـراف اطلاعاتی 

کامـل از قاچاق جلوگیـری کرد.
او ادامـه داد: همچنیـن مقـرر شـد، شـورای عالـی 
محیط زیسـت، ضوابـط کلـی مکانـی، زمانـی و گونه ای 
شـکار و صید را مشـخص کنـد، چارچوب ها مشـخص 
شـود تـا کامـلا در قالـب آن ضوابـط مشـخص و دقیق 
سـازمان محیط زیسـت بتوانـد نظارت مؤثرتـر و بهتری 

بـرای حفاظـت از گونه هـا داشـته باشـد.
بهـادری جهرمـی تاکیـد کـرد: آئین نامـه دیگـری 
هـم مصـوب شـد کـه براسـاس آن در راسـتای دسـتور 
رئیس جمهـوری بـرای نظـارت میدانـی از وزارت نیـرو 
باهـدف سرعت بخشـی به سـاخت نیروگاه هـای تجدید 
پذیـر کـه فرایندهای اخذ مجـوز آن عملا مقـداری کند 
بـود، پیش بینی هایـی انجام شـد تـا با سـرعت بالاتری 
فرایندهـای اخـذ مجـوز و ایجـاد زیرسـاخت های فنی با 
در نظـر گرفتـن تخفیفـات قانونـی در واگـذاری منابع و 

زمین هـا، عملی شـود.

گره در گره های فرش دستباف ایرانی گازرسانی عادی بعد از انفجار 
خطوط انتقال گاز 

مدیر دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران تازه ترین وضع 
انفجارهای خرابکارانه خطوط انتقال گاز را تشریح کرد و 

گفت: گازرسانی بعد از انفجار به حالت عادی بازگشت.
به گزارش وزارت نفت، ســعید عقلــی اظهار کرد: با 
توجه به انفجار خطوط انتقال گاز کشور حوالی ساعت یک 
بامداد دیروز چهارشنبه، با تغییر آرایش خطوط و برگزاری 
نشست های مدیریت بحران از همان ابتدا با حضور وزیر 
نفت و همه معاونان و مشــاوران وزارت نفت، توانستیم 

شرایط شبکه گاز کشور را پایدار نگه داریم.
او افــزود: با مدیریت مصرف در بخش های مختلف، 
وضع گازرسانی در کشور عادی است و اکنون گروه های 
عملیاتی در منطقه بروجن در سطح بالایی انجام وظیفه 

می کنند تا در اسرع وقت خط لوله منطقه عملیاتی شود.
مدیر دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران تصریح کرد: 
در بخش صفاشــهر نیز با توجه به شدت آتش سوزی به 
خاموشی کامل نزدیک شــدیم و امید است تا آخر وقت 

امروز عملیاتی شود تا گازرسانی به حالت عادی برسد.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان نیز روز 
گذشته از محدودیت گازرسانی به صنایع بزرگ اصفهان 
و قطع شــدن گاز در ۳۵ روستای بخش وردشت سمیرم 
در پی وقوع حادثه در خط انتقال گاز بروجن خبر داده بود.

منصور شیشــه فروش در گفت وگو با مهر با اشــاره 
به وقوع حادثه در خط لوله انتقال گاز در بروجن اســتان 
چهارمحال و بختیاری، اظهار کرد: همه تمهیدات انجام 
شده که گاز مشــترکان خانگی در استان اصفهان قطع 

نشود.
او افزود: محدودیت گازرسانی برای صنایع بزرگ اعمال 
شده است تا برای مناطق مسکونی و مشترکان خانگی 
مشکلی ایجاد نشود. مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان خاطرنشان کرد: در بخش وردشت سمیرم گاز ۳۵ 
روستا بر اثر این حادثه قطع شده است که تلاش می کنیم 

سوخت تأمین شود.
به گفته شیشه فروش، اکیپ های خصوصی تعمیراتی 
منطقه 2 عملیات گاز برای تعمیر و بازسازی خط لوله در 

منطقه حضور یافته اند.

پیامک قطع جریان گاز جعلی 
است

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان پیامک ارسال 
شده به برخی شهروندان مبنی بر قطع جریان گاز در استان 

را تکذیب کرد.
ابوالقاســم عســگری در گفت وگو با ایراسین گفت: 
روز گذشته پیامکی مبنی بر قطعی جریان گاز در استان 
اصفهان به جمعی از شــهروندان ارســال شده است. او 
تصریح کرد: محتوای این پیامک به دلیل عدم انتشــار 
از طرف مراجع رســمی تکذیب و به شهروندان توصیه 
می شود اخبار مرتبط با موضوع گاز در استان اصفهان را از 
طریق رسانه های رسمی بالأخص صداوسیمای جمهوری 

اسلامی ایران دنبال کنند.

فعالان بازار کفش به فکر 
تغییر شغل هستند

کارشناس اقتصاد گفت: تعدادی از فعالان بازار کفش 
به فکر تغییر شغل هستند چراکه تقاضا در بازار کفش بسیار 

پایین است.
محسن امامی در گفت وگو با بازار در ارتباط با با علت 
رکود و گرانی گرانی کفش اظهار کرد: افزایش نرخ مواد 
اولیه به  ویژه مواد پتروشیمی و گرانی دلار باعث شده که 

بازار کفش رونق گذشته را نداشته باشد.
او افزود: این مســئله نه تنها در وضعیت داخل بلکه 
در زمینه صادرات هم تاثیر زیادی داشته است و به گفته 
تولیدکنندگان عمده کفش، وضعیت حکایت از این دارد که 
صادرات کفش هم در مقایسه با گذشته از وضعیت خوبی 

برخوردار نیست.
این کارشــناس اقتصاد تاکید کرد: حتی وضعیت به 
گونه ای شــده که تعدادی از فعالان بازار کفش به فکر 
تغییر شغل هســتند؛ زیرا براساس ادعای آن ها تقاضا در 
بازار کفش پایین اســت. آن  ها می گویند درآمد مردم به  
قدری کم اســت که از پس خرید اجناس جدید با قیمت 
بالا بر نمی آیند و خرید یک جفت کفش مناســب چهار 
فصل را به خرید هر جفت کفش مخصوص یک  فصل 
ترجیح می دهند. او گفت: در دو سال کرونا وضعیت بازار 
کفش مناســب نبود و به دلیل کاهش رفت و آمد، افراد 
سعی می  کردند از وسیله هایی که دارند استفاده کنند؛ اینک 
که در زمان پساکرونا هستیم مهمانی ها دوباره از سر گرفته 
شده است اما باز هم حال بازار کفش به دلیل گرانی خوش 

نیست.

راکـد بـودن واحدهـای تولیـدی و بنگاه هـای اقتصادی، 
تبعـات ناگواری بـرای اقتصاد کشـور در پـی دارد و می تواند 
انگیـزه سـرمایه گذاری را کاهـش دهـد. امـا طـی دوسـال 
گذشـته، احیـای واحدهـای راکـد تولیـدی در دسـتور کاری 

جـدی دولـت قـرار گرفته اسـت.
ازسـوی  بارهـا  تولیـدی  واحدهـای  شـدن  فعـال 
رئیس جمهـور مـورد تاکیـد قـرار گرفتـه و به صـورت ویـژه 
در سـفرهای اسـتانی ضمن موافقت با تخصیـص اعتبارات 
و منابـع لازم بـرای تکمیـل طرح هـای نیمـه تمـام اعـلام 
کرده انـد که پروژه های نیمه تمام باید به سـرانجام برسـد. در 
این راسـتا اخیرا رئیس جمهور در مراسـم جشـن احیاء ۶۱۰ 
واحـد راکد تولیدی و صنعتی اسـتان هرمزگان کـه در تاریخ 
۱2بهمـن ماه سـال جاری در اسـتان هرمزگان برگزار شـد، 
اظهـار کـرد: احیـای کارخانه هـای راکد و نیمه تعطیـل وارد 
کانال ۷۰۰۰ شـده که این خبر بسـیار خرسـندکننده اسـت. 
هـر چـه بنگاه هـای اقتصـادی  بـه چرخـه تولیـد بازگردند، 
سـود خالـص برای کشـور به شـمار می رود. نهضـت احیای 
کارخانجـات تعطیـل و نیمه تعطیـل بایـد بسـیار قوی تـر از 
گذشـته ادامه یابد. در سال های گذشـته و در استان اصفهان 
نیـز برخـی از واحدهای تولیـدی، به دلیل مشـکلات مالی و 
وجـود موانـع، تعطیل و یا نیمـه تعطیل شـده بودند. نگاهی 
بـه آمـار طرح هـای نیمـه تمـام و بنگاه هـای راکـد اسـتان 
اصفهـان، نشـان می دهد، بسـیاری از آنها با مشـکل کمبود 
سـرمایه در گردش و تامین مالی مناسـب برای ادامه فعالیت 
روبـرو هسـتند. موضوعـی کـه در نهایت منجـر به تعطیلی 
یـا وجـود ظرفیت هـای خالی ایـن بنگاه ها شـده اسـت. اما 
در دو سـال گذشـته و بـا برنامه ریزی و حمایت هـای دولت، 
ایـن واحدهای تولیدی به چرخه تولید بازگشـته اند. احسـان 
شـهیر، مدیـرکل سـرمایه گذاری اسـتانداری اصفهـان در 
گفت وگـو بـا ایسـنا با بیـان اینکه اسـتان اصفهان در سـال 
گذشـته در زمینه احیای بنگاه های راکـد و برنامه ریزی برای 
فعـال  کـردن بنگاه هـای نیمه راکـد جـزء اسـتان های برتـر 

کشـور بود، اظهار کرد: اصفهـان در احیای واحدهای تولیدی 
راکـد و غیرفعـال و نیمـه راکـد رتبه برتـر داشـته و تاکنون 
تعـداد 4۳2 بنـگاه راکـد و نیمه فعال در سـطح اسـتان احیاء 
شـده اسـت. او افـزود: در میـان ایـن شـرکت ها، پلی اکریل 
هماهنگـی،  بـا  کـه  بـود  بزرگـی  شـرکت های  از  یکـی 
هم افزایـی و همـکاری خوبی که بین دسـتگاه های نظارتی، 
اجرایـی و قضایی اسـتان صـورت گرفت و بـا همت مدیران 
و کارکنـان مجموعـه، پـس از تعطیلـی فعـال شـد و حدود 
2 هـزار نفـر اشـتغال زایی را ایجـاد و تثبیت کرد و شـاخص 
نماد شـرکت نیز در بازارسـرمایه با رشد قیمتی خوبی مواجه 
شـد. شـهیر بـا اشـاره بـه تأسـیس قرارگاهی بـرای تحقق 
شـعار »رشـد تولیـد و مهـار تـورم«، تصریح کـرد: 4 کمیته 
زیرمجموعه این قرارگاه تشـکیل شـده اسـت؛ اولین، کمیته 
رشـد تولید و زنجیـره ارزش های راهبردی اصفهان، اسـتان 
زندگـی اسـت کـه وظیفـه آن بررسـی وضعیـت موجـود و 
اسـتفاده از ابزارهـا و ارائـه راهکارهایی بـرای اینکه اصفهان 
از لحـاظ کسـب وکار، اسـتان زندگی شـود، اسـت. مدیرکل 

سـرمایه گذاری اسـتانداری اصفهـان بـا اشـاره بـه وظایـف 
کمیته هـا گفـت: از طرفـی منطـق زنجیـره ارزش به عنوان 
یـک رویکـرد و عقلانیـت پایـه، می تواند راهنمای مـا برای 
ترکیـب الگوهـا و رویکردهای توسـعه منطقه ای باشـد و از 
طـرف دیگـر  وجود بنگاه های اقتصادی راکد و عدم اسـتفاده 
بهینـه از آنهـا، باعـث هدررفـت سـرمایه و زمـان مفیـد 
تجهیـزات و تاسیسـات واحدهـای راکـد شـده که بـا فعال 
شـدن آنهـا می تـوان تحرکـی در وضعیت اقتصادی کشـور 
ایجـاد نمـود. از طرفی شـرایط فعلی کشـور ایجـاب می کند 
کـه تمرکـز بـر روی احیـاء بنگاه هـای راکد و یـا تملیکی و 
همچنین رشـد تولیـد واحدهـای نیمه راکـد باشـد. بنابراین 
ارتقـای بهـره وری، تکمیـل طرح هـای تولیـدی  سـطوح 
نیمه تمـام، احیـای مجـدد بنگاه هـای راکـد، نیمه راکـد و یا 
تملیکـی توسـط بانک هـا، بازسـازی و نوسـازی واحدهـای 
تولیـدی موجود، اسـتفاده از ظرفیت خالـی بنگاهای تولیدی 
و تکمیـل زنجیـره ارزش تولیـد ازجمله وظایف کمیته رشـد 
اسـت. مدیرکل سـرمایه گذاری اسـتانداری اصفهان با اشاره 

به معیارهای شـاخص پایش محیط کسـب وکار که توسـط 
اتـاق بازرگانـی ایـران مورد بررسـی و ارزیابی قـرار می گیرد، 
درخصوص رتبه اسـتان اصفهان در بین اسـتان های کشـور، 
گفت: اسـتان اصفهان در بهار سـال ۹۹، رتبـه  2۳ و در بهار 
۱4۰2، رتبـه 4 پایـش محیـط کسـب وکار را به دسـت آورده 
اسـت. او افزود: باتوجه  به کسـب رتبه 4، این نشـان می دهد 
شـرایط اسـتان برای سـرمایه گذاری مناسب اسـت، اما نکته 
قابـل توجه این اسـت کـه به دلیـل محدودیت هـای که در 
برخی زمینه ها ازجمله آب و منابع زیرسـاختی وجود دارد، هر 
صنعتی نمی تواند در اسـتان اصفهان مسـتقر شـود و فعالیت 
کند. شـهیر با اشـاره به مناسـب ترین مؤلفه شـاخص پایش 
کسـب وکار که باعث ارتقای سـطح اسـتان به رتبه 4 در بین 
اسـتان های کشـور شـده، گفت: نحوه استقبال مشـتریان از 
نـوآوری و ابتـکار در ارائه خدمات و محصول،  مناسـب ترین 
مؤلفـه پایـش محیط کسـب وکار اسـتان اصفهان بـوده که 
ایـن نشـان می دهد هم مـردم، هم فعالان اقتصـادی و هم 
حاکمیـت از طرح هایی که نـوآوری، خلاقیـت و ابتکار دارند 
اسـتقبال می کننـد و تعیین اولویـت اقتصاد دانـش بنیان در 
شـورای توسـعه و برنامه ریـزی اسـتان برای آینـده اصفهان 
انتخاب درسـتی بوده اسـت او تصریح کرد: حـدود ۱۰درصد 
از شـرکت های دانش بنیان کشـور در شـهرک های علمی و 
تحقیقاتی اصفهان مسـتقر هسـتند و براسـاس سند آمایش 
اسـتان، اقتصاد آینـده اصفهان، بر پایـه اقتصاددانش بنیان و 

اقتصاد گردشـگری قـرار دارد.
مدیـرکل سـرمایه گذاری اسـتانداری اصفهـان گفـت: 
موتـور  و  جهـان  اقتصـاد  سـومین  گردشـگری  صنعـت 
کارآفرینـی متعهدانه در جوامع بشـری اسـت و این موضوع 
بخـش عظیمی از درآمد پایدار کشـورها را به خود اختصاص 
داده اسـت. ایـران نیـز با داشـتن جاذبه هـای عظیم طبیعی، 
تاریخی، پزشـکی، مذهبی، ورزشـی و ... ظرفیـت آن را دارد 
تـا در راسـتای ارتقای کمی و کیفی اقتصاد گردشـگری گام 

هـای موثر و سـرآمدی بـردارد.

گامی بلند در احیای بنگاه های راکد و نیمه راکد اصفهان

افزایش ظرفیت تصفیه خانه فاضلاب 
شهرهای سده لنجان و ورنامخواست 

   خبر   خبر

همه آمده اند تا عکس بگیرند از رج به رج هنری که در هم گره 
خورده است تا فرش دستباف ایرانی با نقش و نگار مخصوص به 
خود شکل بگیرد و به نمایش گذاشته شود، اما آیا جایگاه این هنر 

صنعت فقط روی تابلوها و در نمایشگاه هاست؟
به گزارش ایمنا، رج چندم بودم؟ نقشه را بیاور، باید ابریشم آبی 
بخریم تمام شده است؛ شش ساله بود که این جملات در گوشش 
تکرار می شد، پای دار قالی، مادرش می بافت و او در عالم کودکی دعا 
می کرد که هرچه زودتر قالی از دار پایین بیاید و روی آن بالا و پایین 
بپرد. اکنون اما خبری از قالی های دستباف نیست، حتی قالی های 
خانه ماد بزرگ را هم به انبار برده اند و چند دســت فرش ماشینی 
جایگزین آن شده است، گذشته ها در محله آن ها که یکی از مناطق 
اصفهان است از هر ۱۰ خانه حتما در یک خانه دار قالی وجود داشت، 
برای مصرف خانگی، برای سرگرمی یا حتی کسب درآمد؛ اما امروز 
دیگر خبری از دار قالی نیست و فرش دستباف را فقط می توان در 

گذرهای بازار اصفهان در میدان امام دید.
می گویند تحریمش کرده اند و همین تحریم ها چرخ هنر صنعت 
فرش، شناسنامه ایران را از کار انداخته است. چند سالی هست که 
نمی توان فرش های دستباف ایرانی را به اروپا صادر کرد و طبیعی 
است وقتی فرش به فروش نرود دیگر داری آویخته نمی شود که 
فرش جدید تولید شــود. علی شهبازی یکی از قدیمی های فرش 
دستباف است، او چند سالیست رئیس اتحادیه تعاونی های فرش 
دستباف روستایی استان اصفهان است و دغدغه این هنر صنعت را 
بارها مطرح کرده است، او سال ۹8 در گفت وگویی با ایمنا، تصریح 
کرد که فرش دستباف را تا ۱۵ سال آینده فقط در موزه ها می بینیم و 
من که در آن زمان خبرنگار تازه کاری بودم این خبر را منتشر کردم 
تا نگرانی از نابودی این هنر صنعت را در جامعه و بین مســئولان 
نشــر دهم. اکنون چهار ســال از آن زمان گذشته است و این بار 
در نمایشگاه فرش دستباف گفت وگویی با آقای شهبازی داریم، او 
می گوید: در حوزه تولید فرش دستباف مشکلات زیادی داریم که 
بخش زیادی از آن به مواد اولیه برمی گردد عمده مواداولیه وارداتی 
است و با ارز آزاد وارد کشور می شود، پشم داخلی هم چندان مدیریت 
نشده و نمی توانیم روی آن حساب کنیم، ۶۰ درصد مواد اولیه فرش 
در کل کشور وارداتی است، برای فرش اصفهان نیز ابریشم کاملا 
وارداتی است. شهبازی اضافه می کند: تعداد بافنده ها بسیار کم شده 
و بافنده جوان 4۰ ســال به پایین نداریم، نتوانستیم این میراث را 
حفظ کنیم، حتی نتوانستیم تولید بافنده داشته باشیم و اکنون تولید 
فرش دستباف کاهش قابل توجهی داشته است. اینکه بافنده های 

جوان سمت تولید فرش دستباف نمی آیند یک موضوع فرهنگی 
است، در این حوزه نیازمند آموزش و تبلیغات هستیم، اگر بافنده ها 
به عنوان یک هنرمند معرفی شوند استقبال بیشتری خواهیم داشت، 
اما اکنون به بافنده های فرش به عنوان یک کارگر نگاه می شود و 
همین موضوع موجب شده که جوانان به این شغل ورود نکنند. اگر 
این روند ادامه پیدا کند و از این بخش حمایت نشود، نسل های آینده 
فرش را فقط در موزه ها خواهند دید. جایگاه مدیریتی فرش اکنون 

بسیار ضعیف است و ساختار مناسبی ندارد.
به گفته شهبازی، 8۰ درصد تولیدات فرش دستباف صادراتی 
اســت و نگاه ما به فرش جهانی است، اکنون تولیدکنندگان ذائقه 
کشورهای هدف را شناخته اند و برای آن تولید می کنند، اگر موانع 
صادرات برداشته شود، مشکل فرش حل می شود. او تصریح می کند: 
فــرش را پس از نفت و طلا در ۱۰ ســال اخیر تحریم کرده اند و 
با تحریم های داخلی هم مواجهیم، پیمان سپاری ارزی فرش هنوز 
برداشته نشده است، درست است که مواد اولیه فرش وارداتی است، 
اما ارز دولتی به آن اختصاص نیافته است که متعهد به پیمان سپاری 
ارزی باشد. از دوای درد فرش دستباف پرسیدم که می گوید: برای 
کالاهای تحریمی باید برنامه ویژه داشته باشیم، یکی از گره های 
فرش ساختار مدیریتی فرش است، اکنون مرکز ملی فرش از پیش 
ضعیف تر شده و زیرنظر وزارت صمت است، همین موضوع موجب 

شده است امکان بازگشایی مسائل حوزه فرش وجود نداشته باشد، 
نباید وقتی کالایی تحریم می شود خودمان هم گره ای بر گره های 
آن اضافه کنیم، بیمه بافندگان و تســهیلات نیز دارای مشکلاتی 
اســت که نمی تواند به حوزه تولید و بافندگان قدرت بدهد. اما آیا 
جایگاه فرش دستباف ایرانی در بازار جهانی همچنان پابرجاست؟ 
با وجود تحریم ها در سال های گذشته، رقبای شرقی فرصت یافتند 
که بازارها را از آن خود کنند و این درحالی بود که فرش دســتباف 
ایرانی پشت مرزهای کشــور ماند. شهبازی تصریح می کند چند 
سالیست روز به روز جایگاه فرش دستباف ایرانی در بازارهای جهانی 
در حال از دســت رفتن است، اما هنوز هم هیچ یک از رقبای ما در 
دنیا نمی توانند کیفیت فرش ایرانی را تولید کنند. به گفته او در بخش 
کمیت بسیاری از بازارها را به دلیل تحریم ها از دست داده ایم. دولت 
باید مدیریت کنــد و راه را برای فرش باز کند. نیاز جامعه جهانی 
اکنون توسط رقبایی همچون چین، هند، نپال، افغانستان و پاکستان 
تأمین می شــود و اگر گره های پیش روی فرش دستباف برداشته 
شود، می توانیم به جایگاه پیشین خود برسیم. به گفته او تا چهار سال 
پیش از این سالانه بیش از دو میلیارد دلار صادرات فرش دستباف 
انجام می شــد و اکنون این رقم به کمتر از ۵۰ میلیون دلار رسیده 
که نشان دهنده از دست رفتن جایگاه ایران در بازار جهانی است. 
ساعد عصاچی، رئیس اتحادیه تولیدکنندگان فرش دستباف اصفهان 

نیز به تحریم های داخلی و خارجی اشاره و از همراهی کشورهای 
دنیا با آمریکا گلایه می کند: هم زمان با این تحریم ها موانع داخلی 
نیز داریم، در برابر صادرات باید ارز به بانک مرکزی برگشــت داده 
شــود، اما در مورد فرش این کار امکان پذیر نیســت زیرا فرش به 
سرعت به فروش نمی رسد تا بتوان ارز آن را در مدت زمان کمی به 
کشور بازگرداند. او ادامه می دهد: یکی دیگر از مواردی که سد راه 
هنرصنعت فرش شده است، نبود متولی قدرتمند است، جایگاه مرکز 
ملی فرش تنزل یافته و همین موضوع ضربه محکمی به صنعت 
فرش وارد کرده است. رئیس اتحادیه تولیدکنندگان فرش دستباف 
اصفهان موانع دریافت تسهیلات توسط تولیدکنندگان را از مهم ترین 
موانع تولید عنوان می کند و می گوید: اکنون که فروشــی نداریم، 

تولیداتمان به روز نخواهد شد و از جامعه جهانی فاصله گرفته ایم.
عصاچی اضافه می کند: این شــغل اکنون پتانسیلی ندارد که 
جوانان به سمت آن بیایند، تولید زمانی قدرت می گیرد که فروش 
وجود داشته باشد، فقط 2۰ درصد تولیدات فرش دستباف در کشور 
به فروش می رسد و با توقف صادرات، فروش فرش دستباف کاهش 
قابل توجهی داشته است که موجب شده است نسل جوان نیز به 
این حوزه ورود نکنند. او با اشاره به آمار و ارقام، می گوید: هنوز هم در 
بازار جهانی تقاضا برای فرش دستباف وجود دارد، اما رقبا این تقاضا 
را پوشش داده اند و جایگاه فرش دستباف ایرانی را پر کرده اند. حضور 
گردشــگران در ایران نیز در فروش صنایع دستی و فرش دستباف 
مؤثر اســت و گردشگران فعلی هم نمی توانند هزینه خرید فرش 
دســتباف را پرداخت کنند، چراکه اکنون تبادل مالی با کشورهای 
جهان نداریم؛ درعمل گردشگران می خواهند فرش خریداری کنند، 
اما نمی توانند هزینه آن را پرداخت کنند. نصرالله صفدرزاده حقیقی، 
آخرین فرزند حاج مهدی حقیقی یکی از بزرگان تولیدکننده فرش 
دستباف اصفهان نیز از تلاش برای نوآوری، حفظ اصالت و استفاده 
از رنگ های گیاهی می گوید تا این هنر را زنده نگه دارند، اما نبود 
تعامل با دنیا موجب شده است که اکنون فرش دستباف ایرانی در 
دنیا دیده نشود. او از تلاشی که برای تولید یک فرش دستباف انجام 
می شود می گوید: اگر دنیا بداند چه تلاشی برای تولید فرش دستباف 
شده اســت، برای آن ارزش قائل خواهد شد، اما اکنون بسیاری از 
تولیدکنندگان درحال خروج از این هنر صنعت هستند. صنعت فرش 
نیازمند پشتیبانی دولتمردان است تا از پا نیفتد. به نظر می رسد نبود 
یک متولی قدرتمند برای فرش دستباف مهم ترین گره ای است که 
به جز تحریم های خارجی بر فرش دســتباف خورده است و با رفع 

این معضل می توان کمی به رفع معضلات این حوزه امیدوار بود.

با  گفت:  اصفهان  استان  آبفا  شرکت  مدیرعامل 
بهره برداری از مدول سوم تصفیه خانه فاضلاب سده لنجان 
این  به ظرفیت  روز  ورنامخواست، 2۳4۰ مترمکعب در  و 

تصفیه خانه افزوده شد.
به گزارش اصفهان امروز، حسین اکبریان با بیان اینکه 
سده  فاضلاب  خانه  تصفیه  سوم  مدول  اجرای  عملیات 
و  آغاز شده  ابتدای سال جاری  از  ورنامخواست  و  لنجان 
بخش سازه ای آن به پیشرفت ۹۵ درصدی رسیده است، 
اظهار کرد: هم اکنون تصفیه خانه فاضلاب سده لنجان و 
ورنامخواست با تحت پوشش قراردادن بیش از ۳۵ هزار نفر 
جمعیت و با ظرفیت چهار هزار و ۶8۰ مترمکعب در روز، 
اجرای مدول سوم،  با  دارد که  قرار  برداری  بهره  مدار  در 
بیش از ۱۵ هزار نفر دیگر در شهرهای ورنامخواست و سده 
لنجان تحت پوشش قرار می گیرند. او، روش تصفیه در این 

تصفیه خانه را فرآیند لجن فعال هوادهی گسترده با حذف 
ازت عنوان کرد و گفت: پیش بینی می شود با اجرای مدول 
سوم ظرفیت نهایی تصفیه در تصفیه خانه سده لنجان و 
ورنامخواست به ۷ هزار و 2۰ مترمکعب در روز برسد، این 
درحالیست که تصفیه خانه فاضلاب شهرهای ورنامخواست 
و سده لنجان در مساحتی به وسعت ۳2 هزارمتر مربع احداث 
شده است. مدیرعامل آبفای استان اصفهان با اشاره به دفع 
بهداشتی پساب درشهرهای مجاور زاینده رود تصریح کرد: 
جمع آوری، دفع و انتقال و تصفیه فاضلاب شهرهای مجاور 
زاینده رود یکی از پروژه های مهم به شمار می رود زیرا سرریز 
شدن فاضلاب به زاینده رود بدون عمل تصفیه، زیان های 
بهداشتی و زیست محیطی زیادی را به همراه دارد، ازسوی 
دیگر با توجه به محدودیت منابع آبی استفاده از پساب در 

صنعت از اهمیت به سزایی برخوردار است.
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امیرحسین احتشامی

انگیزه های ویژه مغانلو برای 
گلزنی مقابل الهلال

جدال شــهریار مغانلو و علی البلیهی از جذابیت های 
دیدار ســپاهان و الهلال است. سپاهان و الهلال امشب 
در دیداری حســاس از مرحله یک هشــتم نهایی لیگ 
قهرمانان آســیا به مصاف هم می روند. مســابقه ای که 
برای هر دو تیم از اهمیت بالایی برخوردار اســت و البته 
بازیکنانــی در ترکیب دو تیم حضــور دارند که تلاش 
می کنند روز خوبی را در نقش جهان تجربه کنند. شهریار 
مغانلو یکی از بازیکنانی است که در این دیدار انگیزه های 
فراوانی برای شکست دادن خط دفاعی الهلال برخوردار 
اســت. مهاجم بلندقامت تیم ملی ایران در رقابت های 
جام ملت های آســیا شــانس زیادی برای نشان دادن 
توانایی هایش نداشــت و به جز چند دقیقه در بازی برابر 
قطر و البته ۶۵ دقیقه مقابل هنگ کنگ، دیگر در ترکیب 
تیم به میــدان نرفت. این مهاجم امیدوار بود تا بتواند به 
همراه دیگر هم تیمی هایش عنوان قهرمانی آسیا را از آن 
خود کند اما این رویا تعبیر نشد و او امروز باید برابر علی 
البلیهی یکی از پرحاشیه ترین مدافعان آسیا قرار بگیرد که 
شاید می توانستیم شاهد تقابل این دو در جام ملت های 

آسیا نیز باشیم ولی این گونه نشد.

جنجالی ترین مدافع جهان 
در اصفهان

بی شک یکی از جذابیت های مصاف سپاهان و الهلال 
حواشــی این مسابقه و به ویژه رفتار علی البلیهی مدافع 
خبرساز عربستانی ها اســت. این مدافع پرحاشیه در جام 
جهانی 2۰22 بود که به دلیل درگیری مسی مورد توجه 
هواداران و علاقه مندان به فوتبال در جهان قرار گرفت و 
سپس در جریان مسابقه الهلال و النصر برخورد مشابهی 
با رونالدو نیز داشت تا بیشــتر در صدر اخبار رسانه های 
ورزشــی جهان قرار بگیرد و بیشتر شناخته شود. جالب 
اینکه بلیهــی در جام ملت های آســیا و با وجود حذف 
زودهنگام عربســتان در مرحله یک هشتم نهایی نیز دو 
حاشــیه جالب توجه داشت که یکی مربوط به گلزنی او 
در دیدار نخست مرحله گروهی مقابل عمان و باد کردن 
بادکنک پس از بیرون آوردن آن از ساق هایش بود و در 
مصاف مرحله یک هشــتم نهایی نیز رفتار او با سون و 
کشیدن ستاره تاتنهام به شدت مورد تقبیح قرار گرفت. 
او حالا آماده مصاف روز پنج شنبه برابر الهلال می شود؛ 
دیداری که امشــب در نقش جهان برگزار خواهد شد و 
احتمالا یکی از اتفاقات قابل پیش بینی مسابقه دیگری 
مهاجمان سپاهان با مدافع جنجال ساز عربستانی ها خواهد 

بود.

شعار ویژه سپاهانی ها برای 
الهلالی ها

هواداران سپاهانی شعار معروف جام ملت های آسیا را 
برای بازیکنان الهلال سر دادند. هواپیمای حامل کاروان 
الهلال سه شنبه وارد اصفهان شد و اتوبوس این تیم نیز 
مستقیم از فرودگاه راهی هتل محل اقامت اعضای این 
تیم شــد تا آبی های ریاض خود را برای دیدار حســاس 
روز پنج شنبه برابر سپاهان آماده کنند. نکته جالب اینکه 
با رســیدن اتوبوس الهلال به هتل، هواداران اصفهانی 
دورتــا دور اتوبوس حلقه زده و برای اعضای تیم حریف 
کری می خواندند. زمانی که بازیکنان الهلال از اتوبوس 
پیاده شــده و راهی هتل می شدند، هواداران با فریاد، نام 
»سپاهان ســپاهان« را به زبان می آوردند. در این میان 
برخی از هواداران سپاهان دست به کار جالبی زده و شعار 
معروف عربی که در جام ملت های آسیا بسیار مورد توجه 
قرار گرفت را به زبان آوردند. طرفداران اصفهانی با شعار 
»الهلال اسمع عینک بتدمع« برای حریف کری خواندند. 
این شــعار عربی در جام ملت های آسیا در قطر و توسط 
هواداران تیم ملی امارات خطاب به تیم ملی ایران سر داده 
شد که با واکنش بازیکنان تیم ملی ایران در روز مسابقه 

با امارات همراه شده بود.

پشیمانی روس ها از جذب 
مهاجم جوان سپاهان

رســانه های روس از پشیمانی باشگاه زسکامسکو از 
جذب مهاجم ایرانی خبر داده اند. درحالی که طی روزهای 
اخیر اخباری در رابطه باعلاقه باشگاه زسکا مسکو روسیه 
به جذب کسری طاهری مهاجم تیم ملی جوانان ایران و 
سپاهان منتشرشده بود، اکنون رسانه های روس مدعی 
شدند که زسکا برنامه ای برای به خدمت گرفتن او ندارد. 
طاهری زمستان امســال در روبین کازان مورد آزمایش 
قرار گرفت و در یکی از دیدارهای دوســتانه برای کازان 
گلزنی کرد. در مســابقات جهانی زیر ۱۷ سال در سال 
2۰2۳ نیز این مهاجم در چهار بازی دو گل به ثمر رساند 
و یک پاس گل داد. بر اســاس ادعای رسانه های روس 
در چارچوب همکاری بین باشــگاه های روسیه و ایران، 
دو بازیکن ۱۷ ســاله دیگر در تیم جوانان زســکا مورد 
آزمایش قرار می گیرند تا در صورت تمایل این باشــگاه 
به جمع آن ها بپیوندند. گفتنی است روسیه سکوی پرتاب 
یکی از مهم ترین لژیونرهای فوتبال ایران یعنی ســردار 
آزمون محسوب می شود. بازیکنی که کار خود را در این 
کشــور با حضور در روبین کازان و بعد رستوف و زنیت 
سن پترزبورگ دنبال کرد. درخشش این مهاجم ملی پوش 
باعث شــد او ابتدا به بایرلورکوزن بپیوندد و در تابستان 
امســال نیز به شکل قرضی رم شــد. باید منتظر ماند و 
دید که آیا بازهم باشگاه های روسی بعد از تجربه موفقی 
به نام سردار آزمون به سراغ استعدادهای ایرانی خواهند 

آمد یا خیر.

 نمایش فیلم پرویز خان در جشنواره فجر 
امسال با ســروصداهای زیادی همراه شد. 
فیلمی که توانســت چند جایزه را به خود 
اختصاص دهد و جــدا از نگاه اهالی هنر، 
نــگاه فوتبالی ها را هم بــه خود معطوف 
کند. قصه فیلم به زمان مربیگری زنده یاد 
پرویز دهداری و استعفای ۱4 بازیکن تیم 
ملی بازمی گردد. اتفاقی که موجب شــد تا دهداری تیم ملی 
را دوباره تشــکیل داده و راهی مسابقات کند. اما نکته جالب 
پیرامون فیلم پرویز خان جدا از نقش آفرینی پرویز پورصمیمی 
در نقش پرویز دهداری و بازی بازیگران به جای بازیکنان تیم 
ملی، حضور کوتاه رسول کربکندی پیشکسوت فوتبال اصفهان 
در نقش خودش بود. به این بهانه با کربکندی همکلام شدیم 
تــا نظر او درباره تجربه بازی در این فیلم جویا شــویم که در 

ادامه می خوانید.
Á  ظاهرا پای شما هم به سینما باز شد. پیرامون

این موضوع صحبت کنید.
یک روز از تهران به من تماس گرفتند و پیشنهاد بازی در این 
فیلم را دادند. آن ها گفتند با توجه به ویژگی های اخلاقی شما که 
به آقای دهداری هم خیلی نزدیک است خوشحال خواهیم شد 
که این نقش را بازی کنید. من هم با توجه ارادتی که به آقای 

دهداری دارم بازی در این نقش کوتاه را پذیرفتم.
*به نظر می رسد زیر گریم سنگینی هم رفته باشید.

بله. چون قرار بود صورت من را جوان کنند حدود دو تا ســه 
ســاعت کار گریم طول کشــید و پس از پایان بازی ام همه 

چسب هایی که استفاده کرده بودند را جدا کردند.
Á نقش شما در این فیلم چه بود؟

مــن نقش خودم را بــازی کردم و معرف آقــای عابدزاده به 
مرحوم دهداری بودم و به ایشان می گویم با توجه به استعفای 
دسته جمعی ۱4 بازیکن، عابدازه دروازه بانی آینده داری است که 
می تواند به تیم ملی کمک کند. این جمله را هم گفتم که شما 
باید یک شــاهین دیگر بسازید. ایشان هم پاسخ می دهد من 
هم به دنبال همین کار هستم. بعد به عابدزاده اشاره می کنم و 
می گویم این همان بازیکنی است که دنبالش می گردید. در چند 
صحنه دیگر هم این دیالوگ را می گویم:» پرویزخان عابدزاده 

پشیمانت نمی کند.«
Á  بازی مقابل استاد پورصمیمی چگونه بود و چه

حسی داشت؟
من ایشــان را انسان بسیار باشخصیت و پخته ای دیدم. با آن 

پالتو و کتی هم که تنشان کرده بودند خیلی 
شــباهت زیادی به آقای دهداری پیداکرده 
بودنــد. درمجموع فکر می کنــم که آقای 

پورصمیمی شخصیت جالبی داشته باشند.
Á هنوز فیلم را ندیده اید؟

نه. دخترم در تهران فیلم را دیده بود و آن قسمت کوتاه بازی ام 
را برایم فرستاد. خودم از قبل فکر نمی کردم از این فیلم تا این 
اندازه استقبال شود به دلیل این که فکر می کردم آقای دهداری 
مربوط به نسل دوری بوده و جوان های امروز شناخت چندانی از 
ایشان ندارند. اما دخترم گفت که سینما هنگام نمایش این فیلم 
پر بود و با توجه به جوایزی که کسب کرده ظاهرا فیلم خوبی 

درست شده اســت. به هرحال زحمت فراوان 
کشیده شده بود تا نقش بازیکنان آن زمان 
را بازیگران ایفا کنند. من خود دوساعت گریم 
شد و همان دوساعت هم وقت صرف شد تا 
گریم باز شــود. این فیلم خاطرات گذشته را 

دوباره برایم زنده کرد.
Á  پس ازایــن که جوان شــده اید حس خوبی

داشتید؟
اتفاقا به دست اندرکاران فیلم گفتم که من دیگر با ریش مشکی 
به اصفهان برنمی گردم. اجازه بدهید تا با همان شکل قبل به 

شهرم برگردم.

Á  در سینمای ایران فیلم هایی پیرامون ورزش و
به ویژه فوتبال کم ساخته می شود. به نظر شما 
به چنین  پرداختن  کارگردانی جسارت  چگونه 

موضوعاتی را می کند؟
به هرحال برای چنین فیلم هایی ســرمایه گذاری نمی شود اما این 
گروه یعنی آقای ثقفی به عنوان کارگردان و آقای پناهی به عنوان 
تهیه کننده وارد این حوزه شده اند. تازه در هنگام فیلمبرداری فهمیدم 
که تا چه اندازه این کار دشوار است. من یک ساعت در مورد فوتبال 
مصاحبه می کنم اما یک تپق هم نمی زنم اما در همین نقش کوتاه 
مدام ایراد می گرفتند که حرکات بدنم را اصلاح کنم. ما یک فیلم را 
تماشا می کنیم اما هرگز به این فکر نمی کنیم که چقدر وقت صرف 
ساختن چنین فیلمی شده است. به طور مثال برای همین فیلم پرویز 
خان در بیابان های اطراف شهریار یک کانتینر برای لباس ها آورده 

بودند تا بازیگران و تماشاگران تنشان کنند.
Á  جریان آقای عابدزاده و معرفی ایشان به آقای

دهداری دقیقا چه بود؟
آن زمان آقای عابدزاده بازیکن تیم منتخب اصفهان بود و من 
هم چون مربی آن تیــم بود با آقای دهداری تماس گرفتم و 
گفتم این بازیکن به درد شما خواهد خورد. این جریان مربوط 
به سال ۶۶ است و من را هم با توجه به عکس های موجود از 

همان سال گریم کردند.
Á  اطلاعی از ماجرای استعفای 1۴ بازیکن تیم

ملی در آن زمان دارید. این که چه اتفاقی افتاده 
است؟

نه. اما می دانم آقای دهداری یک چهارچوب های اخلاقی داشت 
که شــاید برای خیلی از بازیکنان جا نیفتاده بود. به طور مثال 
ایشــان اعتقاد داشت که سر میز غذا باید همه حاضر شوند و 
وقتی می نشینید و صندلی هایشان را بلند می کنند نباید صدا کند. 
تا همه غذا نخورده اند کسی نباید میز غذا را ترک کند. ایشان 
به همین موضوعات ریز انضباطی خیلی توجه و تمرکز داشتند. 
شاید تحمل چنین سخت گیری های برای تعدادی از بازیکنان 

دشوار بوده است.
Á  تیمی هم که دوباره آقای دهداری با جوانان بی

نام و نشان ساخت به تیم قدرتمندی تبدیل شد.
بله. به نظر من فوتبال کنونی ما به چنین کودتایی نیاز دارد اما 
متاسفانه به دلیل نتیجه گرا بودنمان هیچ اراده ای برای این کار 
وجود نــدارد. همه می خواهند درختی را بکارند که میوه اش را 
خودشان بچینند و برای آینده فوتبال کشور کسی کاری انجام 

نمی دهد.

گفتگوی» اصفهان امروز«  با رسول کربکندی پیرامون بازی در فیلم پرسروصدای پرویزخان

فوتبال ایران به تفکر دهداری نیاز دارد
دیالوگ کربکندی در فیلم:» پرویز خان عابدزاده پشیمانت نمی کند«

روزنامه الشرق الاوسط در گزارشی به تقابل های گذشته 
دو تیم ســپاهان و الهلال پرداخته است. الهلال که دوره 
گذشته رقابت های لیگ قهرمانان آسیا به فینال صعود کرد و 
در دیدار برابر اوراواردز ژاپن شکست خورد تا عنوان قهرمانی 
را از دست بدهد، امشب در دور رفت مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا هستند، در اصفهان به مصاف سپاهان 
خواهد رفت. هواداران الهلال امیــدوار به پیروزی در دیدار 
حساس برابر سپاهان هستند، اما تیم عربستانی در دیداری 
که روز پنجشنبه در ورزشگاه نقش جهان اصفهان با ظرفیت 
حدود ۷۵ هزار تماشاگر برگزار می شود، بازی دشواری خواهد 
داشــت. این بازی در حالی برگزار می شــود که تاریخچه 
رویارویی های قبلی این دو تیم نشان می دهد در چهار تقابل 
قبلی دو تیم، سپاهان ایران توانسته در دو بازی پیروز شود، 
درحالی که الهلال در یک مسابقه پیروز شده و یک دیدار با 
تساوی به پایان رسیده است. نخستین تقابل دیدار دو تیم 
در چارچوب مســابقات مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
2۰۱۱ در ریاض برگزار شــد و در آن سپاهان توانست با دو 

گل پیروز شود اما بازی برگشت در اصفهان، دو تیم تساوی 
۱-۱ از زمین خارج شدند. این دو تیم در سال 2۰۱4 دوباره 
در لیگ قهرمانان آسیا در یک گروه قرار گرفتند و سپاهان 
در دیدار رفت توانست دومین پیروزی خود را مقابل الهلال 
به دســت بیاورد و با نتیجه ۳-2 زمین را ترک کند، اما در 

دیدار برگشــت در ریاض، این الهــلال بود که با یک گل 
طلایی پوشان را شکست داد. البته با وجود اینکه سپاهان در 
چهار دیدار رو در روی خود برابر الهلال دست بالا را دارد اما 
این تیم عربستانی که امسال کهکشانی هم بسته شده است، 
در تقابل با تیم های ایرانی آمار خوبی از خود ثبت کرده است. 

این تیم در 4۵ رویارویــی با نمایندگان ایران، 2۱ بار پیروز 
شــده و تنها ۱۵ بار شکست خورده و ۹ دیدار هم با تساوی 
به پایان رسیده است. دراین بین ۳8 بازی در لیگ قهرمانان 
آسیا برگزارشده که درمجموع ۱8 پیروزی سهم الهلال و ۱۱ 
پیروزی ســهم تیم های ایرانی بوده و ۹ بازی هم با تساوی 
همراه بوده است . دو دیدار پیش روی سپاهان و الهلال، اولین 
تقابل های این دو تیم در مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا 
خواهد بود و مهم ترین رویارویی  آن ها محسوب می شود. دو 
تیم در شرایطی به مرحله حذفی راه یافته اند که الهلال با ۱۶ 
امتیاز در گروه چهارم مسابقات صدرنشین شد و سپاهان با 
۱۰ امتیاز در رده دوم گروه سوم قرار گرفت. الهلال به دنبال 
کسب یک نتیجه مثبت در اصفهان است تا هفته آینده بازی 
راحتی در ریاض داشته باشد؛ کسب یک نتیجه مثبت فرصتی 
برای الهلال برای تقویت شانس خود برای صعود به مرحله 
یک چهارم نهایی خواهد بود و بنابراین باشگاه عربستانی در 
تقابل ویژه با سپاهان باید مراقب آمار و ارقام رویارویی های 

خود با طلایی پوشان باشد.

طلایی پوشان به دنبال سومین پیروزی مقابل الهلال

ملی پوش اصفهانی تکواندو به 
دنبال ارتقا رتبه جهانی

سرمربی تیم ملی تکواندو بانوان از تلاش کادر فنی این تیم 
برای ارتقا جایگاه ملی پوش اصفهانی تکواندو سخن می گوید. 
مینو مداح درباره قهرمانی بانوان تکواندو ایران در رقابت های 
بین المللی جام فجر، اظهار داشت: ما هدفی داریم که شاید کمی 
زود باشد درباره آن اظهارنظر کنیم، چرا که 2 رویداد جام ریاست 
فدراسیون جهانی و جام باشگاه های آسیا نیز طی روزهای آتی 
در ایران برگزار می شــود. وی افزود: هدف اصلی ما این است 
تا ناهید کیانی که به سهمیه المپیک رسیده، درمجموع این 
سه رویداد بین المللی در تهران به 4۰ امتیاز کامل دست یافته 
تــا بتواند رنکینگ خود را از چهارم ارتقا دهد. این هدف برای 
سیدبندی المپیک پاریس است. او اکنون در رنکینگ چهارم 
است و تلاش می کنیم تا به رده دوم یا نهایتا سوم برسد تا در 
المپیک شرایط بهتری داشته باشد. البته مسئله فوق مستلزم آن 
است تا حریفان بالاتر ناهید در رنکینگ، نتوانند 4۰ امتیاز خود 
را بگیرند. ســرمربی تیم ملی تکواندو بانوان، ادامه داد: کیانی 
با طلای جام فجر، ۱۰ امتیاز گرفت. جام ریاســت فدراسیون 
جهانی 2۰ امتیاز و جام باشگاه های آسیا نیز ۱۰ امتیازدارند که 
امیدوارم ناهید با درخشش همیشگی خود در این 2 مسابقه نیز 
به طلا رسیده و امتیازاتش را کامل کند. مداح درباره برداشت 
کلی خود از جام فجر، تصریح کرد: بازی های سبک و راحتی 
نبود و باید بگویم تکواندو بانوان ما رشد خوبی داشته و بچه ها 
نسبت به سال گذشته، حرکت روبه جلو داشتند، به خصوص 
نفراتی که از رده سنی نوجوانان آماده اند، عملکرد خوبی داشتند. 
وی پیرامون اینکه گفته می شود این رویداد با استقبال خوبی 
از سوی خارجی ها مواجه نشد و بیشتر به لیگ برتر شباهت 
داشته اســت، تصریح کرد: ابتدا باید بگویم نحوه برگزاری و 
ساماندهی بسیار خوب بود. برخی ورزشکاران خارجی که ثبت 
نام کرده بودند، در وزن کشــی حاضر نشدند. تعارفی ندارم که 
بی دلیل تمجید کنم اما واقعا مسابقات خوب بود و اینکه برخی 

خارجی ها وزن کشی نکردند، دیگر تقصیر ما نیست. 

تثبیت جایگاه والیبال ایران در 
لیگ ملت ها تا ۲۰۲5

فدراسیون جهانی والیبال برنامه لیگ ملت ها مردان و زنان 
در سال های 2۰2۵ تا 2۰2۷ را اعلام کرد. فدراسیون جهانی 
والیبال )FIVB( از ابتدای دهه ۱۹۹۰ میلادی، بر اساس یک 
برنامه بازاریابی و جذب مخاطب عام در سراســر جهان برای 
رشته ورزشی والیبال، تورنمنت های سالانه لیگ جهانی )در 
بخش مردان( و جایزه بزرگ )در بخش زنان( را راه اندازی کرد. 
این دو رویداد سالانه اگرچه از حیث تعداد تیم های حاضر، شیوه 
برگزاری و جوایز نقدی با یکدیگر تفاوت های بنیادین داشتند، 
ولــی رفته رفته طی دو دهه برگزاری جایگاهی پراهمیت نزد 
کشورهای فعال درزمینه والیبال و همچنین مخاطبان والیبال 
پیدا کردند. تا جایی که حضور در این تورنمنت ها بخشــی از 
اهداف و چشــم اندازهای کشورها شد؛ چراکه لیگ جهانی و 
جایزه بزرگ به مقدمه ای بایسته برای طی کردن سیر تکاملی 
و پیشرفت تیم ها بدل شده بود. رویارویی با کشورهای قدرتمند 
دنیای والیبال و کسب تجربه از حضور بین المللی در بالاترین 
سطح والیبال جهان در بازه ای دوماهه چیزی نبود که کشورها 
از کنار آن به ســادگی عبور کنند. به ویژه اینکه از کانال این 
رقابت ها می توانســتند خود را برای تورنمنت های مهم دیگر 
ازجمله بازی های المپیک، قهرمانی مردان جهان، جام جهانی و 
قهرمانی قاره ها آماده کنند. والیبال ایران نیز ازجمله کشورهایی 
بود که لیگ جهانی را دروازه جهانی شدن و پیشرفت قلمداد 
کرد و برای حضور در این مسابقات هدف گذاری کرد، اما تیم 
ملی ایران در سال های 2۰۱۰ و 2۰۱۱ در مرحله انتخابی این 
تورنمنت متوقف شد تا ســال 2۰۱2 سرانجام موفق شود با 
کسب دو پیروزی برابر مصر در قاهره و سپس ثبت دو پیروزی 
دیگر بر ژاپن در تهران، جواز حضور در لیگ جهانی 2۰۱۳ را 
به دست آورد. از آن سال تا سال 2۰۱۷ که آخرین دوره لیگ 
جهانی برگزار شد، ایران همواره یکی از تیم های حاضر در این 
تورنمنت معتبر بود و بهترین نتیجه اش نیز در سال 2۰۱4 رقم 
خورد که از مرحله گروهی به مرحله نهایی رسید و از این مرحله 
نیز به نیمه نهایی صعود کرد و نهایتا به عنوان چهارمی مسابقات 
دســت یافت. اما فدراســیون جهانی والیبال از سال 2۰۱8 با 
ترکیب و یکسان ســازی لیگ جهانی )مردان( و جایزه بزرگ 
)زنان( از حیث تعداد تیم ها، نحوه برگزاری و میزان جوایز نقدی، 
مسابقات »لیگ ملت ها« را بنیان نهاد و اجرا کرد. مسابقاتی که 
ایران نیز یکی از حاضران ثابت آن است و در سال های 2۰۱8 
و 2۰۱۹ با قهرمانی روسیه به پایان رسید. در سال 2۰2۰ نیز 
گسترش و شیوع ویروس کرونا سومین دوره این رقابت ها را 
لغو کرد و در سال های 2۰2۱، 2۰22 و 2۰2۳ به ترتیب برزیل، 
فرانسه و لهستان جام قهرمانی را بالای سر بردند. فدراسیون 
جهانی والیبال در ادامه توسعه این رویداد بین المللی برنامه لیگ 
ملت ها مردان و زنان در ســال های 2۰2۵ تا 2۰2۷ را اعلام 
کرد که حکایت از افزایش تیم های شرکت کننده و میزبان های 
مرحلــه مقدماتی دارد. بر این اســاس مرحله مقدماتی لیگ 
ملت ها در این سال ها با حضور ۱8 تیم برگزار می شود، بنابراین 
۱۶ تیم شرکت کننده )ایران، ایتالیا، آرژانتین، صربستان، کوبا، 
ژاپن، برزیل، ترکیه، بلغارستان، هلند، آلمان، فرانسه، آمریکا، 
کانادا، لهســتان و اسلوونی( در مسابقات ســال 2۰24 گروه 
مردان و تیم های شــرکت کننده در گروه زنان نگران سقوط 
به چلنجرکاپ نخواهند بود. همچنین در حال حاضر مرحله 
مقدماتی در سه هفته و هر هفته در دو گروه هشت تیمی برگزار 
می شود که از سال 2۰2۵ مقدماتی در سه هفته و هر هفته در 
سه گروه شش تیمی به میزبانی سه کشور در هر گروه جنسیتی 
برگزار خواهد شد. در فرمت جدید لیگ  ملت ها همانند سال های 
قبل در پایان مرحله مقدماتی هفت تیم برتر به همراه میزبان به 
مرحله نهایی صعود خواهند کرد. ازنظر تعداد بازی تیم ها تغییر 
ایجاد نشده است و هر تیم درمجموع سه هفته مرحله مقدماتی 
۱2 مسابقه خواهد داشت و نتایج در یک جدول درج خواهد شد. 
بنابراین هر تیم شرکت کننده در لیگ ملت ها در مرحله گروهی 
با پنج تیم در برنامه جدید بازی نخواهد کرد که در سال 2۰24 

این موضوع برای سه تیم صدق می کند.

 ملی پوش جوان سپاهان
 مهره قابل اعتماد مورایس

 روزی سرنوشت ساز برای داور کویتی 
در نقش جهان

آریا یوسفی یکی از بازیکنان مورد اعتماد مورایس در مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا بوده است. آریا یوسفی، ستاره جوان 
سپاهان که همراه با تیم ملی در جام ملت های آسیا حاضرشده 
بود اما فرصت حضور در میدان را به دســت نیاورد در تمرینات 
سپاهان حضور پیداکرده و آماده نبرد حساس با الهلال عربستان 
می شــود، این بازیکن در آخرین بــازی مرحله گروهی مقابل 
الاتحاد به میدان رفت و در ترکیب ثابت طلایی پوشان قرارگرفته 
بود. یوسفی در تمامی مسابقات سپاهان در لیگ قهرمانان آسیا 
به کار گرفته شــد و در سه مسابقه به عنوان بازیکن ثابت و دو 
مســابقه را هم به عنوان بازیکن جانشین به میدان آمد و یک 
پــاس گل هم در مقابل آلمالیق به نام خود ثبت کرد، او در این 
مسابقه در دقیقه ۷۰ جانشین میلاد زکی پور شد و در پیروزی ۹ 

بر ۰ ســپاهان روی یکی از گل ها تاثیر گذار بود. آریا در سپاهان 
رقیب ملی پوش دارد و حضور در ترکیب سپاهان هم مانند تیم 
ملی برای او سخت خواهد بود اما مورایس معمولا از او در پست 
وینگر یا هافبک کناری استفاده می کند تا همزمان از توانایی های 
او و رامین رضاییان استفاده کند و باید دید در مقابل الهلال هم 
از او اســتفاده خواهد کرد یا با بازیکنان باتجربه تری مقابل تیم 
قدرتمند عربستان حضور پیدا می کند. یوسفی جوان ترین بازیکن 
تیم ملی ایران در جام ملت های آسیا بود و با حفظ روندی که در 
نیم فصل نخست لیگ برتر داشت می تواند به یکی از بازیکنان 
ثابت تیم ملی در سال های آینده تبدیل شود و همین موضوع 
می تواند انگیزه او را برای درخشش با پیراهن سپاهان در فصل 

جاری بیشتر کند.

احمد العلی که دیدار حســاس تیم های ملــی ایران و قطر را 
قضاوت کرد، به عنوان داور اول نبرد سپاهان و الهلال انتخاب شده 
است. تیم های ملی ایران و قطر در حالی در مرحله نیمه نهایی جام 
ملت های آسیا 2۰2۳ به میدان رفتند که یکی از حواشی این مسابقه، 
انتخاب احمد العلی بــود؛ داوری از کویت که هواداران فوتبال در 
ایران اعتراضشان بر این بود که چرا کنفدراسیون فوتبال آسیا، داوری 
عرب زبان را برای دوئل با قطر انتخاب کرده است. با وجود حواشی 
ایجادشده، براساس نظرات کارشناسی داوری باید اذعان داشت که 
احمد العلی قضاوت درخشــانی در نبرد تیم های ملی ایران و قطر 
داشته اســت. داور جوان و جویای نام فوتبال کویت، با وجود آنکه 
تجربه زیادی در عرصه قضاوت در قاره آسیا ندارد اما توانسته کارنامه 
قابل قبولــی را از خود به جای بگــذارد. نبرد تیم های ملی ایران و 

قطر، نخستین قضاوت او برای تیم ملی ایران بود اما او در عرصه 
باشگاهی، تاکنون 2 بار برای نمایندگان فوتبال ایران قضاوت کرده و 
براساس تصمیم کمیته داوران کنفدراسیون فوتبال آسیا، حالا احمد 
العلی باید نبرد حساس تیم های سپاهان ایران و الهلال عربستان را 
در دور رفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا سوت بزند. 
احمد العلی در فصل جاری لیگ قهرمانان آسیا در 2 مسابقه برای 
نمایندگان فوتبال ایران قضاوت کرده اســت؛ دوئل سپاهان ایران 
و اولمالیق ازبکســتان که در تاشکند برگزار شد و نبرد پرسپولیس 
ایران و استقلال تاجیکستان که به میزبانی شهر دوشنبه برگزار شد. 
در هر 2 مسابقه نمایندگان ایران شکست ناپذیر بودند؛ به طوری که 
طلایی پوشان موفق شدند بردی ۳ بر یک را برابر اولمالیق جشن 

بگیرند و نبرد پرسپولیس و حریف تاجیکستانی هم برنده نداشت.

   منهای فوتبال   خبر کوتاه

من آقای پورصمیمی را 
انسان بسیار باشخصیت 
و پخته ای دیدم. با آن 

پالتو و کتی هم که تنشان 
کرده بودند خیلی شباهت 
زیادی به آقای دهداری 

پیداکرده بودند. درمجموع 
فکر می کنم که آقای 
پورصمیمی شخصیت 

جالبی داشته باشند
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تولید بانداژ ضدعفونت با استفاده از عصاره حنا و نانوالیاف

درخشش شاهنامه خوان سمیرمی
 در اولین جشنواره ملی کاراکترهای بوم گردی و گردشگری

افتتاح ۲ اقامتگاه بوم گردی در شهرستان نایین

بیست و دومین نشست »گپ و گرافیک اصفهان« 
برگزار شد

خوش خبر

طرح : پیام پور فلاح/ اصفهان امروزبدون شرح

جعبه سیاه

سراسر روشنایی و زیبایی
اگر به کســی بگویند ردی از حضور ابن 
سینا در مکانی را پیدا کرده ایم، می دانیم 
شــیخ بهائی کجا می آمده اســت! میر 
فندرسکی و میرداماد کجاها قدم زده اند. 
علامه مجلسی کجا یک عمر درس گفته 
است. بی شــک راغب می شدید تا این 
مکان را ببینید. از نزدیک در آن مکان نفس بکشید. نفسی 
که شــما را به تاریخ و دانش و ایمان متصل کند و ریه های 
شما پر از خاطره ایران کند. در یک چنین مکانی، غنیمتی 
اســت که نمی توان از دست داد. اینجا درست همانجاست. 
تاریخ ایران و اصفهان، تاریخ دانش و هنر و صنعت اســت. 
اینجا یک دانشنامه بزرگ در صورت کتاب معماری است. 
اینجا تاریخ به عظمت مردان بزرگ، ایســتاده اســت. این 
تصویر از ساعات اولیه شب هفدهم بهمن امسال در بخش 
جنوبی مسجد جامع اصفهان و نزدیک مقبره علامه مجلسی 
تهیه شده است. شب اینجا سراسر روشنایی و زیبایی است. 

اینجا شب نه تنها ترس ندارد که گویی شادی آفرین و لذت 
بخش است. آرامشــی که هر لحظه آن منحصر بفرد و در 
عین حال مانند ذکرهای یک مناجات، پیوسته و شبیه هم 

هستند. اینجا می توان عاشق دانش و هنر و ایران شد. برای 
تجربه عاشقی هم که شده، دیدار این مکان را به خصوص 

در شب از دست ندهید؟

یک ربات جراحی کوچک در ایســتگاه فضایی بین المللی 
نخستین عملیات نمایشی خود را در گرانش صفر انجام داد.

به گزارش سی ان ان، این ربات که SpAceMIRA نام دارد 
از فاصله حدود 4۰۰ کیلومتری توسط جراحانی در ایالت نبراسکا 
راهبری شد و چند عمل را روی یک بافت شبیه سازی شده در 

ایستگاه فضایی بین المللی در مدار زمین انجام داد.
این کار نقطه عطف گامی مهم در توسعه فناوری است که 
برای ماموریت های فضایی سرنشین دار طولانی به فضا اهمیت 
دارد زیرا ممکن اســت در چنیــن ماموریت هایی جراحی های 
اضطراری مورد نیاز باشد. علاوه بر آن فناوری مذکور دسترسی 
بــه خدمات درمانی در مناطق دورافتاده روی زمین را نیز فراهم 
می کنــد. SpAceMIRA با وزن حدود ۰.۹ کیلوگرم و طراحی 
کوچک )به اندازه یک مایکروویو(، ابزاری ســبک برای انجام 

جراحی اســت. به گفته شین فاریتور یکی از بنیانگذاران و مدیر 
ارشد فناوری در استارت آپ VIRtuAl IncISIon )سازنده ربات( 
این ابزار از دو بازو برای تقلید حرکات یک انسان استفاده کرد و 
به طور دقیق تر بازوی چپ برای کنترل اشــیا و بافت و بازوی 
راســت برای بریدن استفاده شد. در عملیات نمایشی روز شنبه 
یک جراح از راه دور، دســتان ربات را کنترل کرد تا بافت شبیه 
سازی شــده )ساخته شده از نوارهای لاستیکی( را کشش دهد 
و از دســت رباتیک دیگر برای بریدن بافت الاستیک با قیچی 
استفاده شد. در کل ۶ جراح آزمایش های از راه دور با ربات انجام 
دادند و عملیات های مذکور موفقیت آمیز بودند. فاریتور در این 
باره می گوید: این ربات دستان و چشمانی کوچک تر به جراحان 
روی زمین می دهد تا آنها بتوانند تعداد زیادی عمل های جراحی 

کم تهاجم انجام دهند.

ربات جراح در فضا جراحی نمایشی انجام داد

یک تیم تحقیقات بین رشته ای از دانشگاه کرنل یک روش 
نوآورانه برای استفاده از خصوصیات آنتی اکسیدان و آنتی باکتریایی 

گیاه حنا ارائه کرده است.
به گزارش مهر، این گروه از نوعی رنگدانه قرمز موجود در 
برگ گیاه حنا برای ایجاد بانداژ پنبه استفاده کرده است، بانداژی 
که روی آن با پوششی از جنس نانوالیاف پوشانده می شود. این 
بانداژ می تواند برای مقابله با عفونت به کار گرفته شود و زخم ها 

را سریع تر التیام دهد.
عنوان  با  مقاله ای  قالب  در  که  پروژه  این  نتایج 
 FunctIonAlIzAtIon oF cotton nonwoVen wIth

 cyclodextRIn/lAwSone IncluSIon coMplex

 nAnoFIBRouS coAtIng FoR AntIBActeRIAl wound

 InteRnAtIonAl JouRnAl oF نشریه  در   dReSSIng

phARMAceutIcS به چاپ رسیده است، با توجه به افزایش 

شیوع باکتری های مقاوم در برابر دارو، بسیار مفید باشد.
این  است.  زخم  پانسمان های  رایج ترین  از  یکی  پنبه  گاز 
محصول ارزان، در دسترس، راحت و زیست سازگار است. با این 
حال، این گازها باعث بهبودی یا مبارزه با عفونت نمی شود. محسن 
عالیشاهی از محققان این پروژه می گوید: »پنبه به تنهایی نمی تواند 
عوارض مربوط به عفونت را کم کند.« تامر اویار یکی از محققانی 
است که روی عامل دار کردن الیاف کار می کند، او به دنبال استفاده 
از این فناوری برای بهبود منسوجات پزشکی و سیستم های تحویل 
دارو است. در این راستا، عالیشاهی و اویار به همراه محمود ابوالخیر 
روی رنگدانه های قرمزی که در برگ گیاه حنا یافت می شود، کار 
کردند. این رنگدانه ها دارای خواص آنتی باکتریال و ضد التهاب بوده 

و می توانند عملکرد پنبه را بهبود دهند. پیش از این نشان داده 
شده بود که عصاره حنا به بهبود سریع تر زخم کمک می کند اما 
این محلول به راحتی جذب بدن نمی شود و باید براین محدودیت 
غلبه کرد. این گروه تحقیقاتی از سیکلودکسترین که از خانواده 
الیگوساکاریدهای طبیعی است، استفاده کرد. آن ها رنگدانه قرمز 
حنا را به سیکلودکسترین متصل کردند. آن ها سپس از تجهیزات 
الکتروریسندگی برای تولید یک پوشش نانوالیاف یکنواخت از 
محلول سیکلودکسترین/ رنگدانه استفاده کردند و آن را روی پنبه 
بافته نشده قرار دادند. آن ها دریافتند که پانسمان آزمایشی فعالیت 
آنتی اکسیدانی به طور قابل توجهی بالاتر وامیدوارکننده ای نشان 
داده و به بهبود سریع زخم کمک شایانی می کند. دلیل این امر 
حلالیت بالای این ساختار و نسبت سطح به حجم بالای نانوالیاف 
بود. پانسمان آزمایشی عملکرد ضدباکتریایی بسیار خوبی در برابر 

گونه های باکتریایی گرم منفی و گرم مثبت داشت و به طور موثری 
باکتری e. colI و StAph را در آزمایش ها از بین برد. استفاده 
بیش از حد از آنتی بیوتیک های مصنوعی در غلظت های بالا به 
ظهور بیماری همه گیر کشنده و میکروب های مقاوم در برابر دارو 
منجر شده است. بنابراین استفاده از ضدباکتریایی های طبیعی و 
قدرتمند مانند عصاره حنا ممکن است به عنوان جایگزینی برای 
ضدباکتریایی های مصنوعی باشد. عالیشاهی معتقد است که این 
پانسمان به ویژه برای زخم های مزمن که بسیار مستعد ابتلا به 
عفونت هستند، مانند زخم های دیابتی و سوختگی بسیار مفید 
خواهد بود. هدف نهایی من تهیه پانسمانی است که می تواند بر 
این مشکلات غلبه کند. این کار درها را برای ایجاد منسوجات 
پزشکی باز می کند که برای محیط زیست مفید است و برای 

بهبودی عالی است.

اصفهانگرد-4

 

سعید آقایی

و  گردشـگری  میراث فرهنگـی،  اداره کل  سرپرسـت 
برنامـه  زیبـای  اجـرای  از  اصفهـان  اسـتان  صنایع دسـتی 
شـاهنامه خوانی توسط نونهال شـاهنامه خوان سمیرمی در اولین 
جشـنواره نشسـت ملی کاراکترهای بـوم گردی و گردشـگری 
ایـران در حاشـیه هفدهمین نمایشـگاه بین المللی گردشـگری 

تهـران خبـر داد.
میراث فرهنگـی،  اداره کل  روابط عمومـی  به گـزارش 
حمیدرضـا  اصفهـان،  اسـتان  صنایع دسـتی  و  گردشـگری 
محققیـان 24 بهمن مـاه بـا اعـلام ایـن مطلـب گفـت: امـروز 
و در حاشـیه اجـرای برنامه هـای جانبـی هفتمیـن نمایشـگاه 
بین المللـی گردشـگری تهـران، اولین جشـنواره نشسـت ملی 
کاراکترهـای بوم گردی و گردشـگری ایـران با حضور مهندس 
عـزت الله ضرغامـی وزیر محترم میراث فرهنگی، گردشـگری و 
صنایع دستی، فعالان گردشگری کشور و همچنین میهمانانی از 
کشورهای مختلف در هفتمین نمایشگاه بین المللی گردشگری 

تهـران برگزار شـد.
و  گردشـگری  میراث فرهنگـی،  اداره کل  سرپرسـت 
صنایع دسـتی اسـتان اصفهان ادامه داد: در این جشنواره هنرمند 

نونهـال سـمیرمی بـا اجـرای زیبـای برنامـه شـاهنامه خوانی، 
و  نقالـی  افـزود: هنـر  او  برانگیخـت.   را  تحسـین همـگان 
شـاهنامه خوانی از هنرهایی اسـت که از زمان هـای دور تاکنون 
در اسـتان اصفهـان و به ویـژه مناطقـی همچـون شهرسـتان 

سـمیرم که به شـهر هزارچشـمه نیز معروف اسـت رواج داشته 
و هم اکنون با برنامه ریزی های انجام شـده توسـط ایـن اداره کل 
در سـطح اسـتان و شهرسـتان، این رشـته هنری توسط اساتید 

ایـن هنـر از سـنین کودکـی آمـوزش داده می شـود.

به گزارش مهر، بیســت و دومین نشست »گپ و گرافیک 
اصفهان« صبح چهارشنبه با موضوع )شعر و گرافیک یا چگونه از 

شعر گرافیک بیاموزیم( در حوزه هنری اصفهان برگزار شد.
در این نشست که با حضور جمعی از هنرمندان گرافیست در 
عمارت سعدی برگزار شد، مجتبی مجلسی مدیر هنرهای تجسمی 
حوزه هنری اصفهان اظهار کرد: برخی اوقات پررنگ کردن مرزها و 
خط کشی ها در هنرهای تصویری کاری دشوار و طاقت فرسا است 
زیرا هنرجو نمی تواند مرز را بشناسد؛ برای مثال اینکه فرق تصویر 
و پوستر چیست؟ و تصویر خام باید از چه مرزی رد شود تا بتوان 
آن را پوستر دانســت، یکی از همین موارد است. او ادامه داد: در 
ســایر هنرهای دیگر مانند شعر، چون از یک سو با تصویر به آن 
معنایی که ما با آن ســروکار داریم گره نخورده و از طرف دیگر 
یک هنر آمیخته با گوشت و پوست و استخوان ما ایرانی هاست 
و ســال هاست با آن مأنوس هستیم پررنگ کردن برخی مرزها 
کار ســاده تری است و شاید به فهم ما طراحان هم کمکی بکند. 
مجلسی با اشــاره به تفاوت میان شعر و جمله خاطرنشان کرد: 

تفاوت جمله و شعر و مرز این دو خیلی ابهام برای مخاطب ایرانی 
ندارد. با همین مرز و با همین تعریف ها به اســتقبال فهم پوستر 
و تصویر هم می توان رفت. او با بیان اینکه شــعر تکنیک دارد و 
یک ارتباط دیالکتیکی بین فرم و محتوایش برقرار اســت، ابراز 
داشت: آشنایی زدایی )به انگلیسی: deFAMIlIARIzAtIon( از 
جمله مفاهیم کاربردی هم در گرافیک و هم در شــعر است که 
البته نخســتین بار توسط ویکتور شکلوفسکی در سال ۱۹۱۷ در 
مقاله ای با عنوان »هنر به مثابه تکنیک« مطرح شد. مدیر هنرهای 
تجسمی حوزه هنری اصفهان افزود: هدف شکلوفسکی از آفرینش 
مفهوم »آشنایی زدایی« در واقع کشف وجه تمایزی بود که زبان 
شاعرانه را از زبان مقرون بصرفه و ساده روزمره مجزا می کند. او 
معتقد بود که »سخن شاعرانه سخنی شکل بندی شده )فرم بندی 
شده( است و در مقابل ســخن عامیانه و روزمره ای قرار دارد که 
بیشتر بر سادگی و دقت خود تکیه می کند«. این تفارق میان سخن 
شاعرانه و روزمره، از نظر شکلوفسکی قابل تعمیم به تمام اشکال 

و گونه های هنری است.

راه اندازی مرکز 
نوآوری پژوهشگاه 

مواد و انرژی به همت 
محققان ایرانی

مرکز  راه اندازی  از  انرژی  و  مواد  پژوهشگاه  رییس 
نوآوری، مرکز فناوری ساخت افزایشی، آزمایشگاه مرجع 
خواص مکانیکی و چندین پروژه دیگر در این پژوهشگاه به 
همت محققان ایرانی و به مناسبت چهل و پنجمین سالگرد 

پیروزی انقلاب اسلامی خبر داد.
حمید امیدوار در گفت و گو با ایرنا اظهار داشت: مرکز 
نوآوری پژوهشگاه مواد و انرژی در راستای فراهم آوردن 
زمینه رشد و توسعه مهارت فنی و کسب و کار افراد و 
تیم های دارای ایده، هسته های فناور و شرکت نوپا به 
ساخت نمونه اولیه و نیمه صنعتی، توسعه محصولات 
)کالا و خدمات( جدید، همچنین رشد و توسعه بازار برای 

محصولات فناورانه و دانش بنیان تاسیس شد.
او افزود: پژوهشگاه مواد و انرژی در نظر دارد زیست بوم 
نوآوری و فناوری و بازیگران اصلی این زیست بوم را در 

پژوهشگاه ایجاد و توسعه دهد.
رییس پژوهشگاه مواد و انرژی خاطرنشان کرد: در این 
راستا، ایجاد مرکز نوآوری، مرکز توسعه قراردادی، مرکز 
رشد، برج فناوری و پردیس تخصصی مواد و انرژی پارک 
علم و فناوری البرز در واقع تکمیل کننده این زنجیره ارزشی 

محسوب می شود.
او یادآور شد: این پژوهشگاه با ایجاد زیرساخت های 
مناسب، منتورهای تخصصی و تیم های حرفه ای کسب 
نوآوری سازمان ها، شرکت ها و  از استقرار مراکز  و کار، 
هسته های فناور در این پژوهشگاه استقبال کرده و آماده 
و  تیم ها  این  به  کار  و  حوزه کسب  خدمات  انواع  ارایِه 

هسته های فناور است.
رییس پژوهشگاه مواد و انرژی همچنین از آزمایشگاه 
مرجع خواص مکانیکی به عنوان یکی دیگر از پروژه هایی 
که به مناسبت چهل و پنجمین سالگرد پیروزی انقلاب 

اسلامی در این پژوهشگاه راه اندازی شد، نام برد.
مکانیکی  خواص  مرجع  آزمایشگاه  افزود:  امیدوار 
پژوهشگاه مواد و انرژی به منظور ارائه خدمات پژوهشی 
به پژوهشگران و همچنین صنایع کشور از جمله صنایع 
خودروسازی، صنایع نیروگاهی، صنعت نسوز و ... تکمیل و 

به مرحله بهره برداری رسید.
او همچنین گفت: این آزمایشگاه مجهز به تجهیزات 
)با  کششی  استحکام  دستگاه های  مانند  متنوعی 
تست  ضربه،  تست  تن(   ۱۰۰ و   2  ،2۵ ظرفیت های 
خزش، تست خستگی، سختی سنجی )میکرو و ماکرو( و 

میکروسکوپ نوری است.
رییس پژوهشگاه مواد و انرژی با بیان اینکه در راستای 
اطمینان از سلامت عملکرد قطعات مکانیکی در حین 
بارگذاری، نیاز به بررسی جامع مکانیکی آنها است، تاکید 
جامع خواص  آزمایشگاه  وجود یک  این منظور  به  کرد: 

مکانیکی در کشور بیش از پیش احساس می شود.
خواص  آزمایشگاه  داشت:  اظهار  همچنین  امیدوار 
از  یکی  به عنوان  انرژی  و  مواد  پژوهشگاه  مکانیکی 
آزمایشگاه های مرجع در سطح ملی، آماده ارائه خدمات به 
پژوهشگران، صنایع هوایی و خودرویی با تعرفه ای بسیار 

پایین است.
رییس پژوهشگاه مواد و انرژی همچنین از راه اندازی 
سالگرد  با  همزمان  افزایشی،  ساخت  فناوری  مرکز 
با  این مرکز  افزود:  و  داد  انقلاب اسلامی خبر  پیروزی 
امیداور  شد.  راه اندازی  دانش بنیان  محصولات  بر  تکیه 
با بیان اینکه این مرکز مجهز به چاپگر سه بعدی فلزی 
پژوهشگران،  به  فناورانه  خدمات  ارائه  به  قادر  و  بوده 
صنایع و سازمان های کشور و تولید قطعات کاربردی در 
حوزه های مهندسی پزشکی، صنایع خودروسازی، صنایع 
 AddItIVe( افزایشی  ساخت  حوزه  است،   ... و  هوایی 
MAnuFActuRIng( را یکی از موضوعات بروز جهان 

دانست که نقش مهمی در تولید قطعات کاربردی دارد. او 
اظهار داشت: امروزه استفاده از چاپگرهای سه بعدی که از 
روش مدل سازی سریع )RApId pRototypIng( بهره 
می برند، در صنایع مختلف از جمله مواد، مکانیک و هوافضا 
به طور قابل توجهی رشد کرده است. رییس پژوهشگاه 
با  سریع،  مدل سازی  روش  در  داد:  ادامه  انرژی  و  مواد 
قرارگیری ذرات قطعه در کنار همدیگر، قطعه به صورت 
لایه لایه تشکیل و بدین ترتیب، محدودیت های ساخت به 
 cnc )coMputeR حداقل رسیده و ضعف های روش
nuMeRIcAlly contRolled( پوشش داده می شود. 

امیدوار همچنین با بیان اینکه با دستگاه چاپگر سه بعدی 
با دستگاه  را  پایلوت  از قطعات  فلزی می توان بسیاری 
طراحی و پیاده سازی کرد، گفت: این دستگاه آماده ارائه 
خدمات به صنایع مختلف و بهره برداری مشترک است. 
رییس پژوهشگاه مواد و انرژی در ادامه از توسعه وافتتاح 
خوابگاه دانشجویان پسر واقع در ضلع شمال شرقی این 
پژوهشگاه همزمان با سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی خبر 
داد. امیدوار تصریح کرد: مساحت فضای داخلی این خوابگاه 
۵۷۳ متر مربع است که شامل ۱4 اتاق، یک سالن همایش 
و مطالعه، دو آشپز خانه، یک واحد رختشورخانه و ۶ حمام 

است و از گنجایش ۵۶ نفر دانشجو برخوردار است.

رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشـگری و صنایع دستی 
شهرسـتان ناییـن از افتتاح دو اقامتگاه بوم گردی در سـطح 
شهرسـتان نائیـن همزمـان با میـلاد با برکت امام حسـین 

)ع( خبر داد.
بـه گـزارش روابـط عمومـی اداره کل میراث فرهنگـی، 
گردشـگری و صنایع دستی استان اصفهان، محمود مدنیان 
امـروز 24 بهمـن ماه بـا اعلام این خبر گفت: خوشـبختانه 
بـا توجه بـه اجرای سیاسـت های توسـعه زیرسـاخت های 
گردشـگری توسـط اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دسـتی استان اصفهان در سـطح استان و شهرستان 
دو  خصوصـی،  بخـش  سـرمایه گذاری  و  همـت  بـه  و 
اقامتگاه بوم گردی در سـطح شهرسـتان تاریخـی نائین به 

رسـید. بهره برداری 
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشـگری و صنایع دستی 
شهرسـتان ناییـن ادامـه داد: امـروز و بـه برکـت میـلاد با 
سـعادت امـام حسـین )ع(، بـا حضـور مهـران زینلیـان 
معـاون هماهنگـی امور عمرانی اسـتاندار اصفهـان، معاون 

گردشـگری  میراث فرهنگـی،  اداره کل  میراث فرهنگـی 
و  مدیـران  از  اصفهـان، جمعـی  اسـتان  و صنایع دسـتی 
مسـئولین شهرسـتان و همچنین فعالان حوزه گردشگری 
منطقـه، دو اقامتـگاه بوم گـردی خانـه خورشـید در شـهر 
انـارک و اقامتـگاه بوم گـردی بـام ناییـن در شـهر تاریخی 

نائیـن افتتـاح و بـه بهره بـرداری رسـید.
او افـزود: بـا افتتـاح ایـن 2 واحـد اقامتـی، عـلاوه بـر 
حفاظـت و احیـای دو خانـه تاریخی در سـطح شهرسـتان 
بـه مسـاحت جمعـا ۱2۰۰ مترمربـع، بیـش از ۷۰ تخت به 

ظرفیـت اقامتـی کهن شـهر ناییـن اضافه شـد.
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